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ΦΕΡΓΚΙΟΥΣΟΝ
ο αμερικανός πρόεδρος 
μπαράκ ομπάμα έκανε 
έκκληση για ειρήνευση στις 
πόλεις που πυροδοτήθηκαν 
βίαια επεισόδια μετά από 
θανατηφόρους πυροβολισμούς 
αστυνομικών με θύματα 
Αφροαμερικάνους. «Η 
πυρπόληση κτηρίων, το κάψιμο 
αυτοκινήτων, η καταστροφή 
περιουσίας, το να θέτουμε 
ανθρώπους σε κίνδυνο, δεν 
υπάρχει δικαιολογία. Αυτά 
είναι εγκληματικές πράξεις», 
δήλωσε ο πρώτος μαύρος 
πρόεδρος των ΗΠΑ, καθώς 
έρχονται και πάλι στην 
επιφάνεια οι φυλετικές τριβές 
που υπάρχουν στην 
αμερικανική κοινωνία.

SMS
Συναδέλφισσες, 
Συνάδελφοι
Το 24ο Πανελλαδικό Συνέ-
δριο της ΠΟΑΣΥ διεξήχθη 
σε μια πολιτισμένη, συνα-
δελφική ατμόσφαιρα με 
έντονο τον προβληματισμό 
κυρίως για την τύχη του ΤΕ-
ΑΠΑΣΑ, αλλά και για την 
υπόσταση αυτή καθ’ αυτή 
του εργασιακού μας φο-
ρέα, της Ελληνικής Αστυνο-
μίας. Το Ψήφισμα του συ-
νεδρίου καταγράφει το νέο 
διεκδικητικό μας πλαίσιο, 
επαναβεβαιώνοντας την 
αγωνιστική στρατηγική 
μας. Το συνέδριο απέρριψε 
ως παγίδα το δίλημμα «πα-
λιοί» ή  «νέοι» στο στελεχι-
ακό μηχανισμό μας και κά-
λεσε τα συνδικαλιστικά μας 
όργανα να εργαστούν με 
πνεύμα ενότητας για να μη 
διαψευστούν οι ελπίδες 
αδιακρίτως παλιών και 
νέων συναδέλφων.

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 58 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
www.poasy.gr

poasy@otenet.gr
neaastynomia@poasy.gr
Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27

Τηλ.: 210 7770.685, Fax: 210 7770.682

Εκδότης
Χρήστος Φωτόπουλος

Υπεύθυνος έκδοσης 
Χρήστος Τριγώνης 

Γραμματέας Δημοσίων Σχέσεων 

Συντακτική Ομάδα
Νικόλαος Καραδήμας

Βασίλειος Κωνσταντόπουλος 
Ευάγγελος Μυλωνάς 

Βασίλειος Όσσας

Σχεδιασμός - Σελιδοποίηση
dnt creative

Φιλμ - Εκτύπωση
Α.Ε. Τυποεκδοτική
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Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

Την επαναχάραξη της στρατηγι-
κής της αστυνομίας για την 
αστυνόμευση των αθλητικών 

εκδηλώσεων, αλλά και την διερεύνη-
ση του ρόλου των συνδρομητικών κα-
ναλιών που έχουν τη δική τους πολι-
τική, θέτει το συνδικαλιστικό μας κί-
νημα, ζώντας τον παλμό των γεγονό-
των εκεί που αυτά διαδραματίζονται.

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Αθηνών, με αφορμή τα επεισό-
δια που έλαβαν χώρα στο γήπεδο της 
Ριζούπολης στον ποδοσφαιρικό αγώ-
να μεταξύ Αχαρναϊκού - Α.Ε.Κ. σημει-
ώνει ότι «βγήκαν στην επιφάνεια για 
πολλοστή φορά οι παθογένειες των 
μέτρων φύλαξης γηπέδων και η ανά-
γκη επαναχάραξης νέας στρατηγικής 
γύρω από την παρουσία της αστυνο-
μίας στα γήπεδα. Είναι θλιβερό ακό-
μη μία φορά να έχουμε πέντε (5) 
αστυνομικούς συναδέλφους τραυμα-
τίες, δύο (2) από τη στατική δύναμη 
και τρεις (3) από την Υ.Α.Τ., οι οποίοι 
νοσηλεύτηκαν στο 401 Γ.Σ.Ν.Α. Ιδιαί-
τερα η παρουσία στατικών δυνάμεων 
για σωματικό έλεγχο ως «μαριονέ-
τες» μέσα σε κλειδωμένες θύρες ορ-
γανωμένων οπαδών και τις δυνάμεις 
Υ.Μ.Ε.Τ. – Υ.Α.Τ. να μην μπορούν να 

εισέλθουν για συνδρομή εάν απαιτη-
θεί, μας παραπέμπει σε εποχές της 
ρωμαϊκής αρένας στο Κολοσσαίο. Εί-
ναι θέμα χρόνου το λιντσάρισμα συ-
ναδέλφων και οι ευθύνες θα βαρύ-
νουν αυτούς που συναινούν σε τέ-
τοιες πρακτικές. 

Έχουμε τονίσει κατ’ επανάληψη ότι 
οι αστυνομικές δυνάμεις δεν αποτε-
λούν εισπράκτορες ανωνύμων εται-
ριών ελέγχοντας τους πιθανούς «τζα-
μπατζήδες» των γηπέδων και ούτε 
βορά των ορέξεων των χούλιγκανς οι 
οποίοι διαφωνούν με την εξέλιξη 

ενός ποδοσφαιρικού αγώνα, τις απο-
φάσεις των διαιτητών και τις διοική-
σεις των Π.Α.Ε. Είναι πλέον πασιφα-
νές ότι απαιτείται μια γενναία αναθε-
ώρηση του σχεδίου φύλαξης ποδο-
σφαιρικών γηπέδων και αθλητικών 
εκδηλώσεων και μια νέα συμφωνία 
της Πολιτείας, της Αστυνομίας, της 
Ποδοσφαιρικής Ομοσπονδίας, της 
SUPER LEAGUE και όλων των αρμό-
διων φορέων ώστε η παρουσία της 
αστυνομίας να είναι διακριτική, η 
απολύτως αναγκαία, σύμφωνα με τα 
ευρωπαϊκά πρότυπα. Η άσκοπη πα-

ρουσία στατικών αστυνομικών δυνά-
μεων, σαν «πρόβατα επί σφαγής», 
εξυπηρετεί μόνο τις δημόσιες σχέ-
σεις αυτών που ευελπιστούν με την 
αποστρατεία τους να καταλάβουν 
υψηλή έμμισθη θέση σε κάποια 
Π.Α.Ε. και σίγουρα δεν εξασφαλίζει 
εργασιακή ασφάλεια στους συναδέλ-
φους μας».

Τηλεοπτικά δικαιώματα
Και η Ένωση Αστυνομικών Λάρι-
σας, όμως, αναφέρεται στο ίδιο θέμα 
προσθέτοντας και μια άλλη παράμε-
τρο. Το συνδρομητικό κανάλι OTE TV 
καθορίζει ετσιθελικά πότε θα πραγ-
ματοποιούνται οι αγώνες, με αποτέ-
λεσμα αν τορπιλίζεται ο σχεδιασμός 
των αστυνομικών μέτρων. Μήπως 
κάποιοι εκτός από υπαλλήλους των 
ΠΑΕ –ΚΑΕ μας θεωρούν πλέον και 
υπαλλήλους των καναλιών, σημειώ-
νει το σωματείο σε έγγραφό του προς 
την Ομοσπονδία, τονίζοντας επίσης 
ότι σύμφωνα με τις επιταγές της τρό-
ικας από 1-1-2015 έχουμε οριστική 
κατάργηση σχεδόν όλων των κοινω-
νικών πόρων στα ασφαλιστικά μας 
ταμεία, ανάμεσα σε αυτούς προφα-
νώς και τα τηλεοπτικά δικαιώματα.

Δεν αποτελούμε εισπράκτορες 
ανωνύμων εταιριών
Βλάπτεται το κύρος όχι μόνο των συναδέλφων αλλά και του Αστυνομικού Σώματος
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Μπορούμε να τους νικήσου-
με! Το είχαμε πει σε ανύ-
ποπτο χρόνο και μας λοι-

δόρησαν! Θεωρούσαν αήττητους 
τους τροϊκανούς και άκαμπτα τα 
μέτρα τους. Δικαιούμαστε επομέ-
νως να ανακαλούμε στη μνήμη 
μας και να υπενθυμίζουμε σε εκεί-
νους που αμφισβητούσαν τον αγώ-
να μας, τι ακριβώς διεκδικούσαμε 
και τι πετύχαμε φέτος. Όσοι καλό-
πιστοι θέλουν να ξέρουν όλη την 
αλήθεια, μπορούν να αναζητήσουν 
το πλούσιο υλικό του 24ου πανελ-
λαδικού συνεδρίου της ΠΟΑΣΥ.

Η Νέα Αστυνομία στο τρέχον, 
αλλά και στο επόμενο τεύχος, θα 
προσπαθήσει να παρουσιάσει τις 
θέσεις και τις προτάσεις τόσο των 
συνέδρων όσο και των επιστημό-
νων που μίλησαν στο 24ο συνέ-

δριο. Διότι το συνέδριο μπορεί να 
τελείωσε, αλλά δεν τελείωσαν τα 
προβλήματα. Αυτά είναι μπροστά 
μας. Δεν λησμονούμε τα μεγάλα 
μας μέτωπα. 

Αστυνομική μεταρρύθμιση, 
θωράκιση του λειτουργήμα-
τος, αξιοπρεπής διαβίωση. 

Αποτρέψαμε την αποδιοργάνωση, 
δεν υποστήκαμε νέες μισθολογι-
κές περικοπές -αντιθέτως πετύχα-
με μερική επιστροφή χρηματικών 
ποσών- και τρίτον δεν υποκύψαμε 
στο γνωστό εκβιαστικό δίλημμα 
για το ΤΕΑΠΑΣΑ. Έχουμε, ωστόσο, 
χρέος να κάνουμε πράξη τη συνε-
δριακή μας προσταγή: Ζήλος για 
το λειτούργημα ... Ψυχή στον αγώ-
να! Απαιτούμε ρήτρα αξιοπρέπει-
ας – Συντελεστή διαβίωσης.

Οι ραγδαίες πολιτικές εξελίξεις, 
λίγες μόλις ημέρες μετά τη λήξη 
των εργασιών του συνεδρίου, μας 
αναγκάζουν να προσαρμόσουμε 
την τακτική μας στα νέα δεδομένα 
που προβάλλουν στον ορίζοντα. Το 
επόμενο διάστημα θα γνωρίζουμε 
τι μέλλει γενέσθαι. Το συνδικαλι-
στικό μας κίνημα παρακολουθεί 
τα πολιτικά δρώμενα και πιστό 
στις αρχές του, προσβλέπει στη 
δημοκρατική λειτουργία του πολι-
τεύματος. Ως δημοκρατικός θε-
σμός που σέβεται τον εαυτό του, με 
τον αγώνα του επιδιώκει φυσικά 
το καλύτερο αποτέλεσμα για 
όλους τους αστυνομικούς. Ευελπι-
στούμε οι τελικές αποφάσεις να 
είναι επ’ ωφελεία όλων των αστυ-
νομικών και όλων των συμπολι-
τών μας.

Δεν ήταν αήττητοι!
6•11•14
ο αναπληρωτής υπουργός 
οικονομικών κ. Χρ. 
σταϊκούρας ενημερώνει τις 
ομοσπονδίες για την 
νομοθετική ρύθμιση, βάσει 
της οποίας θα γίνει η σταδιακή 
μερική επιστροφή των ποσών 
που παρανόμως 
κατακρατήθηκαν στο πλαίσιο 
των περικοπών των 
μνημονίων.

10•11•14
Κατατέθηκε στη βουλή η 
τροπολογία για την 
αποκατάσταση των 
μισθολογικών αδικιών, η 
οποία ψηφίστηκε τελικά στις 
11 Νοεμβρίου. Η ομοσπονδία 
ανακοίνωσε ότι ο αγώνας 
συνεχίζεται με κάθε νόμιμο 
μέσο (διαμαρτυρίες, αγωγές, 
προσφυγές όπου απαιτείται) 
μέχρι την τελική δικαίωση.

13•11•14
συνεδρίαση του Διοικητικού 
συμβουλίου της ομοσπονδίας 
στο πλαίσιο της 
προετοιμασίας του 24ου 
πανελλαδικού συνεδρίου.

19•11•14
Ημερίδα της ομάδας Υγιεινής 
και Ασφάλειας στη 
Θεσσαλονίκη με θέμα τις 
μεταδοτικές ασθένειες. 

20•11•14
επίσκεψη της Γραμματείας 
Γυναικών στο σΥριΖΑ και 
συνάντηση με τον πρόεδρό 
του κ. Αλέξη Τσίπρα και 
κλιμάκιο βουλευτών.

23•11•14
Παρέμβαση του προέδρου της 
ΠοΑσΥ κ. Χρήστου 
Φωτόπουλου σε διεθνές 
συνέδριο με αντικείμενο τον 
εκδημοκρατισμό των 
Αστυνομιών της ευρώπης.

25-27•11•14
Το 24ο πανελλαδικό συνέδριο 
της ομοσπονδίας μας με 
κύρια θέματα το μέλλον του 
ασφαλιστικού μας 
συστήματος και το ΤεΑΠΑσΑ, 
την αναδιοργάνωση των 
υπηρεσιών, το μισθολόγιο, 
την εκπαίδευση, την υγιεινή 
και ασφάλεια κλπ.

28•11•14
Η προγραμματισμένη 
συνεδρίαση της επιτροπής 
συμμόρφωσης του 
συμβουλίου επικρατείας 
αναβάλλεται κατόπιν 
αιτήματος του υπουργείου 
οικονομικών για τις 9 
Δεκεμβρίου, μετά δηλαδή την 
κρίσιμη συνεδρίαση του 
Eurogroup. 

  Η ΑτζΕΝτΑ  
τΟΥ μΗΝΑ 

                Υπάρχουν ομοιώματα ανθρώπων που δεν είναι 
ανώτερα από χιμπατζήδες. Πρέπει ν’ αγρυπνούμε,  
για να μην τους επιτρέψουμε ν’ ανάψουν φωτιά  
και να κάψουν τον κόσμο.                      ΝΙΚΟΣ ΚΑΖΑΝΤΖΑΚΗΣ

Το ένα σκάνδαλο 
μετά το άλλο αποκα-
λύπτονται στο χώρο 
του ποδοσφαιρικού 
στερεώματος. εξαγ-
γελίες για την πολυ-
πόθητη εξυγίανση 
έχουν ακουστεί πολ-
λές. οι βαρόνοι όμως 
συνεχίζουν απτόητοι 
το «έργο» τους. οι 
διωκτικές αρχές 
οφείλουν να βάλουν 
βαθιά το μαχαίρι αλ-
λιώς δεν πρόκειται 
να αντιμετωπιστεί το 
κακό στη ρίζα του.

χΙΟΥμΟρ 
του Ηλία μακρή (Καθημερινή)
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Με κεντρικό σύνθημα του συ-
νεδρίου, «Η απάντηση στην 
ασφαλιστική ανασφάλεια: 

Ζήλος για το λειτούργημα ... Ψυχή 
στον αγώνα! Απαιτούμε ρήτρα αξιο-
πρέπειας – Συντελεστή διαβίωσης», 
πραγματοποιήθηκε στην Αθήνα (25-
27/11/14) το 24ο πανελλαδικό μας συ-
νέδριο, στο οποίο πήραν μέρος 427 
αντιπρόσωποι των 58 Πρωτοβαθμίων 
Οργανώσεων της Ομοσπονδίας μας.

Κεντρικά θέματα του συνεδρίου, η 
μη συμμόρφωση της κυβέρνησης 
στην υπ' αριθμ. 2194/2014 απόφαση 
της Ολομέλειας του ΣτΕ και η εκβια-
στική τακτική της κυβέρνησης όσον 
αφορά το ΤΕΑΠΑΣΑ.

Για το πρώτο θέμα, στο συνέδριο 
τονίστηκε ότι το υπουργείο Οικονομι-
κών οφείλει να αποκαταστήσει πλή-
ρως τις μισθολογικές αδικίες που εί-
χαμε υποστεί με τον μνημονιακό νό-
μο 4093/2012. Η απόφαση του ΣτΕ 
συνιστά ιστορική επιτυχία του συνδι-
καλιστικού μας κινήματος καθώς 
απέδειξε για μια ακόμα φορά –σε 
πείσμα όσων δεν πιστεύουν στη δυ-
ναμική και στην αποτελεσματικότη-
τά μας- ότι κανένας αγώνας δεν πάει 
χαμένος. Χαμένος είναι μόνο ο αγώ-
νας που δεν δίνεται. Τονίστηκε δε ότι 
συνεχίζουμε τον αγώνα με κάθε ένδι-
κο και μη μέσο (αγωγές, προσφυγή 
στο Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιω-
μάτων Ανθρώπου κλπ).

Όπως ήταν όμως αναμενόμενο, αυ-
τό που απασχόλησε περισσότερο, 
ήταν το κυρίαρχο αίτημα για την θω-
ράκιση - διάσωση του ΤΕΑΠΑΣΑ, κό-
ντρα στην ασφαλιστική ανασφάλεια 
που επέφερε στην αστυνομική οικο-
γένεια αιφνιδιαστικά φέτος τον Αύ-
γουστο η κυβέρνηση, εποφθαλμιώ-
ντας τα αποθεματικά του (περίπου 
280 εκατομμύρια ευρώ σήμερα) και 
ψηφίζοντας, παρά τις έντονες δια-
μαρτυρίες τόσο ημών όσο και των 
κομμάτων της Αντιπολίτευσης, το 
άρθρο 220 του νόμου 4281/2014. Πρό-
κειται για πρώτης προτεραιότητας 
αίτημα και ο αγώνας μας για την ικα-
νοποίησή του, αποτελεί κανόνα ζωής, 

Ζήλος για το 
λειτούργημα…  
Ψυχή στον αγώνα!
Ενώπιον των ευθυνών της έθεσε την κυβέρνηση το 24ο πανελλαδικό μας 
συνέδριο. Απέρριψε τα εκβιαστικά διλήμματα για το ΤΕΑΠΑΣΑ  
και επαναβεβαίωσε την αγωνιστική του στρατηγική  
για την επίλυση των συσσωρευμένων προβλημάτων 

όπως σημειώνεται και στη σχετική 
ανακοίνωση της Ομοσπονδίας. Στο 
συνέδριο αναδείχθηκαν επίσης οι τε-
ράστιες ευθύνες της Κυβέρνησης και 
όσων ψήφισαν το συγκεκριμένο άρ-
θρο, μετακυλώντας τις δικές τους 
ευθύνες στο συνδικαλιστικό μας κί-
νημα, και μάλιστα εκβιάζοντάς το να 
διαλέξει «αν θα αυτοκτονήσει ή αν θα 
αναμένει να το σκοτώσουν» ... μαζί με 
το ΤΕΑΠΑΣΑ!

Από τις εισηγήσεις, τις αναλογιστι-
κές μελέτες που παρουσιάστηκαν 
από τους ειδικούς επιστήμονες, και 
κυρίως, από την κραυγή αγωνίας της 
συντριπτικής πλειοψηφίας των συ-
νέδρων, προκύπτει ότι στην παρούσα 
φάση δεν προκρίνεται ως συμφέρου-
σα λύση ούτε η ένταξη του ΤΕΑΠΑΣΑ 
στο ελλειμματικό ΕΤΕΑ ούτε η υπο-
χρεωτική ένταξη των ασφαλισμένων 

ενός κρατικού οργανισμού, όπως εί-
ναι η Ελληνική Αστυνομία, σε Επαγ-
γελματικά Ταμεία (ΝΠΙΔ) που σημει-
ωτέον έχουν ως βάση ύπαρξής τους 
τον ιδιωτικό τομέα και την προαιρε-
τικότητα της ασφάλισης, λόγω των 
κινδύνων που περικλείουν τα επεν-
δυτικά τους προγράμματα κλπ. Προ-
καλεί δε ερωτηματικά η σύνθεση των 
διοικήσεών τους χωρίς εκπροσώπη-
ση του συνδικαλιστικού κινήματος, 
ακόμα κι αν αυτό αναλάμβανε την 
ευθύνη και εισηγείτο την μετατροπή 
του ΤΕΑΠΑΣΑ σε ΤΕΑ (ΝΠΙΔ), μη 
λαμβάνοντας υπόψη την παραδοχή 
των μελετητών ότι μια τέτοια εξέλιξη 
θα επιφέρει άμεσα μειώσεις της τά-
ξεως του 42% έως 50%.

Πού είναι οι ρήτρες;
Επίσης, τονίστηκε ότι όχι μόνο δεν 

παρέχονται ρήτρες αξιοπρέπειας και 
συντελεστές διαβίωσης –κυρίαρχο 
αίτημά μας- τόσο με τη μια όσο και με 
την άλλη εκδοχή του άρθρου 220 (ήδη 
συζητείται η ένταξη του ήδη ελλειμ-
ματικού ΕΤΕΑ στο ΙΚΑ), αλλά το κυρι-
ότερο, δεν διαθέτουμε ακόμα τα δε-
δομένα εκείνα που θα μας οδηγούν 
στην εξαγωγή μη επιζήμιων για το 
Ταμείο μας αποφάσεων.

Προς τούτο, αποφασίστηκε η εν-
δυνάμωση του αγώνα μας με κυρί-
αρχο αίτημα προς την κυβέρνηση 

και όλα τα πολιτικά κόμματα, την 
άμεση κατάργηση του απαράδεκτου 
άρθρου 220 του νόμου 4281/2014. 
Απαιτούμε να δοθεί άνετος χρόνος 
–τουλάχιστον εξαμήνου- στα όργα-
να του συνδικαλιστικού μας κινή-
ματος (όπως έχει δοθεί άλλωστε για 
άλλα ταμεία) να εξετάσουν προσε-
χτικά και όχι βεβιασμένα όλα τα δε-
δομένα και αφού ενημερωθούν όλοι 
ανεξαιρέτως οι ασφαλισμένοι του 
ΤΕΑΠΑΣΑ, μέσω Γενικών Συνελεύ-
σεων των Πρωτοβαθμίων Οργανώ-
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Στο συνέδριο συζητήθηκαν επί-
σης τα θέματα της Αναδιοργά-
νωσης των υπηρεσιών, της 

Εκπαίδευσης και του Κώδικα Μετα-
θέσεων. Αναδείχθηκαν οι ευθύνες 
της προηγούμενης Ηγεσίας και ζη-
τήθηκε από την ενεστώσα -φυσική 
και πολιτική-, να επιταχύνει το βη-
ματισμό της για μεταρρυθμιστικές 
αλλαγές, όπως επιτάσσουν οι καιροί. 
Ιδιαίτερης σημασίας εισηγήσεις για 
τα θέματα της εκπαίδευσης έγιναν 
από τον εγκληματολόγο κ. Ιωάννη 
Πανούση, τον Διευθυντή Αστυνομι-
κής Ακαδημίας Υποστράτηγο κ. Κο-
ντογιάννη και τον Τμηματάρχη του 
Τμήματος Εκπαιδευτικών Μελετών 
Αστυνομικό Διευθυντή κ. Παναγιώ-
τη Ρωμαϊδη.

Στο πλαίσιο των δράσεών μας για 
την πιστή εφαρμογή των Κανόνων 
Υγιεινής και Ασφάλειας έγινε παρου-
σίαση του θέματος Πρόληψη και 
αντιμετώπιση μολυσματικών ασθε-
νειών από την πρόεδρο του ΚΕΕΛ-
ΠΝΟ κα Τζένη Κρεμαστινού, ενώ 
καταγράφηκαν αιτήματα που δια-
λαμβάνονται στο Ψήφισμα. Με τις 
τοποθετήσεις των συνέδρων εκφρά-
στηκε έντονα η ανησυχία για την 
προοπτική του συνδικαλιστικού μας 
κινήματος, δεδομένου ότι με την λει-

τουργία των παρατάξεων (νόμος 
3938/2011) έχουν διαμορφωθεί νέα 
δεδομένα, ενώ είναι γνωστό ότι η 
τρόικα απαιτεί την ανατροπή του βα-
σικού νόμου 1264/82 για τη λειτουρ-
γία του συνδικαλιστικού κινήματος 
της χώρας. Προκειμένου να αυξηθεί 
η συμμετοχική δράση των απλών με-
λών στα σωματεία και συνολικά στις 
δραστηριότητες της Ομοσπονδίας, 
διαφυλάττοντας την αγωνιστική μας 
στρατηγική με σύμμαχό μας πάντα 
την ελληνική κοινωνία, επιβάλλεται 
η συνέχιση του διαλόγου και της 
υποβολής προτάσεων για την επικαι-
ροποίηση – αναμόρφωση με βάση τα 
σύγχρονα δεδομένα, του Κώδικα 
Επαγγελματικής, Συνδικαλιστικής, 
Αστυνομικής Δεοντολογίας που είχε 
εγκριθεί το Μάρτιο του 2000 από το 
11ο πανελλαδικό μας συνέδριο. Να 
ενισχύσουμε τη δημοκρατική μας 
λειτουργία ακόμα περισσότερο, συ-
σπειρώνοντας και πείθοντας πολύ 
περισσότερες δυνάμεις με πρωταγω-
νιστές τις νέες γενιές των συναδέλ-
φων μας, να ενδυναμώσουν το κοινό 
μας μέτωπο απέναντι σε κάθε από-
φαση της πολιτείας όταν φαλκιδεύο-
νται τα δικαιώματά μας, προκαλείται 
ανασφάλεια και υπονομεύεται το 
μέλλον της Ελληνικής Αστυνομίας.

Το αγωνιστικό μήνυμα της ΠΟ-
ΑΞΙΑ μετέφερε στο συνέδριο ο 
πρόεδρός της κ. Ιωάννης Κα-

τσιαμάκας. «Όσο πιο ισχυρές είναι 
οι Ομοσπονδίες μας, τόσο περισσό-
τερα μπορούμε να κερδίσουμε και 
σήμερα και αύριο, όταν θα δημιουρ-
γηθούν καλύτερες συνθήκες στη 
χώρα μας», τόνισε. Αναφερόμενος 
στην κοινή δράση των Ομοσπονδιών 
των Σωμάτων Ασφαλείας σημείωσε 
ότι τα δεδομένα καθιστούν ώριμη 
πλέον τη συζήτηση για νομιμοποίη-
ση της συλλογικής μας δράσης, μέσα 
από ένα θεσμοθετημένο τριτοβάθ-
μιο συνδικαλιστικό όργανο.

Σε κάθε περίπτωση, ωστόσο, με 
όποια μορφή και αν επιλέξουμε να 
αναπτύξουμε τη συνδικαλιστική μας 
δράση, υποχρέωση μας είναι να δί-
νουμε πάντα τους αγώνες μας, ακό-
μη και όταν οι συνθήκες είναι ιδιαί-
τερα δυσμενείς και δεν εγγυώνται το 
καλύτερο αποτέλεσμα. Χρέος των 
συνδικαλιστικών μας οργανώσεων 
είναι να τα αναζητούν, να τα αναδει-
κνύουν και να προτείνουν λύσεις. 
Είναι βέβαιο ότι αυτό θα συνεχίσου-

με να το κάνουμε πάντα, με βήματα 
σταθερά και προσεκτικά. 

Κλείνοντας τον χαιρετισμό του τό-
νισε επίσης ότι όλο το προσωπικό 
της Αστυνομίας βρίσκεται στα όριά 
του και γι’ αυτό πρέπει να θεσπι-
σθούν άμεσα αντικειμενικές διαδι-
κασίες διαχείρισής του, έτσι ώστε να 
αποφορτιστεί και ψυχολογικά. Το 
μεγάλο μέρος ωστόσο πέφτει στους 
Αξιωματικούς που πρέπει όχι μόνο 
να εγκύπτουν στα προβλήματά του 
προσωπικού να κατανοούν τις ανά-
γκες του και να το εμπνέουν. Σκλη-
ρότητα, προβληματική συμπεριφο-
ρά και αυταρχισμός όπου υπάρχουν 
επιβάλλεται να ξεριζωθούν.

Να επιταχύνουμε  
το βηματισμό μας

Ωρίμασαν οι συνθήκες  
για Συνομοσπονδία

σεών μας, να εξεταστεί η δυνατότη-
τα θεσμοθέτησης ενός νέου ασφαλι-
στικού πυλώνα Σωμάτων Ασφαλεί-
ας και Ενόπλων Δυνάμεων. Ήδη, ο 
ίδιος ο υπουργός Δημόσιας Τάξης 
και Προστασίας του Πολίτη κ. Βασί-
λειος Κικίλιας, όσο και ο βουλευ-
τής της Νέας Δημοκρατίας και επί-
τιμος Πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ κ. Δη-
μήτρης Κυριαζίδης, έχουν ήδη 
τοποθετηθεί θετικά για αυτήν την 
πρόταση. Εναπόκειται δε ειδικά 
στον κ. Υπουργό, μετά από απαντη-
τικό προς εμάς έγγραφο του υπουρ-
γείου Εργασίας  (υπ'  αριθμ. 
Φ . 8 0 0 0 0 / 3 9 7 5 5 /Δ 1 5 . 8 8 8  α π ό 
6/11/2014), να αναλάβει άμεσα νομο-
θετική πρωτοβουλία για το μείζονος 
σημασίας αίτημά μας, καταθέτοντας 
σχετική τροπολογία στη Βουλή, που 
να ψηφιστεί με τον Προϋπολογισμό 

έτους 2015, προστατεύοντας και το 
Σώμα και το συνδικαλιστικό μας κί-
νημα από βλαπτικές περιπέτειες.

Τονίστηκε, εξάλλου, ότι αρνούμα-
στε να απεμπολήσουμε τα συνταγ-
ματικά μας δικαιώματα για κοινωνι-
κή πρόνοια και ασφάλιση, στο όνομα 
των ελλειμμάτων, -πράγμα που εμ-
μέσως πλην σαφώς θίγεται και στο 
διατακτικό της ιστορικής απόφασης 
του ΣτΕ για την αποκατάσταση των 
μισθολογίων- όταν και η προτεινό-
μενη «εξυγιαντική λύση» των επαγ-
γελματικών ταμείων, αποδεδειγμέ-
να δεν έχει τύχει αποδοχής στη χώ-
ρα μας, ακριβώς επειδή δεν παρέχει 
καμία εγγύηση ότι οι επόμενες γε-
νιές συναδέλφων θα εξασφαλίσουν 
αξιοπρεπείς συντάξεις. Είναι ανεπί-
τρεπτο να υποχρεώνει η Κυβέρνηση 
ένα αυτοτελές ταμείο, όπως είναι το 

ΤΕΑΠΑΣΑ να αυτοκαταργηθεί, πα-
ραβλέποντας και τη ληστεία των 
αποθεματικών του, μέσω PSI. Τρια-
κόσια εξήντα εκατομμύρια (360 εκ.) 
ευρώ κόστισε το «κούρεμα», σύμφω-
να με τον Πρόεδρό του, Ταξίαρχο κ. 
Παναγιώτη Δρακάκη, υπόθεση 
όμως που για μας δεν είναι χαμένη, 
όπως τονίστηκε και από τον εργατο-
λόγο κ. Γιώργο Ρωμανιά, ο οποίος 
επέστησε την προσοχή του συνδικα-
λιστικού μας κινήματος στην «ανω-
μαλία» που συνιστά η ψήφιση του 
άρθρου 220 σε σχέση με άλλες υφι-
στάμενες νομοθετικές ρυθμίσεις 
(άρθρο 7 νόμος 3029/12 για τα Επαγ-
γελματικά Ταμεία). Εξ αρχής, άλλω-
στε, η ίδια η Έκθεση του Επιστημο-
νικού Συμβουλίου της Βουλής που 
το συνόδευε, είχε επισημάνει ότι 
πάσχει και συνταγματικά.
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Στη χάραξη μιας πολιτικής από 
την κυβέρνηση που θα δημιουρ-
γεί «ζώνες ασφαλείας» γύρω 

από τους συναδέλφους μας για μια 
αποτελεσματική, επαγγελματική Ελ-
ληνική Αστυνομία επικέντρωσε την 
ομιλία του ενώπιον των επισήμων ο 
πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστος 
Φωτόπουλος. Αφού τους επισήμανε 
ότι τους είναι γνωστό το διεκδικητικό 
μας πλαίσιο, τόνισε τα εξής:

«Τόσο η ηγεσία μας, όσο και τα πο-
λιτικά κόμματα, έχετε τις καταγε-
γραμμένες θέσεις μας. Μέσα από τις 
μελέτες, τις εκδόσεις και τις ανακοι-
νώσεις μας, γνωρίζετε τις σταθερές 
θέσεις του συνδικαλιστικού μας κι-
νήματος για μια Ελληνική Αστυνομία 
του 21ου αιώνα. Και είμαστε σήμερα 
εδώ για να τις εμπλουτίσουμε και με 
την έγκριση και του παρόντος συνε-
δριακού σώματος, να συνεχίσουμε 
σθεναρά να αγωνιζόμαστε για την 
υλοποίησή τους. Επίσης, σας έχει δι-
ανεμηθεί ο πλουσιότατος Διοικητι-
κός Απολογισμός του Διοικητικού 
Συμβουλίου από το 23ο ως το 24ο συ-
νέδριό μας κι εκεί θα δείτε ότι παρά 
τις δυσκολίες, το «εχθρικό περιβάλ-
λον» που συναντήσαμε, καταφέραμε 
αξιοπρόσεχτα αποτελέσματα.

Διότι δεν υποκύψαμε στο φόβο, 
ούτε πέσαμε στην παγίδα της ηττο-
πάθειας. Δεν περιμέναμε δηλαδή πα-
θητικά να μας σώσουν κάποιοι άλλοι. 
Δεν αφήσαμε στην μοίρα του το διεκ-
δικητικό μας πλαίσιο. Καλέσαμε 
όλους τους συναδέλφους να συσπει-
ρωθούν στα σωματεία τους, κλείνο-
ντας αυτιά και μάτια σε σειρήνες και 
«Λαιστρυγόνες». Τονίσαμε την αξία 
των δημοκρατικών μας φρονημάτων 
και την αξιοποίησή τους σε περιό-
δους κρίσης, όπως είναι αυτή που 
διανύει η πατρίδα μας και αντέξαμε 
και αυτή τη χρονιά, υπερασπιζόμενοι 
τα δίκαια αιτήματά μας, με γνώμονα 
τόσο το συμφέρον των μελών μας όσο 
και το δημόσιο συμφέρον.

Ο αγώνας μας υπήρξε απολύτως 
κατανοητός από τη συντριπτική 
πλειοψηφία των αστυνομικών, 
αλλά και από την κοινωνία, παρά 
τις προσπάθειες ορισμένων να 
ενεργοποιήσουν τον «κοινωνικό 
αυτοματισμό» εις βάρος μας ή να 
συντηρήσουν συνθήκες μόνιμης μι-
ζέριας και εσωστρέφειας ανάμεσά 
μας. Κι αυτό προσμετριέται στα συν 
της συνδικαλιστικής μας πορείας, 

«Ζώνες ασφαλείας» 
για τους συναδέλφους μας
 Χρειαζόμαστε μια νέα πολιτική με στόχο μια αποτελεσματική,  
επαγγελματική Ελληνική Αστυνομία επισήμανε  
ο πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστος Φωτόπουλος

αφού η ΠΟΑΣΥ εξακολουθεί να χαί-
ρει πλατιάς εκτίμησης.

Η κοινωνία έχει αντιληφθεί ότι ο 
αγώνας μας δεν είναι συντεχνιακός 
διό- τι λαμβάνει υπόψη του τις απαι-
τήσεις των συμπολιτών μας για συν-
θήκες πραγματικής ασφάλειας. Για 
μια αστυνομία δημόσια, ως κρατική 
οντότητα για όλη την επικράτεια και 
το ίδιο αποτελεσματική για όλους, 
χωρίς διακρίσεις και χωρίς παραχω-
ρήσεις σε ένα ανεξέλεγκτο πλέγμα 
ιδιωτικών δομών αστυνόμευσης.

Στο πλευρό των συναδέλφων
Από την πλευρά μας, θέλουμε επί-
σης να είμαστε ξεκάθαροι και για 

άλλο ένα θέμα: Με παρεμβάσεις μας 
υποστηρίξαμε τον αστυνομικό θε-
σμό, αλλά και το συνάδελφο.  Το κυ-
ριότερο, όμως, που πετύχαμε σε αυ-
τό το κεφάλαιο, ήταν ότι δεν τροφο-
δοτήσαμε την αρνητική προπαγάν-
δα και τα αρνητικά στερεότυπα που 
λειτουργούν βλαπτικά τόσο για το 
θεσμό όσο και για τους συναδέλ-
φους μας. Καταδείξαμε ποιοι μας 
απαξιώνουν και ποιοι μας αγα-
πούν πραγματικά». Στη συνέχεια 
αναφέρθηκε στον αγώνα που δώσα-
με όχι απλώς για τη διατήρηση του 
βιοτικού επιπέδου των συναδέλφων 
μας και τη θωράκισή τους, αλλά κυ-
ρίως για την περαιτέρω ενίσχυσή 

τους. Μίλησε ειδικότερα για την 
ανατροπή του νόμου 4093/2012 με 
την προσφυγή μας στο ΣτΕ και την 
υποχρέωση της κυβέρνησης να συμ-
μορφωθεί πλήρως, σεβόμενη τις 
αμετάκλητες δικαστικές αποφάσεις 
και όχι εισάγοντας την καινοφανή 
θεωρία της μερικής εφαρμογής τους 
με το επιχείρημα ότι «δεν δύναται»...

«Αν είναι έτσι, όποιος πολίτης 
«δεν δύναται», να μην πληρώνει 
τους φόρους, να αθετεί τις όποιες 
υποχρεώσεις του έναντι του ελληνι-
κού δημοσίου! Αυτά τα ήθη θα εισά-
γουμε στο δημόσιο βίο της χώρας;», 
διερωτήθηκε.

Δεύτερο σημείο αιχμής της ομιλί-

ας του ήταν το ΤΕΑΠΑΣΑ, επαναλαμ-
βάνοντας το αίτημά μας να δοθεί 
πίστωση χρόνου και υπενθυμίζο-
ντας ότι και ο ίδιος ο υπουργός μας 
ο κ. Κικίλιας, τάχθηκε υπέρ του ενδε-
χόμενου δημιουργίας αυτόνομου 
ασφαλιστικού πυλώνα ενστόλων 
Σ.Α. και Ε.Δ.  «Άλλα θέματα που μας 
απασχόλησαν και μας απασχολούν 
επίσης, είναι η αναδιοργάνωση της 
Ελληνικής Αστυνομίας (νόμος 
4249/14) και ο εκδημοκρατισμός συ-
νολικά των αστυνομικών λειτουρ-
γιών. Αγωνιζόμαστε για ριζικές θε-
σμικές αλλαγές όσον αφορά στην 
εκπαίδευση και το σύστημα εισαγω-
γής στις Αστυνομικές Σχολές μέσω 
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των πανελληνίων εξετάσεων, στις 
τοποθετήσεις-αποσπάσεις- μετακι-
νήσεις, στην αξιολόγηση του αστυ-
νομικού προσωπικού, στην ανάδειξη 
ηγεσίας, στον διακομματικό έλεγχο 
και πολλά άλλα αιτήματα που καλύ-
πτουν όλο το φάσμα των μέτρων υγι-
εινής και ασφάλειας στις αστυνομι-
κές υπηρεσίες και τα οποία θα ανα-
κούφιζαν το αστυνομικό προσωπικό.

Θα ήταν η καλύτερη απόδειξη 
ότι η πολιτεία ενδιαφέρεται γι’ 
αυτόν που θυσιάζεται στο βωμό 
του καθήκοντος, γι’ αυτόν που 
παίζει κορώνα γράμματα τη ζωή 
του, ενώ γνωρίζει ότι πίσω στο 
σπίτι του, οι γονείς του, η οικογέ-

νειά του, τα παιδιά του, ζουν όλοι 
με ανασφάλεια.

Όλοι μας βιώνουμε καθημερινά 
τις επιπτώσεις των Μνημονίων, διό-
τι η αστυνομική οικογένεια αποτελεί 
αναπόσπαστο κομμάτι της κοινωνί-
ας και εισπράττει στον ίδιο βαθμό 
την απαξίωση της ανθρώπινης ζωής, 
των εργασιακών δικαιωμάτων, των 
κοινωνικών αγαθών, των αρχών και 
των αξιών με τις οποίες μεγαλώσα-
με και που θέλουμε να συνεχίσουμε 
να μεγαλώνουμε τα παιδιά μας», τό-
νισε ο πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ.

Όχι απαξίωση των συνδικάτων
Στη συνέχεια κατέστησε σαφές ότι 

«Ο ι κρίσεις που ξεσπούσαν 
στο Αστυνομικό Σώμα, 
πριν από τα Μνημόνια, 

συνεχίζουν να μας ταλαιπωρούν», 
σημείωσε στην αρχή της ομιλίας 
του ο κ. Φωτόπουλος. 

Πρόσθεσε δε ότι «τις τραγικές 
απώλειες συναδέλφων μας εν ώρα 
υπηρεσίας, αλλά και εκτός υπηρεσί-
ας, δεν τις έχουμε περιορίσει. Το ίδιο 
ισχύει και για τις άστοχες επιχειρη-
σιακές ενέργειες με θύματα πολί-
τες. Οι αυτοκτονίες συναδέλφων, 
μας προβληματίζουν επίσης. Όλα 
αυτά μας είχαν οδηγήσει στο συ-
μπέρασμα - πολύ πριν ξεσπάσει η 
οικονομική κρίση- ότι έπρεπε, από 
τότε, να έχουν διορθωθεί τα ελλείμ-
ματα που παρουσίαζε η πολιτική 
δημόσιας τάξης και ασφάλειας. 

Είχαμε προτάξει για παράδειγ-
μα, την αναγνώριση της επικινδυ-
νότητας του λειτουργήματος όχι με 
την οικονομική της διάσταση μόνο, 
αλλά με τη συνοδεία πρόσθετων 
θεσμικών παρεμβάσεων, επειδή 
βλέπαμε ότι η ανασφάλεια του 
αστυνομικού μετατρεπόταν σε 
ανασφάλεια των πολιτών. Ζητού-
σαμε και ζητάμε απάντηση στο 
καίριο ερώτημα «τι αστυνομία θέ-

λουμε και για τι τη θέλουμε». Όσο 
αποφεύγει το πολιτικό σύστημα να 
δώσει καθαρές απαντήσεις, άλλο 
τόσο θα διαιωνίζονται αρνητικά 
φαινόμενα, θα υπάρχει χάσμα με-
ταξύ αστυνομίας και κοινωνίας και 
δεν θα απελευθερώνονται δυνά-
μεις, που είναι υπαρκτές και θέ-
λουν, ενώ δεν μπορούν να προσφέ-
ρουν στην ελληνική κοινωνία. Γι' 
αυτό επιδιώξαμε τη σύσταση δια-
κομματικής επιτροπής, ώστε τα 
ζητήματα αυτά να τύχουν της μέγι-
στης πολιτικής συναίνεσης. Δυστυ-
χώς, όμως, με την τρόικα μπήκαν 
άλλες προτεραιότητες».

Το γεγονός ότι θρηνήσαμε και 
φέτος τρεις συναδέλφους μας, 
αποτελεί μια τραγική παράμετρο, 
που πρέπει να προβληματίζει 
όλους μας και ιδιαίτερα την Ηγεσία 
μας.  Ως ελάχιστη ένδειξη κατανό-
ησης του προβλήματος, αλλά και 
δέσμευσής μας ότι θα συμφωνή-
σουμε επιτέλους ως πολιτεία στα 
αυτονόητα για την προστασία του 
Έλληνα Αστυνομικού, ο πρόεδρος 
της ΠΟΑΣΥ κάλεσε στο σημείο αυ-
τό το συνέδριο να τηρήσει 1΄σιγή, 
στη μνήμη των αδικοχαμένων συ-
ναδέλφων μας.

Τραγική παράμετρος  
η απώλεια συναδέλφων

δεν θα δεχθούμε καμία έκπτωση 
στις συνδικαλιστικές μας λειτουργί-
ες, καταγγέλλοντας τυχόν παρεμβά-
σεις της τρόικας για αναθεώρηση 
του ιδρυτικού νόμου των συνδικά-
των-του Νόμου 1264.  «Θα ήταν υπο-
κριτικό και οξύμωρο, να μην επιση-
μάνουμε ότι δεν θα έχουν κανένα 
νόημα οι όποιες αποφάσεις του Συ-
νεδρίου μας, αν η Ομοσπονδία χάσει 
την οργανωτική της υπόσταση, το 
δυναμισμό και την πλούσια συμμε-
τοχική δράση των μελών της». «Σ’ 
ό,τι αφορά το συνδικαλιστικό 
μας κίνημα ας αναζητηθούν αλ-
λού προνόμια, εργατοπατέρες 
και συμβιβασμένα συνδικάτα, αν 
υποθέσουμε ότι πράγματι επιχει-
ρείται η θεραπεία τέτοιου είδους 
αρνητικών φαινόμενων και δεν 
εξυφαίνεται η παντελής απονέ-
κρωση των υγιών εργατοϋπαλλη-
λικών φορέων της χώρας μας».

Κλείνοντας την ομιλία του, επισή-
μανε ότι ο Έλληνας Αστυνομικός 
ανέμενε πολύ περισσότερα από τους 
κυβερνώντες. Να πει ένα ξεκάθαρο 
ΟΧΙ στους τροϊκανούς για τις συνε-
χιζόμενες περικοπές των λειτουργι-
κών δαπανών, να μη συσχετισθεί με 
τα δημοσιονομικά η συμμόρφωση 
της κυβέρνησης στις αποφάσεις του 
Συμβουλίου της Επικρατείας, να ενι-
σχύσει τους μηχανισμούς για την 
αντιμετώπιση της διαφθοράς και 
της διαπλοκής, να ενισχύσει την 
αστυνομία που συμβάλει στη διατή-
ρηση της κοινωνικής συνοχής, να μη 
χρησιμοποιεί την αστυνομία ως κα-
τασταλτικό μηχανισμό, απέναντι και 
σε άλλους κλάδους εργαζομένων, 
αλλά να προτάσσει το διάλογο, αντί 
της πυγμής της εξουσίας, εις βάρος 
των αδυνάτων, κλπ. «Είναι περιττό 
να τονίσουμε ότι δεν υποστέλλουμε 
τη σημαία του αγώνα. Τα ανεκπλή-
ρωτα όνειρα και τα ανικανοποίητα 
αιτήματά μας, απαιτούν από όλους 
μας, συναίσθηση καθήκοντος και 
προσωπικής ευθύνης.  Διότι, ό,τι 
έχουμε πετύχει μέχρι σήμερα, προ-
ήλθε ύστερα από δικούς μας σκλη-
ρούς και επίπονους αγώνες. Όπως 
έχω τονίσει και άλλοτε, είμαι βέβαι-
ος ότι με τους μαζικούς ενωτικούς, 
κοινούς αγώνες με τους συναδέλ-
φους μας στο Πυροσβεστικό Σώμα, 
στο Λιμενικό Σώμα και στις Ένοπλες 
Δυνάμεις και χωρίς φυσικά να λη-
σμονούμε την πολύτιμη συμβολή 
των αφυπυρετησάντων συναδέλ-
φων, μπορούμε να πετύχουμε πολύ 
περισσότερα πράγματα από αυτά 
που έχουμε, ως τώρα, πετύχει. Στο 
χέρι μας είναι να σφραγίσουμε και 
πάλι τις εξελίξεις, έτσι όπως εμείς 
θα αποφασίσουμε, για μας και για 
τις οικογένειές μας, για την Ελληνι-
κή Αστυνομία και τις καλές υπηρε-
σίες που έχουμε υποχρέωση να πα-
ρέχουμε σε όλους τους συμπολίτες 
μας. Δεν θα αποφασίζουν άλλοι για 
μας, χωρίς εμάς! Καλή δύναμη και 
καλούς αγώνες να έχουμε».

Χαιρετισμό στο συνέδριο 
απηύθυναν ο Υπουργός 
Δημόσιας Τάξης και Προ-

στασίας του Πολίτη κ. Β. Κικί-
λιας, ο Γ.Γ Δημόσιας Τάξης κ. Αθ. 
Ανδρεουλάκος, ο Γ.Γ. του Υπουρ-
γείου Δικαιοσύνης κ. Α. Τσι-
γκρής, ο Αρχηγός της ΕΛ.ΑΣ. κ. Δ. 
Τσακνάκης, ο βουλευτής της 
Ν.Δ. κ. Δ. Κυριαζίδης, οι βουλευ-
τές του ΣΥΡΙΖΑ κ.κ. Δ. Τσουκα-
λάς και Αλ. Μητρόπουλος, η βου-
λευτής των ΑΝΕΛ κα Έλενα Κου-
ντουρά, ο βουλευτής του ΚΚΕ κ. 
Χρήστος Κατσιώτης, ο εκπρό-
σωπος του ΠΑΣΟΚ κ. Δήμος Γό-
γολος, ο εκπρόσωπος της ΔΗ-

ΜΑΡ κ. Β. Μαστρογιάννης, ο εκ-
πρόσωπος του κόμματος «Ποτά-
μ ι »  κ . Γ. Γ ε ω ρ γ ά τ ο ς , η 
εκπρόσωπος της Περιφέρειας 
Αττικής κα Αιμ. Τζίβα, εκ μέρους 
της Ε.Ε. της ΑΔΕΔΥ ο κ. Ερμής 
Κασσές, ο Δήμαρχος Στυλίδας κ. 
Απ. Γκλέτσος και οι Πρόεδροι 
της ΠΟΑΞΙΑ κ. Ι. Κατσιαμάκας, 
της ΠΟΕΥΠΣ κ. Δ. Σταθόπουλος, 
της ΠΕΑΛΣ. κ. Δ. Σαϊτάκης, της 
ΠΟΑΑΣΑ κ. Ευ. Χριστακόπουλος, 
της ΠΟΠΠ Υπουργείου Δημόσι-
ας Τάξης κ. Ευ. Μαλακάτας, του 
Ελληνικού Τμήματος ΙΡΑ κ. Ι. Κα-
ραπατάκης και ο Πρόεδρος του 
ΤΕΑΕΤΔΕΑΠΛ κ. Ν. Μαρούντας.

Χαιρέτισαν τις εργασίες  
του συνεδρίου μας
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Τον οικονομικό απολογισμό πα-
ρουσίασε ο ταμίας της Ομο-
σπονδίας κ. Γρηγόρης Μπα-

κάρας, μιλώντας αναλυτικά για την 
έκθεση της εξελεγκτικής επιτροπής 
για τη χρηστή διοίκηση, για τα έσοδα 
και τα έξοδα της Ομοσπονδίας από 
το προηγούμενο συνέδριο.

ΕΚΘΕΣΗ  ΕΞΕΛΕΓΚΤΙΚΗΣ   
ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ
Η Εξελεγκτική επιτροπή που 
εκλέχτηκε από το 22o  Συνέδριο 
της Π.Ο.ΑΣ.Υ. και συγκροτήθηκε 
σε Σώμα την 11 Ιουλίου 2012 απο-
τελούμενη από τους:

1.- ΔΟΛΜΑ Χρήστο  - Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Θεσσα-
λονίκης

2.- ΛΙΑΚΟ Ζήση  - Ένωση Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Κοζάνης

3.- ΜΑΥΡΑΓΑΝΗ Φώτιο - Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Αθηνών

4.- ΝΑΤΣΗ Θωμά - Ένωση Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Καστοριάς

5.- ΤΣΕΚΟΥΡΑ Σταύρο - Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Αχαΐας

Κλήθηκε με την υπ’ αρίθμ. 
701/8/15δ  από 06-11-2014 πρόσκλη-
ση της Εκτελεστικής Γραμματείας 
της ΠΟΑΣΥ για τον προσήκοντα 
έλεγχο αρμοδιότητός της.

ΠΑΡΟΝΤΕΣ: ΤΣΕΚΟΥΡΑΣ Σταύ-
ρος, ΔΟΛΜΑΣ Χρήστος, ΛΙΑΚΟΣ 
Ζήσης,   ΜΑΥΡΑΓΑΝΗΣ Φώτιος, 
ΝΑΤΣΗΣ Θωμάς

AΠΟΝΤΕΣ: -
Πραγματοποιήθηκε την 12 Νοεμ-

βρίου 2014 ημέρα Τετάρτη στα γρα-
φεία της Ομοσπονδίας ετήσιος 
έλεγχος στην οικονομική διαχείρι-
ση της Π.Ο.ΑΣ.Υ ενόψει του 24ου 
τακτικού Συνεδρίου που θα πραγ-
ματοποιηθεί στην Αθήνα την 25,26 
και 27 Νοεμβρίου 2014.

Για το χρονικό διάστημα από 14 

Νοεμβρίου 2013 έως και 09 Νοεμ-
βρίου 2014 προέκυψε ότι τα ποσά 
που αναγράφονται στο βιβλίο «εσό-
δων - εξόδων» είναι ισοσκελισμένα 
βάση αποδείξεων και όλες οι δαπά-

νες έγιναν σύμφωνα με τις αποφά-
σεις του Διοικητικού Συμβουλίου, 
της Εκτελεστικής Γραμματείας, και 
των Πανελλαδικών Συνεδρίων της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ.

Λαμβάνοντας υπόψη όλα τα πα-
ραπάνω και έπειτα από ενδελεχή 
έλεγχο που πραγματοποιήσαμε σε 
όλες τις δαπάνες και τις καταχωρή-
σεις εσόδων – εξόδων – αποδόσεων 
διαπιστώσαμε ομόφωνα τη γνώμη 
μας για ΕΠΑΡΚΕΙΑ – ΑΞΙΟΠΙΣΤΙΑ 
– ΑΝΙΔΙΟΤΕΛΕΙΑ – ΧΡΗΣΤΗ ΔΙΟΙ-
ΚΗΣΗ και εγκρίνουμε ομόφωνα 
την οικονομική διαχείριση της 
Ομοσπονδίας για το χρονικό διά-
στημα από 14 Νοεμβρίου 2013 έως 
και 09 Νοεμβρίου 2014 ως κάτωθι:  

Υπόλοιπο από προηγούμενη χρή-
ση την 14/11/2013 899.609,37 €

Έσοδα για λογαριασμό της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ. από 770.664,16 € 14 Νοεμ-
βρίου 2013 έως και 09 Νοεμβρίου 2014

Έξοδα για λογαριασμό της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ. από 604.806,29 € 14 Νο-
εμβρίου 2013 έως και 09 Νοεμβρίου 
2014

Υπόλοιπο ταμείου για επόμενη 
χρήση την 10.11.2014 1.065.467,24 €

Πιστώθηκαν στον τροφοδότη λο-
γαριασμό της Π.Ο.ΑΣ.Υ. και αποδό-
θηκαν οι τακτικές και Έκτακτες 
κρατήσεις των Α/ βάθμιων Ενώσε-
ων της Χώρας από 14 Νοεμβρίου 
2013 έως και 09 Νοεμβρίου 2014 το 
συνολικό ποσό: 1.185.119,42 €

Η Ε Π Ι Τ Ρ Ο Π Η

Ο     Πρόεδρος
ΤΣΕΚΟΥΡΑΣ Σταύρος
Τα Μέλη
1.- ΔΟΛΜΑΣ Χρήστος    
2.- ΛΙΑΚΟΣ Ζήσης  
3.- ΝΑΤΣΗΣ Θωμάς     
4.- ΜΑΥΡΑΓΑΝΗΣ Φώτιος

Παρουσιάζοντας τον διοικητικό 
απολογισμό του Διοικητικού 
Συμβουλίου που εκδόθηκε 

και φέτος σε ειδικό πολυσέλιδο έντυ-
πο (έχει αναρτηθεί στην ιστοσελίδα 
μας www.poasy.gr), ο γενικός γραμ-
ματέας της ΠΟΑΣΥ κ. Παναγιώτης 
Λάζος τόνισε ότι δεν υποκύψαμε στο 
φόβο που καλλιεργήθηκε επιμελώς 
ούτε πέσαμε στην παγίδα της παθητι-
κής στάσης. 

Ο αγώνας μας υπήρξε απολύτως 
κατανοητός από τη συντριπτική πλει-
οψηφία των αστυνομικών, αλλά και 
από την κοινωνία. Κι αυτό προσμε-
τριέται στα συν της συνδικαλιστικής 
μας πορείας, αφού η ΠΟΑΣΥ εξακο-
λουθεί να χαίρει πλατιάς εκτίμησης. 
Τα ζητήματα που κυριάρχησαν στον 
καθημερινό αγώνα μας ήταν όχι 
απλώς η διατήρηση του βιοτικού επι-
πέδου των συναδέλφων μας αλλά

 η περαιτέρω ενίσχυσή του (προ-
σφυγή στο ΣτΕ για τις περικοπές του 
τρίτου μνημονίου),

 η απόκρουση της ασφαλιστικής 
λαίλαπας και των λεγόμενων μεταρ-
ρυθμίσεων στα ασφαλιστικά ταμεία 
(διεκδίκηση επιστροφής των «κουρε-
μένων» αποθεματικών, διάσωση του 
ΤΕΑΠΑΣΑ και εξέταση του ενδεχόμε-
νου δημιουργίας αυτόνομου πυλώνα 
ενστόλων ),

 η αναδιοργάνωση της Ελληνικής 
Αστυνομίας και ο εκδημοκρατισμός 
συνολικά των αστυνομικών λειτουρ-
γιών (εκπαίδευση-τοποθετήσεις-
αποσπάσεις, αξιολόγηση αστυνομι-

κού προσωπικού, ανάδειξη ηγεσίας, 
διακομματικός έλεγχος κλπ),

 η εμπέδωση συνθηκών υγιεινής 
και ασφάλειας (τήρηση κανονισμών, 
διάθεση των αναγκαίων μέσων προ-
στασίας, αξιοπρεπείς συνθήκες κρά-
τησης στα κρατητήρια κλπ),

 ανακοίνωση υπηρεσίας σε εβδο-
μαδιαία βάση, σεβασμός ωραρίου και 
χορήγηση ημερήσιων αναπαύσεων,

 καθώς επίσης και η ενδυνάμωση 
της συνδικαλιστικής μας δυναμικής.

Χαρακτηρίζοντας την πορεία μας 
από το 23ο ως το 24ο συνέδριο, λαμβά-
νοντας υπόψη και το «εχθρικό περι-
βάλλον» μέσα στο οποίο αγωνιστήκα-
με, δικαιούμαστε να υποστηρίζουμε 
ότι καταφέραμε αξιοπρόσεχτα αποτε-
λέσματα.

Η κυβέρνηση όχι μόνο δεν τόλμησε 
να εφαρμόσει τις περικοπές που εί-
χαν ψηφιστεί για να ισχύσουν το 2014, 
αλλά απεναντίας προχώρησε στην 
χορήγηση του μικρού έστω ποσού 
των 500 ευρώ σε ικανό αριθμό συνα-
δέλφων μας. Επιπλέον, μετά τη δικαί-
ωσή μας από το Συμβούλιο της Επι-
κρατείας, προβαίνει στην μερική επι-
στροφή των παρανόμως παρακρατη-
θέντων ποσών του τρίτου μνημονίου.

Σε θεσμικά ζητήματα, πετύχαμε την 
ακύρωση της αποδιοργάνωσης των 
αστυνομικών υπηρεσιών (Νόμος  
4249/2014), εργαστήκαμε για την δια-
σφάλιση του Κώδικα Μεταθέσεων 
και είναι θέμα χρόνου να θεσμοθετη-
θούν κάποιες θετικές αλλαγές. Αντι-
σταθήκαμε επίσης στο κλείσιμο των 

αστυνομικών σχολών και ήδη η Ηγε-
σία υλοποίησε τη δέσμευσή της για 
επαναλειτουργία της Σχολής Αστυφυ-
λάκων Κομοτηνής και πετύχαμε πολ-
λά άλλα που θα δούμε παρακάτω.

Πλέον αυτών υφίστανται και εκα-
τοντάδες παρεμβάσεις μας για όλα τα 
τρέχοντα ζητήματα που απασχόλη-
σαν τις Πρωτοβάθμιες Ενώσεις.

Ασχοληθήκαμε με τις συνθήκες 
υγιεινής και ασφάλειας, τα κρατητή-
ρια και τις μεταγωγές, τις συνθήκες 
στα κέντρα κράτησης, την υπεραπα-
σχόληση των συναδέλφων, τις άσκο-
πες μετακινήσεις, τα υπερβολικά μέ-
τρα τάξης, τη συγκρότηση διμοιριών, 
τα προβληματικά οχήματα, τις ακα-
τάλληλες εγκαταστάσεις των αστυνο-
μικών υπηρεσιών, με το αίτημά μας 
για νέες προσλήψεις μέσω των πα-
νελληνίων εξετάσεων,  τα ανεξόφλητα 
οδοιπορικά του 2012 και τα ελλιπή 
μέσα υλικοτεχνικής υποδομής, τις 
φυλακές υψίστης ασφαλείας και τις 
αποδράσεις από τα αστυνομικά κρα-
τητήρια, τις μεταθέσεις-αποσπάσεις,  
την εγκληματικότητα, την ασφάλεια 
των αεροδρομίων, τους επαγγελματι-
κούς κινδύνους, την τρομοκρατία, την 
αξιοποίηση του συστήματος Pol με 
στόχο τη διαφάνεια και τον εσωτερικό 
έλεγχο,  τις αυτοδιοικητικές εκλογές 
και τους συναδέλφους μας που τι-
μούν το ρόλο τους στα νέα αυτοδιοι-
κητικά όργανα, τα τροχαία ατυχήματα 
που πλήττουν και την αστυνομική 
οικογένεια, τη δημοτική αστυνομία, 
τους πεσόντες εν ώρα υπηρεσίας, την 

καλύτερη προβολή των δραστηριοτή-
των των ενώσεων μέσω της Νέας 
Αστυνομίας και του σάιτ μας, τις πρω-
τοβουλίες της Γραμματείας Γυναικών 
και των ομάδων που λειτουργούν για 
διάφορα θέματα, την Παγκόσμια 
Ημέρα με στόχο την Εξάλειψη των 
Φυλετικών Διακρίσεων, τα ασφαλι-
στικά μας ταμεία και το ΜΤΣ, με τις 
νομικές παρεμβάσεις (εκδίκαση του 
επιδόματος 176 ευρώ, δικαίωμα χρή-
σης μειωμένου ωραρίου εργασίας για 
ένστολο- γονέα τέκνων με αναπηρία 
και άλλα), με τη δημιουργία Λεσχών 
Εστίασης, με το ευαίσθητο θέμα της 
φύλαξης των πειστηρίων στις αστυ-
νομικές υπηρεσίες, για τα παιδιά των 
αστυνομικών  της Β. Ελλάδος που δι-
καιούνται φιλοξενίας σε κατασκηνώ-
σεις της Νέας Περάμου Καβάλας, μέ-
σω του Ιδρύματος Εξοχών της Ελλη-
νικής Αστυνομίας, για το ΤΕΤΡΑ, για 
την εκπαίδευση, ενώ συμμετείχαμε 
και στην 1η συνδιάσκεψη αστυνομι-
κών γυναικών με διοργανωτή το 
Εθνικό Τμήμα της IPA στην Κρήτη και 
πολλά άλλα.

Ο Οικονομικός απολογισμός

οι θετικές παρεμβάσεις της ΠοΑσΥ
Παρά το «εχθρικό περιβάλλον» μέσα στο οποίο αγωνιστήκαμε, δικαιούμαστε 
να υποστηρίζουμε ότι καταφέραμε αξιοπρόσεχτα αποτελέσματα

ΕΠΙ ΤΟΥ ΠΙΕΣΤΗΡΙΟΥ
ΠΡΟωΘΕΙΤαΙ 
ΤΡΟΠΟΛΟΓΙα  
ΓΙα ΤΟ ΤΕαΠαΣα

μετά τη λήξη των εργασιών 
του συνεδρίου, η πρώτη 
ενέργεια της ομοσπονδίας 
ήταν να στείλει άμεσα επι-
στολή (4/12/14) στον ίδιο 
τον Πρωθυπουργό της χώ-
ρας και να τον ενημερώσει 
για το αίτημά μας όσον αφο-
ρά το ΤεΑΠΑσΑ. 
Του επισημάναμε τα στενά 
χρονικά περιθώρια και την 
αναγκαιότητα να δοθεί άμε-
σα τουλάχιστον 6μηνη παρά-
ταση χρόνου. 
επίσης, σε συνέχεια των συ-
ναντήσεών μας με τα πολιτι-
κά κόμματα (10 Δεκεμβρίου 
2014), τα Προεδρεία μας συ-
ναντήθηκαν στα γραφεία 
του ΠΑσοΚ με τους υπεύθυ-
νους παρακολούθησης κυ-
βερνητικού έργου κ.κ. Χρή-
στο Πρωτόπαπα και Γεώργιο 
Κουτρουμάνη καθώς και με 
τον εκπρόσωπο Τύπου κ. Δη-
μήτριο Καρύδη.
οι εκπρόσωποι του ΠΑσοΚ 
αναγνωρίζοντας ότι το αίτη-
μα είναι δίκαιο και ορθό, 
επικοινώνησαν με τους αρ-
μόδιους Υπουργούς, οι οποί-
οι και τους διαβεβαίωσαν ότι 
άμεσα θα προωθηθεί σχετι-
κή τροπολογία στη βουλή.
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Εμείς οι σύνεδροι του 24ου 
Ετήσιου Τακτικού Συνε-
δρίου της Πανελλήνιας 

Ομοσπονδίας Αστυνομικών 
Υπαλλήλων, εκπροσωπώντας 
το σύνολο σχεδόν των Αστυνο-
μικών της Χώρας, μετά από τις 
τριήμερες εργασίες του συνε-
δρίου μας, κατά τις οποίες 
εγκρίναμε τον Διοικητικό και 
τον Οικονομικό Απολογισμό 
του Διοικητικού Συμβουλίου, 
εκδίδουμε το παρόν Ψήφισμα, 
που περιλαμβάνει συγκεκρι-
μένες, δεσμευτικές αναφορές 
και εξειδικευμένα αιτήματα, 
ως πλαίσιο δράσης του συνδι-
καλιστικού μας κινήματος. Στο 
διάστημα που μεσολάβησε από 
το προηγούμενο συνέδριό μας, 
παρά το δυσμενές οικονομικό 
περιβάλλον και την προσκόλ-
ληση των κυβερνώντων στο 
καθεστώς των Μνημονίων, πε-
τύχαμε αξιοπρόσεχτα αποτε-
λέσματα, που μας ενθαρρύ-
νουν να αγωνιστούμε ακόμα 
πιο δυναμικά και πιο αποτελε-
σματικά για να βάλλουμε ορι-
στικά φρένο τόσο στην υποτί-
μηση του βιοτικού μας επιπέ-
δου όσο και στην απαξίωση 
των παρεχόμενων υπηρεσιών 
προς την ελληνική κοινωνία.

ΔΗΛωνΟΥμΕ ΛΟΙΠΟν ΟΤΙ:

01Είμαστε αποφασισμένοι 
να συνεχίσουμε τον αγώνα 

μας για τη θωράκιση του αστυνο-
μικού λειτουργήματος όχι μόνο 
για να εξαλείψουμε τις τραγικές 
απώλειες συναδέλφων μας, αλλά 
και για να αποδείξουμε ότι ως 
Έλληνες μπορούμε να έχουμε μια 
σύγχρονη, δίκαιη, δημοκρατική 
και αποτελεσματική αστυνομία 
που δεν θα έχει σε τίποτε να ζηλέ-
ψει αστυνομίες άλλων χωρών.

02Αναγκαία προϋπόθεση, 
όμως, για να επιτευχθεί 

αυτός ο στόχος, είναι η πολιτεία 
να αντιμετωπίσει σοβαρά τις 
προτάσεις μας, απαντώντας κα-
ταρχήν στο καίριο ερώτημα «τι 
αστυνομία θέλουμε και για τι τη 
θέλουμε». Όσο αποφεύγει το πο-
λιτικό σύστημα να δώσει καθαρές 
απαντήσεις, άλλο τόσο θα διαιω-
νίζονται αρνητικά φαινόμενα και 
θα συντηρείται το χάσμα μεταξύ 
αστυνομίας και κοινωνίας, με 
αποτέλεσμα να μην απελευθερώ-
νονται οι δυνάμεις εκείνες, που 
υπάρχουν και θέλουν, ενώ δεν 
μπορούν σήμερα, να στηρίξουν 
πραγματικά το κοινωνικό μας έρ-
γο επ’ ωφελεία της ελληνικής 
κοινωνίας. Επίσης, όσο αντιμετω-
πίζει την πολιτική στον τομέα δη-
μόσιας τάξης με δογματισμούς 

και οικονομικές περικοπές και 
όχι ως μια εθνική υπόθεση έξω 
από κομματικές σκοπιμότητες, 
κάθε προσπάθειά μας αναπόφευ-
κτα θα φαλκιδεύεται. Επιτέλους, 
ας πουν οι κυβερνώντες ένα με-
γάλο ΟΧΙ στην «τρόικα» εξαιρώ-
ντας την Ελληνική Αστυνομία 
από τις επώδυνες και επιζήμιες 
περικοπές του Οικονομικού της 
Προϋπολογισμού.

03Το σύνθημα του συνεδρίου 
μας «Ζήλος για το λειτούρ-

γημα... ψυχή στον αγώνα! Απαι-
τούμε ρήτρα αξιοπρέπειας & συ-
ντελεστή διαβίωσης», εκφράζει 
τον διακαή μας πόθο να προσφέ-
ρουμε στην πατρίδα μας ως επαγ-
γελματίες αστυνομικοί, απαλλαγ-
μένοι από κάθε μορφή ανασφά-
λειας και δουλείας. Γι’ αυτό απαι-
τούμε από την πολιτεία τη 
χάραξη μιας πολιτικής που θα 
δημιουργεί «ζώνες ασφαλείας» 
γύρω από τους συναδέλφους μας
α) χωρίς το άγχος της καθημερι-

νότητας, που απορρέει από την 
εργασιακή ανασφάλεια και τις 
συνθήκες φτωχοποίησης του 
ίδιου και της οικογένειάς του,

β) με εχέγγυα λειτουργίας και 
όρους βιώσιμης προοπτικής 
όλων των υπηρεσιών και των 
υποδομών, συμπεριλαμβανο-
μένων και αυτών του ασφαλι-
στικού συστήματος του ανθρώ-
πινου δυναμικού, της Ελληνι-
κής Αστυνομίας.

04Τονίζουμε προς κάθε κα-
τεύθυνση ότι όπως δεν πέ-

σαμε μέχρι σήμερα στην παγίδα 
της ηττοπάθειας και της εσω-
στρέφειας, το ίδιο θα πράξουμε 
και στο μέλλον, επαγρυπνώντας 
για τις συνδικαλιστικές μας κα-
τακτήσεις, για τις δημοκρατικές 
μας αρχές και για αυτή ακόμα την 
ακηδεμόνευτη και ακομμάτιστη 
λειτουργία του συνδικαλιστικού 
μας κινήματος. Σεβόμενοι τις δια-
τάξεις του καταστατικού λειτουρ-
γίας μας και τον Κώδικα συνδικα-
λιστικής μας δεοντολογίας, που 
οφείλουμε να επικαιροποιήσου-
με-αναμορφώσουμε ώστε να 
συμβαδίζει με τα σύγχρονα δεδο-
μένα, τονίζουμε ότι θεωρούμε 
προσβολή για το συνδικαλιστικό 
μας κίνημα τυχόν απόπειρα κα-
τάργησης του ιδρυτικού νόμου 
των συνδικάτων-του Νόμου 1264, 
βάσει του οποίου λειτουργούν 
όλα τα συνδικάτα από το 1982 και 
η ΠΟΑΣΥ από το 1989 και στη συ-

νέχεια με το Νόμο 2265/94, όπως 
τροποποιήθηκε αυτός με το άρ-
θρο 18 του Νόμου 3938/2011.

Τούτων δοθέντων, καλούμε το 
Διοικητικό Συμβούλιο της Ομο-
σπονδίας, ακολουθώντας τη δοκι-
μασμένη, ασυμβίβαστη και ακη-
δεμόνευτη στρατηγική του αγώνα 
με κάθε πρόσφορο μέσο, να συνε-
χίσει με πνεύμα ενότητας και σύ-
μπνοιας να διεκδικεί συντεταγ-
μένα και αποφασιστικά με όλες 
τις συνδικαλιστικές μας δυνάμεις 
και όπου αυτό απαιτείται σε κοι-
νό μέτωπο με τις άλλες Ομοσπον-
δίες των Σωμάτων Ασφαλείας, 
των Ενόπλων Δυνάμεων και των 
Ενώσεων των συνταξιούχων συ-
ναδέλφων μας, την άμεση ικανο-
ποίηση των κυρίαρχων αιτημά-
των μας, όπως τα συνδιαμορφώ-
σαμε κατά τη διάρκεια του Συνε-
δρίου, ήτοι:

α΄ ΘΕΣμΙΚα

01Αναθεώρηση του άρθρου 
23 του Συντάγματος και 

απάλειψη του απόλυτου περιορι-
σμού για το δικαίωμα της απεργί-
ας στους Αστυνομικούς. Η Ελλη-
νική Αστυνομία είναι ένοπλο σώ-
μα και διέπεται από ειδικούς νό-
μους και κανονισμούς 
λειτουργίας, ως πολιτικό και όχι 
στρατιωτικό σώμα. Διεκδικούμε 
τον εκδημοκρατισμό του θεσμι-
κού πλαισίου λειτουργίας της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας, επαγρυ-
πνούμε για να μην περάσουν οι 

οπισθοδρομικές προτάσεις της 
τρόικας, αναφορικά με τον βασι-
κό συνδικαλιστικό νόμο 1264/82 
που διέπει ολόκληρο το συνδικα-
λιστικό κίνημα της Χώρας.

02Αναγνώριση της επικινδυ-
νότητας του επαγγέλμα-

τος και θωράκιση του λειτουργή-
ματός μας με την έμπρακτη δια-
σφάλιση της αβλαβούς για το 
αστυνομικό προσωπικό εκτέλε-
σης των καθηκόντων του. Η απα-
ρέγκλιτη εφαρμογή του Π.Δ. 
45/2008 περί Υγιεινής και Ασφά-
λειας πρέπει να γίνει καθημερινή 
υπόθεση του συνδικαλιστικού 
μας κινήματος με αυτοψίες, ελέγ-
χους και παραστάσεις διαμαρτυ-
ρίας όταν τα κακώς κείμενα δεν 
διορθώνονται. Το συνεχιζόμενο 
φαινόμενο των απωλειών συνα-
δέλφων μας, δεν τιμά κανέναν 
μας. Η πολιτεία οφείλει να ανα-
λάβει τις ευθύνες της, αναβαθμί-
ζοντας την ιατρική περίθαλψη 
του αστυνομικού προσωπικού με 
προσλήψεις ιατρών διαφόρων ει-
δικοτήτων και ψυχολόγων στα 
υπηρεσιακά ιατρεία, με προσλή-
ψεις Ιατρών εργασίας στις Υπη-
ρεσίες κλπ.

03Άρση της μνημονιακής δέ-
σμευσης για «πάγωμα» 

των προσλήψεων στην Αστυνομι-
κή Ακαδημία έως το 2016 και άμε-
ση λειτουργία των Σχολών με 
τους ήδη επιτυχόντες. Προκήρυ-
ξη θέσεων εισαγωγής στην Ελλη-
νική Αστυνομία, ανάλογα με τις 
ανάγκες του Σώματος και με μο-
ναδικό τρόπο εισαγωγής στις 
Σχολές της Ελληνικής Αστυνομί-
ας, το θεσμό των πανελλαδικών 
εξετάσεων του Υπουργείου Παι-
δείας.

Άμεση αποκατάσταση της λει-
τουργίας της Αστυνομικής Σχο-
λής της Ξάνθης όπως τούτο πραγ-
ματοποιήθηκε με την Σχολή 
Αστυφυλάκων Κομοτηνής, με την 
άμεση μεταφορά σε άλλο χώρο 
των κρατουμένων, παρανόμων 
μεταναστών και λειτουργία των 
Σχολών, ως Ανώτερων Εκπαιδευ-
τικών Ιδρυμάτων.

04Μεταρρύθμιση της Ελλη-
νικής Αστυνομίας ως προ-

ϊόν ουσιαστικού διαλόγου με τους 
συνδικαλιστικούς, επιστημονι-
κούς και κοινωνικούς φορείς, αλ-
λά και μέσω της ουσιαστικής 
συμβολής μιας διακομματικής 
επιτροπής του Ελληνικού Κοινο-
βουλίου, που θα περιλαμβάνει:
α) Αναδιάρθρωση Υπηρεσιών – με 

όρους κοινωνίας και όχι με 
όρους μνημονίου και που θα 
επαναφέρει τις 6.700 οργανικές 

Η αΠανΤΗΣΗ ΣΤΗν αΣφαΛΙΣΤΙΚΗ αναΣφαΛΕΙα:

Ζήλος για  
το λειτούργημα... 
ψυχή στον αγώνα!

Απαιτούμε ρήτρα 
αξιοπρέπειας  

& συντελεστή διαβίωσης...

ΨΗΦισμΑ 24ου ΠΑΝεΛΛΑΔιΚοΥ σΥΝεΔριοΥ Π.ο.Ασ.Υ.

συνέχεια στη σελ. 10
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θέσεις που καταργήθηκαν με 
τον νόμο 4249/14, χωρίς κριτή-
ριο εντοπιότητας.

β) Αναβάθμιση – Επανακαθορι-
σμό του συστήματος εκπαίδευ-
σης –μετεκπαίδευσης, εξειδί-
κευσης και δια βίου εκπαίδευ-
σης. Διαβάθμιση – αντιστοίχιση 
των Σχολών της ΕΛ.ΑΣ. με 
Α.Ε.Ι.-Τ.Ε.Ι. και ίδρυση Αστυνο-
μικού Πανεπιστημίου. Αναβάθ-
μιση της εκπαίδευσης των Δο-
κίμων των Σχολών της ΕΛ.ΑΣ., 
ώστε να παρέχεται ουσιαστική 
εκπαίδευση, με κύριο προσα-
νατολισμό την πλήρη επαγγελ-
ματική κατάρτισή τους και όχι 
να χρησιμοποιούνται για εκτέ-
λεση πραγματικής υπηρεσίας, 
με μισθό κατά πολύ μικρότερο 
ακόμα και από αυτού του ανει-
δίκευτου εργάτη. Αναπροσαρ-
μογή του περιεχομένου της εκ-
παίδευσης στις σύγχρονες 
αστυνομικές ανάγκες και δια-
φανές σύστημα αξιολόγησης 
της εκπαιδευτικής διαδικασίας, 
όπως π.χ. άρση της στέρησης 
του δικαιώματος αναβαθμολό-
γησης των γραπτών. Εισαγωγή 
μαθήματος στοιχείων συνδικα-
λιστικής ιστορίας, οργάνωσης 
και λειτουργίας.

γ) Αναθεώρηση ισχύοντος συστή-
ματος κρίσεων-προαγωγών, 
επιλογή αρχηγού με διαφανή 
κριτήρια από κοινοβουλευτική 
επιτροπή και υπηρεσιακή εξέ-
λιξη των Αστυνομικών με ένα 
αξιοκρατικό, αδιάβλητο και δί-
καιο σύστημα. Συμμετοχή εκ-
προσώπων των συνδικαλιστι-
κών οργανώσεων σε όλα τα 
συμβούλια που αφορούν το 
αστυνομικό προσωπικό.

δ) Επαναπροσδιορισμό του ρόλου 
της Ελληνικής Αστυνομίας και 
απαλλαγή αυτής από τα ξένα 
προς την αποστολή της έργα. 
Εξορθολογισμός της λειτουργί-
ας και των προτεραιοτήτων των 
Υπηρεσιών και εναρμόνισή 
τους με τις πραγματικές και ου-
σιαστικές ανάγκες των μάχι-
μων Αστυνομικών για την αντι-
μετώπιση της εγκληματικότη-
τας, την πάταξη της γραφειο-
κρατίας και την εξάλειψη της 
νοοτροπίας του «μεταθέτειν 
την ευθύνη αλλού», που αλλοι-
ώνει και φαλκιδεύει την κύρια 
αποστολή του Σώματος. Ουσια-
στικός κοινοβουλευτικός έλεγ-
χος των δραστηριοτήτων των 
αστυνομικών υπηρεσιών ώστε 
να αρθούν οι καχυποψίες, να 
περιοριστούν οι εξωθεσμικές 
παρεμβάσεις και να αποκτήσει 
το αστυνομικό οικοδόμημα τη 
θέση που του αξίζει στις συνει-
δήσεις των συμπολιτών μας.

ε) Λογοδοσία της διοίκησης και 
θέσπιση πειθαρχικών μέτρων 

σε περίπτωση αυθαιρεσίας εκεί-
νων που έχουν την ευθύνη αλλά 
δεν εφαρμόζουν τη νομοθεσία 
και τους κανονισμούς (υγιεινή 
και ασφάλεια του αστυνομικού 
προσωπικού, έκδοση υπηρεσίας 
σε εβδομαδιαία βάση κλπ). Ο νέ-
ος θεσμός του Συνηγόρου του 
Αστυνομικού πρέπει να ανα-
βαθμιστεί και προς αυτήν την 
κατεύθυνση.

05Αναμόρφωση του Κώδικα 
Μεταθέσεων, ώστε να 

αντιμετωπιστεί η «επιτηδειότη-
τα», κλείνοντας τα «παραθυρά-
κια» ορισμένων διατάξεων. Να 
απαλειφθούν οι διακρίσεις, να δι-
ασφαλιστεί η αντικειμενικότητα 
και η δικαιοσύνη του θεσμικού 
πλαισίου κατά την εφαρμογή του 
και να εξασφαλιστεί η προοπτική 
μετακίνησης στον τόπο συμφερό-
ντων, για το σύνολο του αστυνο-
μικού προσωπικού.

06Καταγγέλλουμε την κα-
τάργηση της Δημοτικής 

Αστυνομίας. Πλήρης διαχωρι-
σμός των αρμοδιοτήτων της Δη-
μοτικής Αστυνομίας από αυτές 
της Ελληνικής Αστυνομίας. Απο-
κλειστική άσκηση αυτών μόνο 
από τους πρώην Δημοτικούς 
Αστυνομικούς και όχι από Αστυ-
νομικούς.

07Άμεση αντιμετώπιση των 
προβλημάτων στα Κέντρα 

κράτησης παράνομων μετανα-
στών και σε ό,τι αφορά τις συνε-
χείς μετακινήσεις του προσωπι-
κού και την ασφαλή φύλαξή τους. 
Ενίσχυση και θωράκιση των συ-
νόρων με σύγχρονα υλικοτεχνικά 
μέσα και εξοπλισμό υπό το πρί-
σμα μιας αποφασιστικής για το 
θέμα εξωτερικής πολιτικής. Ανα-
θεώρηση των Συνθηκών του Δου-
βλίνου, που έχουν μετατρέψει τη 
Χώρα μας σε «αποθήκη ψυχών». 
Όχι αστυνομικά κρατητήρια – φυ-
λακές. Σεβασμός των ανθρωπι-
νών δικαιωμάτων των κρατουμέ-
νων με την:

 άμεση εξάλειψη του ανεπίτρε-
πτου φαινομένου της μακροχρό-
νιας κράτησης κρατουμένων στα 
αστυνομικά κρατητήρια. Απαρέ-
γκλιτη εφαρμογή των σχετικών 
κανονισμών και διαταγμάτων.

 άμεση εξάλειψη της κράτησης 
υπεράριθμων κρατουμένων στα 
αστυνομικά κρατητήρια και αντι-
στοίχισή τους με την προβλεπό-
μενη χωρητικότητα του εκάστοτε 
χώρου κράτησης.

 άμεση εξάλειψη του φαινομέ-
νου κρατητηρίων που δεν πλη-
ρούν τους ασφαλείς όρους κρά-
τησης και όρους υγιεινής, σύμ-
φωνα με τους κανονισμούς.

08Άρση της εφαρμογής του 
μέτρου της αυτοδίκαιης 

αργίας (Ν.4093/2012) στο αστυνο-
μικό προσωπικό το οποίο διέπε-
ται από καθεστώς ιδιαίτερης πει-
θαρχικής διαδικασίας.

09Θέσπιση ενός σύγχρονου 
βαθμολογίου για το αστυ-

νομικό προσωπικό. Άμεση ρύθμι-
ση της αδικίας που υφίστανται 
Ανθυπαστυνόμοι με προαγωγές 
νεοτέρων τους στο βαθμό του 
Υπαστυνόμου Β΄.

10Εντατικοποίηση και αύξη-
ση των σεμιναρίων αυτοά-

μυνας-αυτοπροστασίας, ειδικά σε 
ό,τι αφορά την ερμηνεία και πρα-
κτική εφαρμογή του Νόμου 
3169/2003 «Οπλοφορία, χρήση 
πυροβόλων όπλων από Αστυνο-
μικούς, εκπαίδευσή τους σε αυτά 
και άλλες διατάξεις» και ίδρυση- 
λειτουργία των επιβαλλόμενων 
απ’ αυτόν σκοπευτηρίων, σε κάθε 
έδρα Αστυνομικής Διεύθυνσης, 
παράλληλα με την εμπέδωση των 
διατάξεων του νέου αυτού νομι-
κού πλαισίου σ’ ό,τι αφορά τη 
χρήση των όπλων.

11Διασφάλιση των μεταγωγών 
σύμφωνα με τους κανονι-

σμούς και ιδιαίτερα αυτών που 
πραγματοποιούνται από και προς 
τις νησιωτικές περιοχές. Άμεση 
εξάλειψη των οξύτατων προβλη-
μάτων των μεταγωγών αυτών με 
την πρόβλεψη ασφαλών χώρων 
κράτησης στα επιβατικά πλοία 
και την υλοποίηση-εφαρμογή των 
κανόνων για τη διασφάλιση των 
συνοδών Αστυνομικών.

12Άμεση κοστολόγηση της 
μετακίνησης αστυνομικών 

δυνάμεων για αθλητικά ή άλλα 
μέτρα και δημόσια ανάρτηση του 
κόστους στο πρόγραμμα «Διαύ-
γεια», ώστε να σταματήσει η άμε-
τρη κατασπατάληση δυνάμεων σ’ 
αυτόν τον τομέα. Σ’ ό,τι αφορά τις 
αθλητικές συναντήσεις, μετακύ-
λιση αυτού του κόστους στις ιδι-
ωτικές εταιρείες των εμπόρων 
του αθλητισμού.

13Αναμόρφωση του κανονι-
σμού στολής, σύμφωνα με 

τις ανάγκες του μάχιμου προσω-
πικού, ώστε ανάλογα με το είδος 
της εκτελούμενης υπηρεσίας και 
των καιρικών συνθηκών, να κα-
ταστεί αυτή περισσότερο πρακτι-
κή, εύχρηστη και λειτουργική 
προς όφελος του παραγόμενου 
έργου.

14Κατάργηση της διαδικασί-
ας των ειδικών εκλογικών 

καταλόγων στην άσκηση του 
εκλογικού δικαιώματος του αστυ-
νομικού προσωπικού στις βου-
λευτικές και αυτοδιοικητικές 
εκλογές.

15Δημιουργία Λεσχών Εστία-
σης σε κεντρικές υπηρεσί-

ες των Δ/νσεων Αστυνομίας Βο-
ρειοανατολικής, Νοτιοανατολι-
κής και Δυτικής Αττικής και σε 
όλες τις έδρες των Γ.Α.Δ.Π. Επέ-
κταση των ήδη υπαρχόντων ιδίως 
για την σίτιση νέων συναδέλφων 
που οι μηνιαίες αποδοχές τους 
είναι πενιχρές και δεν επαρκούν 
ούτε για τα αυτονόητα.

Β΄ ΟΙΚΟνΟμΙΚα

01Απαιτούμε άμεση και πλή-
ρη συμμόρφωση της Κυ-

βέρνησης στις αμετάκλητες δικα-
στικές αποφάσεις του Συμβουλί-
ου της Επικρατείας, με τις οποίες 
κρίθηκαν αντισυνταγματικές οι 
περικοπές που επιβλήθηκαν με 
τον Νόμο 4093/2012. Απορρίπτου-
με την καινοφανή θεωρία της με-
ρικής εφαρμογής δικαστικών 
αποφάσεων με το επιχείρημα 
«δεν δύναμαι» λόγω της δημοσιο-
νομικής κατάστασης της χώρας... 
Αλίμονο, αστυνομικοί υπάλληλοι, 
εντεταλμένοι να εφαρμόζουμε το 
Νόμο, να υιοθετήσουμε τέτοιες 
επικίνδυνες λογικές. Απαιτήσαμε 
και απαιτούμε να ειπωθεί προς 
τους τροϊκανούς ένα ξεκάθαρο 
ΟΧΙ για τις συνεχιζόμενες περι-
κοπές των λειτουργικών δαπα-
νών της Ελληνικής Αστυνομίας. 
Ως εργαζόμενοι στον ευαίσθητο 
τομέα της δημόσιας τάξης, έχου-
με υποστεί από το 2010 σοβαρό-
τατες απώλειες που δεν αναπλη-
ρώνονται με «ψίχουλα». Οραματι-
ζόμαστε ένα νέο μισθολόγιο δί-
καιο, χωρίς ανισότητες που θα 
δίνει όραμα και προοπτική στην 
οικονομική αναβάθμιση των 
Αστυνομικών και ειδικότερα των 
νέων χαμηλόβαθμων συναδέλ-
φων μας:
α) με αναγνώριση της εργασίας 

μας ως επικίνδυνης και την χο-
ρήγηση επιδόματος με τους 
ίδιους όρους και προϋποθέσεις 
όπου έχει ήδη χορηγηθεί στον 
Δημόσιο Τομέα. Η αστυνόμευ-
ση και η ασφάλεια δεν είναι έν-
νοιες αφηρημένες. Είναι εργα-
σία επικίνδυνη, που πρέπει να 
αμείβεται.

β) με αναγνώριση της νυκτερινής 
μας εργασίας με ωριαία αποζη-
μίωση – αμοιβή μέσω κλαδικής 
σύμβασης.

γ) με πραγματική αμοιβή για την 
6η ημέρα εργασίας (πέραν του 
πενθημέρου) και θεσμοθέτηση 
για τις Κυριακές, εξαιρέσιμες, 
αργίες, υπερωρίες, μέσω κλαδι-
κής σύμβασης.

δ) την χορήγηση επιδόματος πα-
ραμεθορίων περιοχών με τους 
ίδιους όρους και προϋποθέσεις 
που χορηγήθηκε στους Δημο-
σίους Υπαλλήλους.

02Αξιοποίηση των προγραμ-
μάτων ΕΣΠΑ και των κοι-

νοτικών κονδυλίων για την αστυ-
νομική εκπαίδευση – μετεκπαί-
δευση, τον υλικοτεχνικό εξοπλι-
σμό (οχήματα, γιλέκα κλπ) και 
τον εκσυγχρονισμό των υποδο-
μών της Ελληνικής Αστυνομίας.

03Προσαρμογή του τακτικού 
προϋπολογισμού του 

Υπουργείου Δημόσιας Τάξης και 
Προστασίας του Πολίτη στις 
πραγματικές ανάγκες των Υπηρε-
σιών και του ανθρώπινου δυναμι-
κού τους.

04Αναπροσαρμογή από 1-1-
2014 στα 20.000€ από τα 

12.000€ του ετήσιου εισοδήματος 
που ισχύει σήμερα, βάσει του 
οποίου παρακρατείται η ειδική 
εισφορά αλληλεγγύης, για την 
καταπολέμηση της ανεργίας που 
θεσπίστηκε με τις διατάξεις του 
αρθ. 35 του Ν.3986/2011, κατά πο-
σοστό 1% υπέρ Ο.Α.Ε.Δ.

05Χορήγηση βαθμολογικών 
και μισθολογικών προα-

γωγών και στους Αστυνομικούς 
εκείνους που πέτυχαν στη Σχολή 
Αστυφυλάκων της σειράς του 
έτους 1995, οι οποίοι για λόγους 
ανωτέρας βίας -σεισμού στην ευ-
ρύτερη περιοχή Γρεβενών-Κοζά-
νης- εισήχθησαν προς φοίτηση 
στην Σχολή Αστυφυλάκων Τ.Δ.Α. 
Γρεβενών μετά την 19-6-1995, 
αναδρομικά, όπως ίσχυσε και 
στους συμμετέχοντες στον ίδιο 
διαγωνισμό και εισήχθησαν στα 
άλλα Τ.Δ.Α. της χώρας μέχρι την 
19-6-1995.

06Περικοπή – μείωση του 
κεφαλαίου των στεγαστι-

κών δανείων, κατά 25% σε συνδυ-
ασμό με παράταση του χρόνου 
εξοφλήσεως και την μείωση του 
επιτοκίου, για τις συμβάσεις των 
στεγαστικών δανείων αγοράς 
πρώτης κατοικίας με τις εμπορι-
κές τράπεζες και το Ταμείο Πα-
ρακαταθηκών και Δανείων.

Γ΄ αΣφαΛΙΣΤΙΚα

01Όχι στην μνημονιακή σύν-
δεση του ασφαλιστικού 

των ενστόλων με το προσδόκιμο 
ζωής.

02Άμεση κατάργηση του άρ-
θρου 220 του Ν. 4281/2014 

για το ΤΕΑΠΑΣΑ. Να υπάρξει πα-
ράταση –τουλάχιστον εξάμηνη- 
των οριζομένων προθεσμιών, 
ώστε να δοθεί η δυνατότητα πλή-
ρους ενημέρωσης όλων των με-
λών, μέσω Γενικών Συνελεύσεων 
των Πρωτοβαθμίων Οργανώσε-
ων, λαμβάνοντας υπόψη και τη 
δυνατότητα δημιουργίας ασφαλι-
στικού πυλώνα Σωμάτων Ασφα-
λείας και Ενόπλων Δυνάμεων και 
ανάλογα με τις εξελίξεις, να συ-
γκληθούν τα αρμόδια κατά περί-
πτωση όργανα (Δ.Σ., Γ.Σ., Π.Σ.) 
και αφού σταθμίσουν πλέον όλα 
τα δεδομένα, να λάβουν τις απο-
φάσεις που χρειάζονται. Πώς εί-
ναι δυνατόν να θέλουμε να λη-
φθεί απόφαση με το μαχαίρι στο 
λαιμό, όταν δεν έχει ακόμα ορι-
στεί ούτε τι σημαίνει ρήτρα αξιο-
μάχου ούτε ποιος είναι ο περιβό-
ητος συντελεστής βιωσιμότητας;

Όχι στον εμπαιγμό και στον 
εξευτελισμό μας. Μη βάζετε χέρι 
ακόμα και στο ισχνό εναπομείναν 
επικουρικό φιλοδώρημα των 100 
ευρώ περίπου, που ήταν αποτέλε-
σμα επίπονων μέτρων αυτορρύθ-
μισης του ΤΕΑΠΑΣΑ. Οποιαδήπο-
τε μείωση αυτού του ποσού, ση-

συνέχεια από τη σελ. 9
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μαίνει την εξαέρωσή του και ου-
σιαστικά την κατάργησή του. 
Ουδείς άλλος κλάδος λαμβάνει 
τέτοιες ευτελιστικές επικουρικές 
συντάξεις. Ας το καταλάβει αυτό 
η τρόικα και όσοι άλλοι θέλουν 
να ψηφίσουν τέτοια μέτρα. Δεν 
θα διαχειριστεί το συνδικαλιστι-
κό κίνημα την επιχειρούμενη 
αποδόμηση της κοινωνικής πρό-
νοιας και της επικουρικής σύντα-
ξης. Δεν είναι και δεν θα γίνει συ-
νένοχος στα μέτρα που λαμβάνο-
νται εναντίον των εργαζομένων.

03Προσαρμογή του ελάχι-
στου χρόνου απόδοσης 

του εφάπαξ βοηθήματος του 
Τ.Π.ΑΣ. –Τ.Π.Υ.Α.Π. στον ασφαλι-
στικό χρόνο του Ν.3865/2010.

04Δημιουργία ξεχωριστού 
Ταμείου κύριας ασφάλι-

σης μισθωτών όλων όσων εργά-
ζονται στο Δημόσιο Τομέα και όχι 
με την ένταξη στο Ι.Κ.Α. των νεο-
προσλαμβανομένων από το έτος 
2011.

05Θεσμοθέτηση των ιδίων 
προϋποθέσεων χορήγη-

σης και υπολογισμού σύνταξης 
των Αστυνομικών παθόντων εν 
ώρα υπηρεσίας ή εξαιτίας αυτής 
που ασφαλίζονται από 1-1-2011 
και μετά στο Ι.Κ.Α. με βάση την 
ισχύουσα ευμενέστερη νομοθε-
σία (Π.Δ. 169/2007).

06Δικαίωμα πρόσληψης, κα-
τόπιν αιτήσεως, στο 

Υπουργείο Δημόσιας Τάξης και 
Προστασίας του Πολίτη, ανεξαρ-
τήτως ύπαρξης κενής οργανικής 
θέσης, των μελών οικογενείας 
αστυνομικού, ο οποίος τυγχάνει 
ανίκανος σε ποσοστό άνω του 
67%, συνεπεία της εκτέλεσης δια-
τεταγμένης υπηρεσίας και ένεκα 
αυτής.

07Δυνατότητα αναγνώρισης 
ως συντάξιμου χρόνου για 

τους ένστολους με τους ίδιους 
όρους και προϋποθέσεις που δό-
θηκε στον Δημόσιο Τομέα, για τα 
τέκνα και του ελάχιστου χρόνου 
φοίτησης στις μέσες επαγγελμα-
τικές σχολές αποκλειστικά και 
μόνο για όσους θεμελιώνουν συ-
νταξιοδοτικό δικαίωμα μετά την 
1-1-2011.

08Επέκταση του Ν. 
3865/2010 για την προ-

σαρμογή του χρόνου θεμελίωσης 
συνταξιοδοτικού δικαιώματος 
παλαιών και νέων ασφαλισμένων 
με προσαύξηση κατά ένα (!) έτος 
και εφαρμογή του νόμου όταν θα 
συμπληρώνουν 35 έτη για την 
εφαρμογή των 40 ή 60 ετών.

09Την αναπλήρωση – κάλυ-
ψη της διαφοράς που 

επήλθε στα αποθεματικά των 
ασφαλιστικών – μετοχικών Τα-
μείων μας από το «κούρεμα» - 
ανταλλαγή των ομολόγων του ελ-
ληνικού δημοσίου το έτος 2012, εν 
μέρει από το Ταμείο Στήριξης 
Ασφαλιστικού Συστήματος Α.Ε. 

και εν μέρει από τίτλους του Ευ-
ρωπαϊκού Ταμείου Χρηματοπι-
στωτικής Σταθερότητας.

10 Καμία περαιτέρω περικο-
πή του μερίσματος του 

Μ.Τ.Σ. και αντιμετώπιση του προ-
βλήματος της έλλειψης ρευστό-
τητας, χωρίς περαιτέρω εξωτερι-
κό δανεισμό, αλλά με επέκταση 
του χρόνου αποπληρωμής του 
χρέους από το Υπουργείο Οικονο-
μικών. Αξιοποίηση της ακίνητης 
περιουσίας του Ταμείου. Κατάρ-
γηση του αρθ. 27 του Ν.1911/1990 
και συμμετοχή στο Δ.Σ. του Τα-
μείου κατά 50% εκπροσώπων 
προερχόμενων από την Ελληνική 
Αστυνομία.

11Διασφάλιση του 
αποθεματικού κεφαλαίου 

του ειδικού (ερανικού) 
λογαριασμού αλληλοβοήθειας 
του Ιδρύματος «Εξοχές της 
Ελληνικής Αστυνομίας» με 
κατάργηση της εξαναγκαστικής 
υποχρέωσης κατάθεσης αυτών, 
στο κοινό κεφάλαιο 
ασφαλιστικών Ταμείων της 
Τράπεζας της Ελλάδας και την 
αναπλήρωση των απωλειών που 
υπέστη με την χρηματοδότηση 
του Κρατικού Προϋπολογισμού.

12Ενιαίο κλάδο υγείας για 
όλο το αστυνομικό προσω-

πικό (ένταξη νέων Αστυνομικών 
σε βάθος δεκαετίας στον 
Κ.Υ.Υ.Α.Π.).

13Εξομοίωση των συναδέλ-
φων που πέτυχαν στο δια-

γωνισμό του 1989, αλλά προσελή-
φθησαν το 1994, με τους υπόλοι-
πους της ίδιας σειράς, οι οποίοι 
είχαν καταταγεί από το 1989, με 
την καταβολή του ασφαλίστρου 
μόνο του ασφαλισμένου.

14Τροποποίηση του άρθρου 
22 του Ν. 3865/2010, ως 

εξής:
«5. Ένστολο προσωπικό που 

έχει καταταγεί στην Ελληνική 
Αστυνομία μέχρι την 31-12-1992 
δύναται για τη θεμελίωση και 
μόνο συνταξιοδοτικού 
δικαιώματος από 01-01-2011 
μέχρι 31-12-2014, να αναγνωρίσει 
ως συντάξιμο χρόνο πραγματικής 
στρατιωτικής υπηρεσίας το 
χρόνο της παραγράφου 15 του 
άρθρου 11 του Π.Δ. 169/2007 με 
τους ίδιους όρους, προϋποθέσεις 
και διαδικασία, υπό τους 
περιορισμούς που τίθενται στην 
παρούσα διάταξη.»

Με την προτεινόμενη διάταξη 
νόμου αίρεται μια μακροχρόνια 
ανισότητα σε βάρος κυρίως των 
γυναικών αστυνομικών 
υπαλλήλων, που εισήχθησαν στο 
Σώμα έως την 31-12-1992, 
δίνοντάς τους το δικαίωμα 
εξαγοράς χρόνου λόγω τέκνων, 
με βάση το Ν. 3865/2010, υπό τους 
ίδιους όρους και προϋποθέσεις 
που ισχύουν για τους 
υπαλλήλους του δημόσιου τομέα.

Δ’ φΟΡΟΛΟΓΙΚα

01Επαναφορά του αφορολό-
γητου στα 12.000€ για μι-

σθωτούς - συνταξιούχους και κα-
θορισμός νέας φορολογικής κλί-
μακας με πρόσθετα κλιμάκια.

02Επαναφορά όλων των φο-
ροαπαλλαγών που καταρ-

γήθηκαν, όπως οι τόκοι στεγαστι-
κών δανείων, οι ιατρικές αποδεί-
ξεις κλπ.

Ε’ ΚΟΙνωνΙΚα

01Η ελληνική κοινωνία γνω-
ρίζει ότι η ανάπτυξη της 

χώρας διέρχεται και μέσα από 
τον εκσυγχρονισμό των υπηρεσι-
ών του Δημοσίου και όσο αυτός 
δεν γίνεται, η ανάπτυξη θα είναι 
άπιαστο όνειρο. Ως αναπόσπαστο 
τμήμα του Δημόσιου Τομέα, με 
αφορμή τη σημερινή 24ωρη πα-
νελλαδική απεργία που πραγμα-
τοποιείται από την ΓΣΕΕ και την 
ΑΔΕΔΥ, εκφράζουμε την αλλη-
λεγγύη μας στους εργαζομένους 
όλης της Χώρας που μοιράζονται 
με εμάς τις ίδιες αγωνίες και τα 
ίδια οράματα για ανθρώπινες 
συνθήκες εργασίας και διαβίω-
σης, για Υπηρεσίες και υπαλλή-
λους χωρίς γραφειοκρατικές 
δουλείες, διαπλεκόμενες σχέσεις 
και άλλες αμαρτίες. Λέμε ναι στον 
εκσυγχρονισμό των λειτουργιών 
του κράτους και στην ενίσχυση 
των ελεγκτικών του οργάνων. Όχι 
στην ασυλία της διαφθοράς και 
της παρανομίας όσο υψηλά κι αν 
εντοπίζονται.

02Δεν παραβλέπουμε το γε-
γονός ότι οι ελληνικές κυ-

βερνήσεις, στην προσπάθειά τους 
να εξυπηρετήσουν τις δεσμεύσεις 
τους έναντι των δανειστών, εξα-
κολουθούν να χρησιμοποιούν την 
«πυγμή της εξουσίας», ακόμα κι 
όταν παραδέχονται ότι πρόκειται 
για άδικους νόμους, αδιαφορώ-
ντας αν έτσι κινδυνεύει να μετα-
τραπεί η Αστυνομία σε κατασταλ-
τικό μηχανισμό των φτωχών και 
καταφρονημένων. Διαρκές μέλη-
μά μας είναι να προστατεύουμε 
τον αστυνομικό θεσμό, όχι μόνο 
καταγγέλλοντας την υπέρμετρη 
χρησιμοποίηση της Ελληνικής 
Αστυνομίας αλλά και καταδικά-
ζοντας κάθε μορφής παρασπον-
δία που αμαυρώνει τις προσπά-
θειες της συντριπτικής πλειοψη-
φίας των συναδέλφων μας.

03Με αφορμή πρόσφατη 
ενέργεια εναντίον συνα-

δέλφου, καταδικάζουμε τη βία 
εναντίον των αστυνομικών από 
όπου κι αν προέρχεται. Η βία κα-
τά της αστυνομίας είναι βία κατά 
της κοινωνίας.

Ζήλος για το λειτούργημα... 
ψυχή στον αγώνα!

Απαιτούμε ρήτρα αξιοπρέ-
πειας & συντελεστή διαβίω-
σης...

Αθήνα 25-27/11/2014

Ηαναγκαιότητα της επικαιρο-
ποίησης του Κώδικα Επαγ-
γελματικής-Συνδικαλιστικής 

Αστυνομικής Δεοντολογίας απασχό-
λησε το 24ο πανελλαδικό συνέδριο με 
πρωτοβουλία του προέδρου της ΠΟ-
ΑΣΥ Χρήστου Φωτόπουλου. Μια 
φυσιολογική επεξεργασία ενός κειμέ-
νου που είχε συνταχθεί και ψηφιστεί 
το 2000 από το 11ο πανελλαδικό συνέ-
δριο, συνάντησε ωστόσο ποικίλες 
αντιδράσεις. Ορισμένοι παράβλεψαν 
το γεγονός ότι επικαιροποίηση δεν 
σημαίνει επανέγκριση, αλλά προ-
σαρμογή στα νέα δεδομένα, και 
έσπευσαν να μιλήσουν για παρωχη-
μένο κείμενο, για απόπειρα φίμωσης 
κλπ.  Το κείμενο διανεμήθηκε στους 
συνέδρους και είναι στη διάθεση 
όλων όσων επιθυμούν να συμβάλ-
λουν στην επαναδιατύπωση ορισμέ-
νων θέσεων, δεδομένου ότι με τον νέο 
νόμο, πρέπει να αποφευχθούν αρνη-
τικά συμπτώματα. Να διαφυλάξουμε 
την ενότητα, τη σοβαρότητα και τη 
δυναμική του αγώνα μας.

ΕΙΣΗΓΗΤΙΚΗ ΕΚΘΕΣΗ
Η κομματικοποίηση, η συντεχνιακή 
διεκδίκηση, αλλά και η συγκυριακή 
ομαδοποίηση στον οποιονδήποτε ερ-
γασιακό χώρο, περιχαρακώνει τη 
συνδικαλιστική αναζήτηση, σε λογι-
κές λειτουργίας που εξυπηρετούν 
ανάλογα, Κυβέρνηση ή Αντιπολίτευ-
ση και όχι τα συμφέροντα του κλάδου 
και της κοινωνίας.

Η αμφισβήτηση του φερέγγυου της 
έκφρασης και του λογικού της διεκδί-
κησης ενός κινήματος, δεν ξεκινά 
από την αμφισβήτηση της αναγκαιό-
τητας και της σπουδαιότητας της λει-
τουργίας του θεσμού του συνδικαλι-
σμού, μέσα σε μια κοινωνία, μέσα σε 
μια Δημοκρατία. Οι πρακτικές, οι δια-
δικασίες και οι λογικές λειτουργίας 
είναι αυτές που φέρνουν την κοινωνι-
κή αμφισβήτηση. Ζούμε σε μια εποχή 
αμφισβήτησης των πάντων. Το ευρύ-
τερο συνδικαλιστικό κίνημα απέτυχε 
να πείσει. Αμφισβητείται και αυτό με 
την σειρά του και ίσως όχι άδικα. Δεν 
έπεισε ότι πρεσβεύει συμφέροντα της 
κοινωνίας, αλλά συμφέροντα ομάδας 
προσώπων. Ο ένας μετά τον άλλο, 
όλοι οι κλάδοι εργαζομένων προσδιο-
ρίζονται σαν συντεχνίες. Πολλές φο-
ρές άδικα - άλλες δίκαια. Θα το κρίνει 
η ιστορία. Η αμφισβήτηση όμως υφί-
σταται και στα μέλη που απαρτίζουν 
ένα συγκεκριμένο εργασιακό χώρο, 
τα συμφέροντα του οποίου υποτίθε-
ται ότι πρεσβεύει και προστατεύει το 
συνδικαλιστικό κίνημα. Το συνδικα-
λιστικό κίνημα στο χώρο της ΕΛ.ΑΣ. 

μπορεί και πρέπει να πείσει. Οι αρνη-
τικές εμπειρίες των άλλων πρέπει να 
συνετίσουν. Ο συνδικαλισμός της 
κοινωνικής αναζήτησης που επιζη-
τούμε για το χώρο μας, δεν κινείται 
απλά - συντεχνιακά στην επίλυση των 
προβλημάτων μας ως εργαζομένων 
ανθρώπων. Κύρια στοχεύει και σκο-
πεύει στην αναζήτηση του παράλλη-
λου καλού της κοινωνίας μας. Πρώτι-
στα λοιπόν επιβάλλεται να πείσουμε 
την κοινωνία μας ότι ο ρόλος που θέ-
λουμε να δοθεί στο μηχανισμό της 
Αστυνομίας, έχει σαν ενόρασή του, 
την επίλυση των σύγχρονων κοινωνι-
κών προβλημάτων, που απασχολούν 
την κοινωνίας μας. Στη συνέχεια πρέ-
πει να πείσουμε ότι ο συνδικαλισμός 
της ουσιαστικής παρέμβασης του ορ-
γάνου μας στα ζητήματα και θέματα 
της διοίκησης του χώρου μας, δημι-
ουργεί τους απαραίτητους μηχανι-
σμούς αλληλοελέγχου των πράξεων 
όλων μας. Προϊσταμένων και υφιστα-
μένων.

Να πείσουμε ακόμη ότι αυτή μας η 
παρέμβαση θα αποτρέψει την αυθαι-
ρεσία και θα εμπεδώσει τη διαφάνεια, 
την αξιοκρατία, την ίση και δίκαιη 
μεταχείριση και αντιμετώπιση όλων.

Επειδή πιστεύουμε ότι οι κανόνες 
συνδικαλιστικής δεοντολογίας, που 
απαραίτητα πρέπει να λειτουργούν σ' 
ένα σύγχρονο συνδικαλιστικό κίνη-
μα, δεν μπορεί να είναι αποκομμένοι 
απ' τους κανόνες επαγγελματικής 
δεοντολογίας, δημιουργήσαμε τον 
παρόντα Κώδικα, στοχεύοντας στη 
σύνδεσή τους.

ΒαΣΙΚΗ αΡΧΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙαΣ
Ο Αστυνομικός δεν υπηρετεί Κόμμα-
τα και Πολιτικές παρατάξεις. Υπα-
κούει στο Σύνταγμα, εφαρμόζει τους 
Νόμους, υπηρετεί τη Δικαιοσύνη και 
τα συμφέροντα της κοινωνίας.

ΒαΣΙΚΗ αΔΙαΠΡαΓμαΤΕΥΤΗ ΘΕΣΗ
Ο Αστυνομικός έχει όχι μόνο απλά τη 
δυνατότητα, αλλά και την υποχρέωση 
ελέγχου του νομίμου ή όχι μιας εντο-
λής. Υποχρέωση άρνησης εκτέλεσης 
υπάρχει, όταν η εντολή είναι παράνο-
μη ή παράφορα παραβιάζουσα το 
Σύνταγμα.

ΓΕνΙΚΕΣ αΡΧΕΣ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙαΣ
Σεβασμός και στήριξη των θεσμών 
λειτουργίας της κοινωνίας και της 
Δημοκρατίας μας.Λειτουργία σύμ-
φωνα με το Σύνταγμα και τους Νό-
μους. Σεβασμός στο άτομο - την ελευ-
θερία - την κοινωνική αξιοπρέπεια.

συνέχεια στη σελ. 12

σε διαβούλευση  
ο Κώδικας Δεοντολογίας
Υγιής συνδικαλιστική λειτουργία είναι  
η ανταλλαγή επιχειρημάτων και όχι η εκ  
των  προτέρων απόρριψη της διαφορετικής άποψης
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Ο ι πράξεις και η στάση μας 
είναι απαραίτητο να τεί-
νουν στη δημιουργία σύ-

μπνοιας, αγάπης, αλληλεγγύης 
και αλληλοσεβασμού, μεταξύ 
όλων των εργαζομένων στην Ελλη-
νική Αστυνομία.

Η επαγγελματική λειτουργία 
μας πρέπει να υπαγορεύεται και 
να εναρμονίζεται με τους κανόνες 
συνδικαλιστικής δεοντολογίας.

Ο Αστυνομικός υπάλληλος πρώ-
τιστα λειτουργεί σαν αστυνομικός. 
Η ενασχόλησή του με τα ζητήματα 
και τα θέματα του συνδικαλισμού, 
ευαισθητοποιεί τον χαρακτήρα 
του και τον προσδιορίζει πληρέ-
στερο επαγγελματία.

Κύριο όπλο του συνδικαλιστή 
είναι ο διάλογος, στη βάση των αρ-
χών της ευπρέπειας και της στήρι-
ξης μιας άποψης με επιχειρήματα.

Γνώμονας στην αναζήτηση του 
ορθού πρέπει να αποτελεί η άπο-
ψη, πως οτιδήποτε κινείται έξω 
από το χώρο «της δικής μου λογι-
κής» δεν είναι απαραίτητα και πα-
ράλογο.

Πριν την απόρριψη της όποιας 
άποψης, πρέπει να αναζητούνται 
τα σοβαρά εκείνα επιχειρήματα 
που στηρίζουν την ορθότητα μια 
άλλης άποψης.

Ο συνδικαλιστής δεν επιδιώκει 
τη δημιουργία πρόσκαιρων εντυ-
πώσεων και ούτε από μια του 
πράξη εποφθαλμιά προσωπικά 
οφέλη.

Ο συνδικαλιστής οφείλει να πα-
ραγκωνίζει το προσωπικό του κα-
λό, για το καλό του συνόλου.

Ο συνδικαλιστής λειτουργεί μα-
κριά από μικροεγωισμούς, μικρο-

πρέπειες και αναγνωρίζει ανάμε-
σα μας, την αξία, την προσπάθεια, 
το ψυχικό σθένος, την καθάρια 
φωνή, ακόμη και σε μια ενδεχόμε-
νη αποτυχία.

Σε περίπτωση που εκφράζονται 
περισσότερες της μιας απόψεις, ο 
συνδικαλιστής οφείλει να αναζη-
τά τρόπους σύγκλισης, έτσι ώστε 
να ενιαιοποιείται μια πρόταση - 
μια άποψη - μια απόφαση και να 
μην αφήνεται στη λογική της πλει-
οψηφίας.

Το ζητούμενο στο χώρο μας εί-
ναι η ομοφωνία, που πάντα σημαί-
νει συγκερασμό και σύγκλιση και 
παράλληλα βγάζει την ανεξάρτητη 
φωνή που δε συντάσσεται απαραί-
τητα με λογικές πολιτικών ιδεολο-
γιών. Η ομόφωνη απόφαση αντέ-
χει στο χρόνο και δύσκολα αμφι-
σβητείται η ορθότητά της.

Η άποψη του συνδικαλιστή δέον 
να είναι προϊόν ώριμης σκέψης 
και όχι αποτέλεσμα μυστικών 
συμφωνιών και διεργασιών.

Ο συνδικαλιστής δεν επιδιώκει 
ομαδοποιήσεις στη βάση ιδεολογι-
κοπολιτικών συμπορεύσεων.

Οφείλει να λειτουργεί υποδειγ-
ματικά, τόσο υπηρεσιακά όσο και 
συνδικαλιστικά.

Οφείλει σεβασμό στα εκλεγμένα 
όργανα του κινήματός του και στις 
αποφάσεις του.

Αναφέρεται στα όργανα του συν-
δικαλιστικού του κινήματος για 
κάθε πρόβλημα που άπτεται του 
αστυνομικού ή συνδικαλιστικού 
ενδιαφέροντος.

Τα συνδικαλιστικά μας στελέχη 
υποχρεούνται να ακολουθούν τις 
εντολές και οδηγίες των οργάνων 

μας σε περιπτώσεις προσωπικών 
τους διώξεων. Διαφορετικά δεν 
υπάρχει υποχρέωση στο όργανο 
να στηρίξει και να καλύψει το διω-
κόμενο στέλεχος.

Η συνδικαλιστική ιδιότητα δεν 
εξασφαλίζει ποινική και πειθαρχι-
κή ασυλία.

ΥΠΟΧΡΕωΣΕΙΣ μΕΛων 
ΣΥνΔΙΚαΛΙΣΤΙΚΟΥ μαΣ 
ΚΙνΗμαΤΟΣ
Υποχρεούνται να αναφέρουν αμέ-
σως στο συνδικαλιστικό τους όρ-
γανο κάθε περιστατικό που άπτε-
ται του υπηρεσιακού ή συνδικαλι-
στικού ενδιαφέροντος.

Υποχρεούνται να σέβονται τις 
αποφάσεις των συνδικαλιστικών 
μας οργάνων και να ακολουθούν 
πιστά τις εντολές και οδηγίες τους.

αΠαΓΟΡΕΥΣΕΙΣ ΣΕ 
ΣΥνΔΙΚαΛΙΣΤΙΚα μαΣ 
ΣΤΕΛΕΧΗ
Απαγορεύεται η επίκληση της 
συνδικαλιστικής ιδιότητας, προς 
δικαιολόγηση παράνομης πράξης 
ή παράλειψης συνδικαλιστικού 
μας στελέχους.

Απαγορεύεται να εκφράζουν δη-
μόσια άλλες απόψεις από αυτές 
που αποτελούν αποφάσεις των 
οργάνων τους, (προσθήκη) χωρίς 
την ίδια ώρα να αναφέρονται και 
στις επίσημες αποφάσεις των ορ-
γάνων τους για το συγκεκριμένο 
θέμα. 

Δεν επιτρέπεται οποιαδήποτε 
στήριξη ή καταδίκη πράξης ή πα-
ράλειψης πολιτικού κόμματος, 
όταν δίνει στίγμα ιδεολογικοπολι-
τικής ή μη σύμπλευσης.

Δεν επιτρέπεται να γίνεται ανα-
φορά, σε ιδεολογικοπολιτικές 
πλειοψηφίες ή μειοψηφίες ανάμε-
σά μας.

ΚαΛΥΨΗ  μΕΛων
Η Π.Ο.ΑΣ.Υ. και τα Τοπικά Πρωτο-
βάθμια Σωματεία αυτής, παρέχουν 
την ηθική και νομική κάλυψη στα 
διωκόμενα μέλη τους, μέχρις ορι-
στικής αποκατάστασής τους και 
συμπαραστέκονται οικονομικά, 
πάντα όμως μετά από απόφαση 
των αρμοδίων οργάνων.

ΔΕν ΚαΛΥΠΤΟΥμΕ  
μΕΛΗ μαΣ
Που διαπράττουν σοβαρά ποινικά 
αδικήματα.

Που συμμετέχουν ή καλύπτουν 
κυκλώματα σήψης και διαφθοράς.

Που καταχρώνται την εξουσία 
που ο νόμος τους παρέχει.

Που υπερβαίνουν τα όρια της 
χρηστής ή συνετής διοίκησης.

Που αυθαιρετούν εκμεταλλευό-
μενοι την εξουσία τους ή τη σχέση 
εξάρτησης με τους υφισταμένους 
τους.

Που συμμετέχουν σε βασανι-
σμούς - κακοποιήσεις, αλλά και 
γενικότερα σε πράξεις βίας.

ΔΕΣμΕΥΣΗ
Η συνδικαλιστική ιδιότητα δεν 
μπορεί να αποτελεί λόγο ανεπιφύ-
λακτης στήριξης ή καταδίκης πρά-
ξης ή παράλειψης στελέχους ή 
μέλους μας.

Το συνδικαλιστικό μας κίνημα 
δεσμεύεται να στηρίξει ή να κα-
ταδικάσει πράξη ή παράλειψη 
στελέχους ή μέλους μας, μόνο 

μετά από λεπτομερή έλεγχο της 
κάθε περίπτωσης και μόνο μετά 
από απόφαση των αρμοδίων ορ-
γάνων μας.

ΚΥΡωΣΕΙΣ
Κάθε συνειδητή παραβίαση του 
Καταστατικού Λειτουργίας μας - 
του Πλαισίου Αρχών Λειτουργίας 
- του Κώδικα Επαγγελματικής 
Συνδικαλιστικής Αστυνομικής Δε-
οντολογίας καθώς επίσης του 
Εσωτερικού Κανονισμού Λειτουρ-
γίας, της τακτικής δράσης και 
πρακτικής διεκδίκησης του Συνδι-
καλιστικού μας Κινήματος, έχει 
σαν συνέπεια την παραπομπή του 
υπευθύνου στα θεσπισμένα πει-
θαρχικά μας όργανα για επιβολή 
ποινής που φτάνει μέχρι οριστι-
κής αποπομπής.

ΕΙΔΗ ΠΟΙνων
Επίπληξη, που επιβάλλεται σε πε-
ριπτώσεις ήσσονος σημασίας.

Δημόσια μομφή, που επιβάλλε-
ται σε περιπτώσεις παραβίασης 
των αρχών και κανόνων λειτουργί-
ας μας. Αποπομπή, που επιβάλλε-
ται σε περιπτώσεις μείζονος σπου-
δαιότητας ή σε περιπτώσεις επα-
νάληψης όμοιων παραβάσεων των 
προηγουμένων περιπτώσεων.

ΤΕΛΙΚΗ ΙΔΙαΙΤΕΡΗ 
ΕΠΙΣΗμανΣΗ
Η Π.Ο.ΑΣ.Υ. και τα Τοπικά Πρω-
τοβάθμια Σωματεία αυτής διατη-
ρούν το δικαίωμα προσφυγής στη 
δικαιοσύνη εφ’ όσον θίγονται βα-
σικά κυριαρχικά, συνδικαλιστικά 
και επαγγελματικά συμφέροντά 
τους.

συνέχεια από τη σελ. 11

Κανόνες συνδικαλιστικής - δεοντολογικής λειτουργίας

Κανόνες επαγγελματικής - συνδικαλιστικής λειτουργίας
Τι επιδιώκουμε
Να πείσουμε με τη στάση μας, ότι 
πρώτοι εμείς σεβόμαστε τους δη-
μοκρατικούς - κοινωνικούς κανό-
νες λειτουργίας της Πολιτείας.

Να αποτελέσουμε τα πρότυπα 
σωστής κοινωνικής συμπεριφο-
ράς. Να στρέψουμε τις βλέψεις 
μας και να ρίξουμε το κύριο βάρος 
των προσπαθειών μας, στην επί-
λυση των σύγχρονων κοινωνικών 
προβλημάτων (Ναρκωτικά - βία - 
τρομοκρατία κ.ά.)

Τη λειτουργία μας σαν μέλη του 
μηχανισμού της ΕΛ.ΑΣ. στη βάση 
της επαγγελματικής μας πληρότη-
τας και αντικειμενικότητας.

Να πείσουμε ότι στις σχέσεις 
μας με τους συμπολίτες μας, ακο-

λουθούμε ίσες αποστάσεις και 
όμοια κριτήρια. Να πείσουμε 
κατά την προσπάθεια εφαρμο-
γής των νόμων του κράτους, 
ότι στόχος μας δεν είναι η εξό-
ντωση του παρανομούντα, αλλά 
η επαναφορά και η επαναλει-
τουργία του στα πλαίσια των κοι-
νωνικών κανόνων.

Κατά την άσκηση των ανακρι-
τικών μας καθηκόντων, πέραν 
της υποχρέωσής μας να συλλέ-
ξουμε τα απαραίτητα στοιχεία που 
αποδεικνύουν την ενοχή του κα-
τηγορουμένου, έχουμε νομική και 
ηθική υποχρέωση να συλλέξουμε 
και όλα εκείνα τα στοιχεία που 
αποδεικνύουν την αθωότητα ή 
αποτελούν ελαφρυντικά στοιχεία, 

που θα διαμορφώσουν τη δικαστι-
κή απόφαση. Οποιαδήποτε δίκαια 
και αν διακυβεύονται από την τέ-
λεση μιας παράνομης πράξης, ο 
κατηγορούμενος - ο παραβάτης, 
δεν παύει να αποτελεί μια ανθρώ-
πινη οντότητα με τη δική του προ-
σωπικότητα, που του οφείλουμε 
σεβασμό.

Πέραν των ποινικοδικονομι-
κών του δικαιωμάτων, ο άν-

θρωπος κατηγορούμενος έχει 
και δικαιώματα που υπαγο-
ρεύονται απ' την ανθρώπι-

νη υπόστασή του.
Οι αναζητούμενες λύ-

σεις να υπαγορεύονται 
απ' τις αρχές του κοινω-

νικού συμφέροντος.

Καμία μορφή βίας δεν είναι επι-
τρεπτή, ειμή μόνο αυτή που ασκεί-
ται προς υπεράσπιση από άδικη σε 
βάρος μας ή άλλου μέλους της κοι-
νωνίας επίθεση.

Στη λειτουργία μας σαν ένστο-
λων εκφραστών της κρατικής 
εξουσίας δεν επιτρέπονται ακρό-
τητες και αδικαιολόγητος υπέρμε-
τρος ζήλος.

Επιβάλλεται να βοηθήσουμε ου-
σιαστικά στην κάθαρση του χώρου 
μας, καταγγέλλοντας κρούσματα 
και συμπτώματα σήψης και δια-
φθοράς.

Πέραν της επαγγελματικής συ-
νείδησης, την επαγγελματική μας 
πληρότητα, δέον να τη συμπληρώ-
νει η ανθρώπινη ευαισθησία μας.
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Στα οργανωτικά ζητήματα της 
Ομοσπονδίας αναφέρθηκε στο 
συνέδριο η πρόεδρος της Ροδό-

πης κα Σταυρούλα Τζατζανά, αναδει-
κνύοντας τη σημασία της συνειδητής 
συνδικαλιστικής δράσης και την 
υπευθυνότητα που πρέπει να μας δι-
ακρίνει όταν απευθυνόμαστε στους 
συναδέλφους μας και τους καλούμε 
να στηρίξουν τις πρωτοβουλίες μας. 

«Δυστυχώς το τελευταίο χρονικό 
διάστημα διαφαίνεται έντονα, ότι 
πολλοί από εμάς έχουν λησμονήσει 
την ιστορία μας. Το 2008, με αφορμή 
τα εικοσάχρονα λειτουργίας της Ομο-
σπονδίας μας είχαμε θέσει το ερώτη-
μα αν στα είκοσι χρόνια της συνδικα-
λιστικής μας δράσης είχε «μπολια-
στεί η μεγάλη πλειοψηφία των αστυ-
νομικών μας με τα ιδανικά της 
συνδικαλιστικής ιδέας, αν με άλλα 
λόγια η εγγραφή των αστυνομικών 
στα τοπικά σωματεία γίνεται συνει-
δητά, επειδή κάποιος επιδιώκει τη 
βελτίωση της προσωπικής και υπη-
ρεσιακής του αναβάθμισης με τη βο-
ήθεια του σωματείου ή γίνεται ενστι-
κτωδώς ή ακόμη και αυθόρμητα, 
χωρίς ιδιαίτερο προβληματισμό, μό-
νον και μόνο επειδή και οι άλλοι συ-
νάδελφοι είναι μέλη του σωματείου». 
Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, εί-
μαι της άποψης ότι το ζήτημα αυτό 
είναι κρίσιμο και θα πρέπει να μας 
απασχολήσει ιδιαίτερα σοβαρά στο 
επόμενο διάστημα, είτε με κάποια 
έρευνα, είτε με την αναζήτηση τρό-
πων επανασυσπείρωσης των μελών 
μας, με βάση σχέδιο και χρονοδιά-
γραμμα δράσεων».

Στη συνέχεια είπε ότι τα αίτια της 
αποστροφής των συναδέλφων προς 
τα συνδικαλιστικά δρώμενα δεν είναι 
η δήθεν κούραση των παλιών ή η ταύ-
τισή τους με κάποια κόμματα. «Η δη-
μοκρατική λειτουργία των Πρωτο-
βαθμίων Ενώσεων, αλλά και της Ομο-
σπονδίας, δεν εμποδίζει κανέναν να 
πρωτοστατήσει σε οποιεσδήποτε 
άλλες ενέργειες που θα αποσκοπού-
σαν, αν ήθελε, στην αύξηση της συμ-
μετοχικότητας και άρα στην αποτελε-
σματικότερη επίδοσή μας», τόνισε. 

Μιλώντας στη συνέχεια για τα αί-
τια που προκάλεσαν τον εφησυχασμό 
(κάποτε αρκούσε να αγωνίζονται λί-
γοι και καλοί για όλους) στάθηκε και 
στο σήμερα, στην εξ αποστάσεως κρι-
τική των πραγμάτων από το καφε-

νείο, τον καναπέ, όπως λέγαμε παλιό-
τερα και από το πληκτρολόγιο, τα 
blogs ή το facebook. «Ένα άλλο αρνη-
τικό φαινόμενο, όπως είπε, που ενί-
σχυσε την αποστασιοποίηση των 
αστυνομικών από τα σωματεία, ήταν 
για μια περίοδο οι κατηγορίες που 
εκτοξεύονταν κατά των συνδικαλι-
στών ότι ενδιαφέρονται για τις «καρέ-
κλες» τους και ότι εμποδίζουν τους 
νεότερους να εκλέγονται στα συνδι-
καλιστικά όργανα. Ήταν μια προπα-
γάνδα που καλλιεργήθηκε από συ-
γκεκριμένα συμφέροντα, αλλά η 
Ομοσπονδία και πάλι την αντιμετώ-
πισε, αφού τα όργανά της ανανεώνο-
νταν ούτως ή άλλως με φυσιολογι-
κούς ρυθμούς. Το ζητούμενο σήμερα 
είναι πώς οι κατακτήσεις του παρελ-
θόντος και η διαθέσιμη σοφία με πα-
γιωμένη τη συνδικαλιστική συνείδη-
ση των παλαιών στελεχών και του 
συνόλου των αστυνομικών που συμ-
μετέχει ενεργά στα σωματεία σήμε-
ρα, θα αποτελέσουν τον τροφοδότη 
μηχανισμό της επόμενης γενιάς των 
εκπροσώπων των αστυνομικών μας».

Όχι συντεχνία
Απευθυνόμενη στους νέους αστυ-
νομικούς, είπε ότι το κάλεσμα της 

Ομοσπονδίας για συμμετοχή στους 
αγώνες είναι το μόνο δοκιμασμένο 
«όπλο» για να διασφαλίζει τη διαρ-
κή ύπαρξή του το συνδικαλιστικό 
κίνημα, χωρίς φυσικά να υποτιμά-
ται ο κίνδυνος της διολίσθησης σε 
συντεχνιακού τύπου λειτουργίες, 
και αποκοπή από την κοινωνία.

«Επομένως, για όσους τυχόν ονει-
ρεύονται μια «λάιτ» συνδικαλιστική 
εκπροσώπηση, πρέπει να είναι σα-
φές ότι, όπως η Αστυνομία δεν μπο-
ρεί να λειτουργεί ξεκομμένα από το 
κοινωνικό γίγνεσθαι, έτσι και ο 
αστυνομικός συνδικαλισμός, δεν 
μπορεί να λειτουργεί μέσα στα κα-
λούπια της εκάστοτε κυβέρνησης».  
Επέστησε δε την προσοχή του συνε-
δρίου στις απαιτήσεις της τρόικας 
για συνολική αλλαγή του Ν.1264/82.

«Ορισμένοι όμως αμφισβητούν 
επίσης ότι η ΠΟΑΣΥ λειτουργεί με 
πνεύμα ενότητας, διαφάνειας και 
καλής συνεργασίας. Προσπαθούν να 
χρεώσουν και σε μας ό,τι αρνητικό 
βλέπουν σε άλλους χώρους.  Όλοι 
μας γνωριζόμαστε και ξέρουμε τι 

συμβαίνει εδώ και χρόνια. Ανεξάρτη-
τα από τις κομματικές πεποιθήσεις 
μας, ακολουθήσαμε μια ακηδεμό-
νευτη αγωνιστική πορεία. Μπορεί ο 
βαθμός πίεσης προς τις κυβερνή-
σεις να μην ήταν ο επιθυμητός για 
κάποιους ή και για μας ακόμα, αλλά 
αυτό ήταν αποτέλεσμα άλλων παρα-
γόντων και όχι της δικής μας βούλη-
σης», σημείωσε επίσης.

Ο Κώδικας
Εκφράζοντας τον προβληματισμό 
της για τη λειτουργία μας μετά την  
καθιέρωση της απλής αναλογικής 
και την ενίσχυση της αντιπροσω-
πευτικότητας (Ν.3938/2011), το φαι-
νόμενο των διαφορετικών συνδυα-
σμών όχι με ευκρινή κομματικά 
κριτήρια (αφού αυτό αντίκειται στο 
Σύνταγμα και πατάσσεται δια ροπά-
λου), αλλά με βάση μια χαλαρή συ-
νένωση μάλλον διαπροσωπικών, 
υπηρεσιακών και λοιπών σχέσεων 
και συμφερόντων, είπε:

«Η ομαδοποίηση που παρατη-
ρείται, πηγάζει κυρίως από την 

ανάγκη όσων ασχολούνται με τον 
συνδικαλισμό, να διεκδικήσουν 
πιο οργανωμένα και από καλύτε-
ρες θέσεις την εκλογή τους στα 
συνδικαλιστικά όργανα, ενώ είναι 
προς διερεύνηση αν κάποιοι εξυ-
πηρετούν και σκοπιμότητες πέραν 
του καλώς εννοουμένου συνδικα-
λιστικού ενδιαφέροντος. Για μας, η 
ενότητα και η διαφάνεια στη λει-
τουργία μας πρέπει να διαφυλα-
χθούν σε κάθε περίπτωση. Υπό αυ-
τήν την έννοια ίσως χρήζει επικαι-
ροποίησης και εκ νέου διακίνησης 
ο Κώδικας Επαγγελματικής Συνδι-
καλιστικής Δεοντολογίας της ΠΟ-
ΑΣΥ που είχε κυκλοφορήσει το 
2000». Έκανε δε ιδιαίτερες επιση-
μάνσεις για το περιεχόμενο της 
έννοιας ενότητα, ως αναγκαίας 
προϋπόθεσης για τη μεγαλύτερη 
δυνατή συσπείρωση γύρω από τις 
πρωτοβουλίες τόσο των Πρωτο-
βαθμίων Ενώσεων όσο και της ΠΟ-
ΑΣΥ, χωρίς να τίθεται εν αμφιβόλω 
η αγωνιστική κατεύθυνση.

  Στη συνέχεια κάλεσε όσους αμ-
φισβητούν την ΠΟΑΣΥ να απαντή-
σουν γιατί εκείνοι δεν υιοθέτησαν 
πιο δυναμικές μορφές δράσης (π.χ. 
απεργίας και της λευκής απεργίας), 
μαζικότερες συγκεντρώσεις σε το-
πικό επίπεδο, ακτιβιστικές κινή-
σεις σε συνεργασία με άλλους φο-
ρείς, δήμους κλπ.

Οφείλουμε, είπε, να προβληματι-
στούμε για τις επόμενες ενέργειές 
μας, την τακτική που θα ακολουθή-
σουμε, εμμένοντας στην ίδια όμως 
στρατηγική, στην στρατηγική μιας 
δυναμικής - παρεμβατικής ΠΟΑΣΥ, 
χωρίς τους διχαστικούς και απο-
προσανατολιστικούς χαρακτηρι-
σμούς σε παλιά, ενδιάμεση, νέα και 
αν είναι έτσι γιατί όχι και πιο ...νέα 
ΠΟΑΣΥ.

ΣΤαΥΡΟΥΛα ΤΖαΤΖανα

οδικός χάρτης για  
τη συσπείρωση  
των νέων συναδέλφων
Δεν υπάρχει παλιά και νέα ΠΟΑΣΥ, υπάρχουν 
παλιά και νέα προβλήματα που επιλύονται μόνο με 
ενωτικούς αγώνες, τόνισε η πρόεδρος της Ροδόπης

Λαμβάνοντας υπόψη το γεγονός 
ότι είναι καθολική η απαίτηση 
για ενδυνάμωση της συνδικα-

λιστικής - παρεμβατικής παρουσίας 
της ΠΟΑΣΥ με αφορμή και τη δημι-
ουργία της Ομάδας Εργασίας για τους 
προερχομένους εκ των πανελληνίων 
εξετάσεων συναδέλφους, μπορούμε 
να δώσουμε έμφαση στα εξής, ζητή-
ματα:
1. Ανάδειξη-αποτύπωση-δημοσιοποί-

ηση –προβολή του προβληματισμού 
που αναπτύσσουν οι νέοι συνάδελ-
φοί μας σε σχέση με τη συνδικαλι-
στική λειτουργία, αλλά και την ίδια 
τη λειτουργία της αστυνομίας. Κα-
ταγραφή των προβλημάτων που 
αντιμετωπίζουν και αναζωπύρωση 
μιας διαδικασίας εσωτερικού δια-
λόγου για ό,τι μας απασχολεί, χωρίς 
φόβο για την όποια αιρετική θέση 
και άποψη.

2. Ανάπτυξη πρωτοβουλιών για τη δι-

ατήρηση των καλών σχέσεων με 
την ελληνική κοινωνία, διασφαλίζο-
ντας την ορθή χωροθέτηση των 
αστυνομικών υπηρεσιών, την ορθο-
λογική κατανομή του αστυνομικού 
προσωπικού, τον εφοδιασμό του με 
σύγχρονη υλικοτεχνική υποδομή 
και τη διαρκή του εκπαίδευση.

3. Ανάπτυξη πρωτοβουλιών για τον 
εκδημοκρατισμό των λειτουργιών 
της αστυνομίας με σεβασμό στα δι-
καιώματα του προσωπικού της (ερ-
γασιακά, οικονομικά, συνταξιοδοτι-
κά κλπ). Δεδομένου ότι έχουν αυξη-
θεί τα όρια συνταξιοδότησης, επι-
βάλλεται ενημέρωση για τις 
επιπτώσεις που ενδεχομένως να 
έχουν αυτές οι αλλαγές στην υπηρε-
σιακή και ατομική ζωή.

4. Έλεγχος και καταπολέμηση της δι-
αφθοράς και κάθε μορφής αυθαιρε-
σίας της διοίκησης με έμφαση στην 
επαγγελματική λειτουργία της 

αστυνομίας. Να αντιμετωπιστούν 
από τους νέους συναδέλφους μας 
με κριτική συνδικαλιστική ματιά τα 
κρούσματα διαφθοράς ώστε να 
ανατρέψουμε την αρνητική εικόνα 
της κοινωνίας και τα στερεότυπα 
περί συγκάλυψης και συναδελφι-
κής αλληλεγγύης.

5. Απεμπλοκή από παροχή υπηρεσιών 
μη συμβατών με την κύρια αποστο-
λή της αστυνομίας. Η προβολή αυ-
τού του αιτήματος θα συσπειρώσει 
τους νέους αφού θα τους υπενθυμί-
ζει διαρκώς το κυρίαρχο αίτημα για 
την επαγγελματική τους αναβάθμι-
ση.

6. Ανάπτυξη πρωτοβουλιών για την 
αναπτέρωση του ηθικού των νέων 
συναδέλφων με εκδηλώσεις κοινω-
νικού και πολιτιστικού περιεχομέ-
νου

7. Συνεργασία με τη Γραμματεία Γυναι-
κών για κοινές καινοτόμες δράσεις.

8. Αναζήτηση προγραμμάτων που 
αφορούν τη νέα γενιά, μέσω της Γε-
νικής Γραμματείας Νέας Γενιάς του 
υπουργείου Παιδείας, και τα οποία 
ενδεχομένως να μπορούν να αξιο-
ποιηθούν για τους αστυνομικούς.

Όλα αυτά αποτελούν το σταθερό 
υπόβαθρο και δημιουργούν το κίνη-
τρο για να απαιτήσουμε επίσης την 
πλήρη συμμετοχή στα υπηρεσιακά 
συμβούλια, κάτι που επιτάσσουν οι 
αρχές της δημοκρατίας, με την κατα-
λυτική μας συμμετοχή στα συμβού-
λια ανάδειξης της ιεραρχίας, με τη 
συμμετοχή των εκπροσώπων μας σε 
περιφερειακά υπηρεσιακά και μη 
όργανα και βέβαια με την αξιοποίη-
ση των εκλεγμένων αστυνομικών 
στα όργανα της νομαρχιακής και 
τοπικής αυτοδιοίκησης, διοργανώ-
νοντας π.χ. θεματικές συνδιασκέ-
ψεις κατά τακτά διαστήματα.

Καταγράφουμε τον παλμό των νέων συναδέλφων
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Καταγγελία γία 
υπερβολίΚή λήψή 
μετρων ταξής Καί 
αςφαλείας
Την έντονη διαμαρτυρία των 
Ενώσεων Καβάλας, Ροδόπης, 
Ξάνθης, Ορεστιάδας και Αλε-
ξανδρούπολης προκάλεσαν τα 
υπερβολικά μέτρα τάξης και 
ασφάλειας που ελήφθησαν στον 
Βόρειο Έβρο με αφορμή την άφι-
ξη  ακτιβιστών-πολιτών της ΕΕ οι 
οποίοι είχαν σκοπό να διαμαρτυ-
ρηθούν  για την κατασκευή του 
«περιβόητου» φράχτη.

Η ηγεσία της Γενικής Περιφε-
ρειακής Αστυνομικής Διεύθυν-
σης Α. Μακ. & Θράκης όπως συ-
νεχίζει να κάνει εδώ και αρκετό 
καιρό είτε για ήσσονος είτε για 
μείζονος σημασίας θέματα αστυ-
νομικής φύσεως , χωρίς προ-
γραμματισμό και οργάνωση, επι-
καλούμενη πάντα τις «γνωστές» 
πληροφορίες που όμως σχεδόν 
στην συντριπτική τους πλειοψη-
φία πάντα αποδεικνύονται αβά-
σιμες, κινητοποιεί μεγάλο αριθμό 
αστυνομικών δυνάμεων τόσο 
από τις υπηρεσίες της Περιφέρει-
ας όσο και από υπηρεσίες άλλων 
Περιφερειών που έχει ως αποτέ-
λεσμα την χωρίς ουσιαστικό λόγο 
ταλαιπωρία των εργαζομένων 
αστυνομικών υπαλλήλων και 
ταυτόχρονα την έλλειψη αστυνό-
μευσης  και αισθήματος ασφάλει-
ας των πολιτών στις περιοχές 
τους.Αυτά τονίζουν οι Ενώσεις με 
κοινή τους ανακοίνωση, αναφέ-
ροντας μεταξύ άλλων την ανε-
πάρκεια της επιχειρησιακής δρά-
σης, την έλλειψη μέριμνας, την 
κατασπατάληση πόρων και αν-
θρώπινου δυναμικού, παρά τις 
υποσχέσεις της Ηγεσίας ότι θα 
διορθωθούν τα κακώς κείμενα. 

«Για μια ακόμη φορά διαπιστώ-
νουμε ότι κάποιοι από την ηγεσία 
και την διοίκηση εξακολουθούν 
να έχουν την εντύπωση και συνε-
χίζουν να αντιμετωπίζουν τους 
εργαζόμενους αστυνομικούς 
υπαλλήλους ως υπαλλήλους 
στην επιχείρησή τους και ως «τε-
μάχια» κατά την προσφιλή τους 
έκφραση  και όχι σε Δημόσιο Ορ-
γανισμό.Επίσης συμπεραίνεται 
ότι εφόσον εξακολουθεί και δεν 
υλοποιείται η πρόταση της Ομο-
σπονδίας μας για κοστολόγηση 
των μετακινήσεων αστυνομικών 
δυνάμεων (εκτός έδρας αποζημί-
ωση, διανυκτερεύσεις, καύσιμα, 
συντήρηση οχημάτων και γενικό-
τερα υλικού) θα συνεχίζει να 
υφέρπετε αυτή η λογική όπου ο 
αρμόδιος και υπεύθυνος για την 
έκδοση τέτοιων διαταγών θα λει-
τουργεί κατά το δοκούν χωρίς να 
δίνει εξηγήσεις αφού δεν υπάρ-
χουν συνέπειες για τον ίδιο κάτι 
φυσικά που δεν συμβαίνει στον 
ιδιωτικό τομέα αφού εκεί τα διευ-
θυντικά στελέχη αιτιολογούν τις 
ενέργειές τους και υπόκεινται και 
τις συνέπειες αυτών», σημειώ-
νουν οι Ενώσεις στην κοινή ανα-
κοίνωση- καταγγελία.

Την προστασία των αστυνομι-
κών που παίζουν κορώνα 
γράμματα τη ζωή τους ανακοί-

νωσε ότι θα διεκδικήσει μέσω και 
μηνύσεων εναντίον των υπευθύνων 
της ηγεσίας η Ένωση Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων Αθηνών.

Με αφορμή τους αλλεπάλληλους 
τραυματισμούς συναδέλφων σε 
επαναλαμβανόμενα επεισόδια ση-
μειώνει μεταξύ άλλων σε ανακοίνω-
σή της: «Πλέον προκύπτει μείζον 
θέμα για το τι θέλει η Επίσημη Πολι-
τεία από τον εργαζόμενο αστυνομι-
κό. Προκύπτει επίσης μείζον θέμα 
για το αν υποχρεούται νόμιμα και 
είναι συνταγματικά επιτρεπτό, ο ερ-
γαζόμενος αστυνομικός να γίνεται 
βορά για χρόνια εκτόνωση κάποιων 
και να αναδέχεται στωικά και ανα-
ντίρρητα άοπλος άμεσο κίνδυνο κα-
τά της ζωής του. Προκύπτει τέλος 
μέγιστο θέμα για τους «ευφυείς νό-
ες» που σχεδίασαν τα μέτρα του τρι-
ημέρου για τους οποίους πρέπει να 
αναζητηθούν οι ποινικές και πει-
θαρχικές ευθύνες τους, τουλάχιστον 
για έκθεση, παράβαση καθήκοντος 
και παραυτουργία σε κάθε είδους 
σωματική βλάβη που περιγράφεται 
στον Ελληνικό Ποινικό Κώδικα. Η 
Ε.ΑΣ.Υ.Α. έχει γίνει δέκτης δεκάδων 
έντονων διαμαρτυριών συναδέλφων 
οι οποία μας μετέφεραν πρωτοφα-
νώς αγριότητας εικόνες οι οποίες 
εκθέτουν την εικόνα της Σύγχρονης 
Αστυνομίας Ευρωπαϊκού Κράτους. 
Το Δ.Σ. καλεί όσους συναδέλφους 
υπέστησαν και κινδύνευσε η σωμα-
τική τους ακεραιότητα και επιθυ-
μούν να ασκήσουν τα νόμιμα δικαι-
ώματά τους να προσέλθουν στα Γρα-
φεία της Ε.ΑΣ.Υ.Α. για τη σχετική 
δήλωση και περιγραφή. Παράλληλα 
δηλώνεται ότι εντός των προσεχών 
ημερών θα κατατεθεί σχετική μηνυ-
τήρια αναφορά κατά όσων ανερυ-
θρίαστα σχεδίασαν και παρέλειψαν 
με εγκληματικό τρόπο να φροντί-
σουν για την ασφάλεια των συναδέλ-
φων μας. Η κατάσταση δεν πάει άλ-

λο πια. Και είναι αυτονόητο ότι ο 
καθένας πλέον θ’ αναλάβει τις ευθύ-
νες που του αναλογούν».

Παρέμβαση έκανε όμως το σωμα-
τείο και με αφορμή την προβολή ιδι-
ωτικού βιντεοληπτικού υλικού, τονί-
ζοντας ότι το να «εμφανίζονται συνά-
δελφοι της Δ.Α.Ε. να «αποσπούν» 
δήθεν εμφιαλωμένα μπουκάλια με 
νερό από περίπτερο της πλατείας 
Εξαρχείων και τον υπάλληλο (ή ιδι-
οκτήτη) του περιπτέρου να εμφαίνε-
ται διαμαρτυρόμενος, αποτελεί μια 
ακόμη ερασιτεχνική προσπάθεια 
στοχοποίησης των συναδέλφων που 
εργάζονται σκληρά και υπό αντίξοες 

συνθήκες σε διατεταγμένη υπηρε-
σία. Η συγκεκριμένη ανεπιτυχής 
προβοκάτσια ήταν καταδικασμένη 
εκ των προτέρων να πέσει στο κενό, 
γιατί με τον τρόπο που «επιχειρήθη-
κε» και «οργανώθηκε» απέδειξε 
ακριβώς το αντίθετο και η σύμπασα 
κοινή γνώμη πληροφορήθηκε για 
ακόμη μια φορά ότι οι θιασώτες του 
«άβατου» λιγοστεύουν διαρκώς». 

Δωρεάν ιατρική κάλυψη
Σημαντική ήταν και η πρωτοβουλία 
της ΕΑΣΥΑ για τν κάλυψη κρίσιμων 
περιστατικών για αστυνομικούς που 
τραυματίζονται βαριά εν ώρα υπη-

ρεσίας. Σε συνεργασία με τον  Όμιλο 
Ιατρικού Αθηνών, ανακοινώθηκε ότι 
παρέχεται ιατρική αντιμετώπιση 
των σοβαρών τραυματισμών που πι-
θανόν προκύψουν σε μέλη της ΕΑ-
ΣΥΑ κατά την εκτέλεση της υπηρεσί-
ας τους και ένεκα αυτής ως εξής: 

1. Δωρεάν μεταφορά με ασθενο-
φόρο για έως 3 κρίσιμα περιστατικά 
ετησίως από άλλα νοσηλευτικά 
ιδρύματα της Αθήνας στις κλινικές 
του Ομίλου Ιατρικού Αθηνών 

2. Δωρεάν νοσηλεία σε έως 3 κρί-
σιμα περιστατικά ετησίως, μέχρι του 
ποσού των 50.000€ έκαστο σε 
οποιαδήποτε κλινική του Ομίλου 
Ιατρικού Αθηνών

3. Επιπρόσθετα, ο Όμιλος Ιατρι-
κού θα προσφέρει στο σύνολο των 
μελών της ένωσης αστυνομικών 
υπάλληλων έκπτωση 40% για οποιο-
δήποτε κρίσιμο περιστατικό πέραν 
των ανωτέρω τριών. 

Την εκδήλωση τίμησαν με την 
παρουσία τους ο Υπουργός Δημόσι-
ας Τάξης και Προστασίας του Πολί-
τη, κος Βασίλης Κικίλιας, ο Αρχη-
γός της ΕΛ.ΑΣ, κος Δημήτριος 
Τσακνάκης, ο πρόεδρος της ΠΟΑ-
ΣΥ κ. Χρήστος Φωτόπουλος και 
πλήθος μελών. 

Κατάκτηση η λέσχη
Τέλος, η  Ένωση με αφορμή τη δη-
μιουργία λέσχης σίτισης στη Διεύ-
θυνση Αλλοδαπών και την έναρξη 
λειτουργίας της, εξέφρασε την ικα-
νοποίησή της για το γεγονός ότι γί-
νεται πράξη ένα πάγιο αίτημά μας. 
Πλησίον της στεγάζονται μεγάλες 
υπηρεσίες όπως η Διεύθυνση Με-
ταγωγών και η Διεύθυνση Εγκλη-
ματολογικών Ερευνών όπου μπο-
ρούν να εξυπηρετούνται εκατοντά-
δες συνάδελφοι.

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Αθηνών θα συνεχίσει καθημερι-
νά να μάχεται, σε αυτούς τους δύ-
σκολα οικονομικά καιρούς, για τη 
διευκόλυνση της καθημερινότητας 
των συναδέλφων μας. 

Συνάντηση  στην Αθήνα, των 
Ενώσεων Χανίων, Ρεθύμνης, 
Ηρακλείου και Λασιθίου με 

τον Γενικό Επιθεωρητή Αστυνομίας 
Νοτίου Ελλάδας Αντιστράτηγο κ. Γε-
ωργόπουλο Ηλία, παρουσία και του 
αντιπροέδρου της Π.Ο.ΑΣ.Υ. και προ-
έδρου της Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Αθηνών, κ. Γερακαρά-
κου  Γρηγόρη. 

Κατά την συνάντηση, τέθηκαν υπό-
ψη του κ. Επιθεωρητή, τα πραγματικά 
στοιχεία που αφορούν την διάρθρω-
ση και λειτουργία των Αστυνομικών 
Υπηρεσιών της Κρήτης, τονίζοντας 
ιδιαίτερα τα προβλήματα που δημι-
ουργούνται από την έλλειψη προσω-
πικού, την συχνή παραβίαση των κα-
νονισμών που αφορούν το ωράριο 
εργασίας των συναδέλφων μας (έκ-

δοση υπηρεσίας σε εβδομαδιαία βά-
ση, διπλή συνεχόμενη νυχτερινή ερ-
γασία κ.λ.π.), την παράτυπη και συ-
χνή ενίσχυση του Τ.Μ.Δ. Ηρακλείου 
από άλλες Διευθύνσεις της Κρήτης, 
καθώς και την συχνή συγκρότηση 
και μη ορθολογική στελέχωση των 
Διμοιριών Υποστήριξης του νησιού.

Με ανακοίνωσή τους οι Ενώσεις 
τονίζουν ότι  ο κ. Επιθεωρητής άκου-

σε με προσοχή τα όσα του τέθηκαν, 
δηλώνοντας ταυτόχρονα πως, σε συ-
νεργασία με εμάς και την τοπική φυ-
σική ηγεσία, θα δώσει από την θέση 
του τις λύσεις που απαιτούνται. 

Ανάλογη συνάντηση πραγματοποί-
ησε η Ένωση Χανίων με τον κ. Επιθε-
ωρητή στις 28/11/14 κατά την επίσκε-
ψή του στο Αστυνομικό Μέγαρο Ηρα-
κλείου.

να πληρώσουν για  
τα εγκληματικά λάθη
Δριμεία ανακοίνωση της ΕΑΣΥΑ για τους τραυματισμούς συναδέλφων

Η αναδιάρθρωση αντικείμενο συνάντησης  
των ενώσεων της Κρήτης
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Hπρώτη Ετήσια Τακτική Γενική 
Συνέλευση της Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Νοτιοα-

νατολικής Αττικής πραγματοποιήθη-
κε (6/11/2014)  στη Διεύθυνση Αστυνό-
μευσης Αερολιμένα Αθηνών.

Την συνέλευση τίμησαν με την πα-
ρουσία τους ο Νομικός Σύμβουλος της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. Μπουκουβάλας Χαρά-
λαμπος, ο Νομικός Σύμβουλος της 
Ένωσης κ. Κανελλόπουλος Αθανάσι-
ος, ο υπεύθυνος συνταξιοδοτικών θε-
μάτων και αντιπρόσωπος της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Αθηνών 
στην Π.Ο.ΑΣ.Υ. Ανθ/μος Πανταζής 
Βασίλειος καθώς και μέλη των προε-
δρείων των σωματείων της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Αθηνών, 
Βορειοανατολικής, Δυτικής Αττικής 
και Πειραιά.

Οι δυο έγκριτοι νομικοί αναφέρθη-
καν αναλυτικά στην απόφαση του 
Συμβουλίου της Επικρατείας αλλά και 
στις περαιτέρω ενέργειες προκειμέ-
νου αυτή να εφαρμοστεί. Η Ένωση 
ανακοίνωσε ότι θα φροντίσει να ενη-
μερώνει τους συναδέλφους συνεχώς 
για τις εξελίξεις στο θέμα καθώς και 
για την τακτική που θα ακολουθηθεί 
σύμφωνα και με τις αποφάσεις του 
Συνεδρίου της ΠΟΑΣΥ.

Ο Ανθ/μος Πανταζής Βασίλειος ανέ-
πτυξε συνταξιοδοτικά και οικονομικά 
θέματα  και απάντησε σε ερωτήσεις 
των  συναδέλφων που συμμετείχαν 
στη συνέλευση, τονίζοντας  ότι με βάση 
την υφιστάμενη συνταξιοδοτική νομο-

θεσία όσοι συνάδελφοι θεμελίωσαν 
συνταξιοδοτικό δικαίωμα μέχρι 
31/12/2014 δεν θίγονται και δεν επηρε-
άζονται οποτεδήποτε και αν αποχωρή-
σουν από το Σώμα, ακόμη και μετά την 
01/01/2015.

Η Ένωση, τον πρώτο χρόνο της λει-
τουργίας της, με προτάσεις, συναντή-
σεις, έγγραφα, ανακοινώσεις και συμ-
μετοχή σε κινητοποιήσεις έκανε ό,τι 
ήταν δυνατό, προκειμένου να διεκδι-
κήσει καλύτερες συνθήκες εργασίας 
για τους αστυνομικούς που υπηρετούν 
σε Υπηρεσίες που εδρεύουν στα γεω-
γραφικά όρια της Νοτιοανατολικής 
Αττικής αλλά και να επιλύσει ζητήμα-
τα που θα συμβάλλουν στην αναβάθ-
μιση του ρόλου της Αστυνομίας.

Η Ένωση μας, διαβεβαιώνει όλα 
τα μέλη της ότι θα συνεχίσει με την 
ίδια αγωνιστικότητα σε συνεργασία 

με τις άλλες Ενώσεις της Αττικής αλ-
λά και με το δευτεροβάθμιο συνδι-
καλιστικό όργανο την Πανελλήνια 
Ομοσπονδία Αστυνομικών Υπαλλή-
λων, προκειμένου να συμβάλλει 
στην επίλυση των οικονομικών και 
θεσμικών  αιτημάτων μας» σημειώ-
νει σε ανακοίνωσή της. 

λέσχη σίτισης
Συνάντηση με τον Διευθυντή του γρα-
φείου του Υπουργού Δημόσιας Τάξης 
και Προστασίας του Πολίτη, κ. Δημό-
πουλο Νικόλαο είχε το σωματείο προ-
κειμένου να συζητήσει μαζί του το 
αίτημά του για διάθεση υπηρεσιακού 
ιατρού ανά δυο ημέρες την εβδομάδα 
στη Δ.Α.Ν/Α.Α. και στην Δ.Α.Α.Α. αντί-
στοιχα. Επίσης συζητήθηκε η μετα-
στέγαση του Α.Τ. και Τ.Α. Αργυρούπο-
λης και η δημιουργία λέσχης σίτισης. 

«Ο Διευθυντής μας διαβεβαίωσε ότι 
έχει πλήρη εικόνα όσον αφορά τη με-
ταστέγαση του Α.Τ. και Τ.Α. Αργυρού-
πολης. Για το δε αίτημα της Ένωσης  
για διάθεση υπηρεσιακού ιατρού στη 
Δ.Α.Ν/Α.Α. και Δ.Α.Α.Α. είπε ότι αντι-
λαμβάνεται τη σημαντικότητά του και 
θα το εξετάσει με θετική διάθεση. 
Όσον αφορά την ενίσχυση των Τμη-
μάτων Ασφαλείας της Νοτιοανατολι-
κής Αττικής, τόνισε ότι με την ολοκλή-
ρωση της αναδιάρθρωσης θα ληφθεί 
μέριμνα για ορθολογική κατανομή 
του προσωπικού.

Το σωματείο επίσης, δεν παρέλειψε 
να ευχαριστήσει τους αξιωματικούς 
που συνέβαλαν στο να διαμορφωθεί το 
ωράριο λειτουργίας του πρατηρίου 
καυσίμων στις εγκαταστάσεις του 
σκοπευτηρίου  Μαρκοπούλου, έτσι 
ώστε να εξυπηρετούνται οι όμορες 

υπηρεσίες κατά τις ώρες της νυχτερι-
νής βάρδιας.

Κατάθεση στεφάνου
Στις 16/11/14 ο Πρόεδρος και ο Γενικός 
Γραμματέας συμμετείχαν στην εκδή-
λωση του Πανελληνίου Συνδέσμου 
Πολεμιστών Κύπρου και του συλλό-
γου Εθνική Αλληλεγγύη, προς τιμήν 
των Ελλήνων Βετεράνων πολεμιστών 
των εχθροπραξιών στην Κύπρο κατά 
τα έτη 1964, 1967 και 1974. Ο πρόεδρος 
της Ένωσης κ. Καλιακμάνης Γεώργιος, 
κατέθεσε στεφάνι εις μνήμην των 
αγωνιστών στο μνημείο πεσόντων 
στρατιωτών και αγωνιστών της Εθνι-
κής Αντίστασης που βρίσκεται στο πα-
λαιό Δημαρχείο του Δήμου Γλυφάδας.

«Κάθε εκδήλωση μνήμης ηρώων 
είναι επιβεβλημένη προκειμένου να 
τιμούμε όλους αυτούς που πολέμησαν 
αλλά και θυσιάστηκαν στο βωμό της 
ελευθερίας και να υπενθυμίζουμε 
στους νεώτερους ότι ο αγώνας για την 
ελευθερία είναι υπέρτατη τιμή.

Με την θύμηση των πεσόντων στη 
μαρτυρική Μεγαλόνησο, ειδικά την 
παραμονή της 41ης επετείου για το 
Πολυτεχνείο, ας δώσουμε το μήνυμα 
ότι δε θα επιτρέψουμε σε κανέναν να 
υποστείλει, να παραδώσει ή να σφετε-
ριστεί ξανά την Ελληνική Σημαία δια-
κυβεύοντας την ελευθερία, τη δημο-
κρατία και την εθνική μας κυριαρχία. 
ΔΟΞΑ ΚΑΙ ΤΙΜΗ ΣΤΟΥΣ ΗΡΩΕΣ», το-
νίζει μεταξύ άλλων στην ανακοίνωσή 
του το σωματείο.

λείψανΔρία  
ςτήν Κεφαλονία
στο περιφερειακό συμβούλιο 
της Περιφέρειας ιονίων Νήσων 
στην Κέρκυρα παραβρέθηκε ο 
πρόεδρος της Ένωσης Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Κεφαλονιάς 
και ιθάκης κ. Γρηγορόπουλος 
Κων/νος. Το θέμα το οποίο τέ-
θηκε αφορούσε  την μεγάλη 
έλλειψη αστυνομικού προσω-
πικού στην Κεφαλονιά και ιθά-
κη και τις επιπτώσεις που έχει. 
Ζητήθηκε σχετικό ψήφισμα 
από την περιφέρεια και αίτημα 
για κοινή προσπάθεια προς 
επίλυση αυτού του προβλήμα-
τος με παρέμβαση στο Υπουρ-
γείο προστασίας του Πολίτη. 
Το αίτημα της ένωσης είχε θε-
τική ανταπόκριση. Να σημειω-
θεί ότι το σωματείο ενημέρω-
σε και το δημοτικό συμβούλιο 
του δήμου Κεφαλονιάς για την 
έλλειψη προσωπικού που αγ-
γίζει το 40%. επίσης για το ίδια 
θέμα πραγματοποιήθηκε συ-
νάντηση του προέδρου και με 
τον Περιφερειακό Αστυνομικό 
Διευθυντή ιονίων Νήσων ταξί-
αρχο κ. μαρτίνη σπυρίδωνα.

γενική συνέλευση στην ν/A αττική
Ένας χρόνος λειτουργίας του νέου σωματείου, πλούσια συνδικαλιστική δράση

ΗΈνωση Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Θεσσαλονίκης εξέ-
φρασε τον προβληματισμό 

της προς τον υπουργό Δημόσιας Τά-
ξης και Προστασίας του Πολίτη με 
αφορμή τον τρόπο δημοσιογραφικής 
κάλυψης αστυνομικών συμβάντων. 

Όπως τονίζει, «δεν είναι η πρώτη 
φορά που το Σώμα της Ελληνικής 
Αστυνομίας στοχοποιείται και σύρε-
ται σε «δημόσια» δικαστήρια λόγω της 
συμπλοκής Αστυνομικών των Διευ-
θύνσεων Αστυνομικών Επιχειρήσεων 
και πολιτών. Έτσι, με ελλιπή στοιχεία 
και υποθέσεις η συμπλοκή μεταξύ τα-
ραξιών και αστυνομικών δυνάμεων 
χαρακτηρίζεται ως «αστυνομική αυ-
θαιρεσία» χωρίς να ελέγχεται πλήρως 
η κατάσταση. Δυστυχώς, οι υψηλές 
τηλεθεάσεις απαιτούν οι Αστυνομικοί 
να τέρπονται από τη βία και να χτυ-
πούν αδιαλείπτως και χωρίς εξαιρέ-
σεις οποιονδήποτε τυγχάνει να περ-
νάει από μπροστά τους. Σχεδόν πάντα, 
οι κάμερες καταγράφουν και δημοσι-
οποιούν τα σημεία που ο Αστυνομικός 
επιτίθεται σε κάποιον πολίτη, και ποτέ 
σχεδόν την επίθεση των πολιτών κατά 
των συναδέλφων».

Με αφορμή τις ΕΔΕ, που γίνονται, 
σημειώνει ότι οι συνάδελφοι μακριά 
από τα τηλεοπτικά στούντιο αθωώνο-
νται πανηγυρικά αφού αποδεικνύεται 
η πραγματική κατάσταση. Η πεποίθη-
ση ότι οι υπηρετούντες Αστυνομικοί 
στις ΥΑΤ-ΥΜΕΤ έχουν εξαρχής αρνη-
τικές προθέσεις έναντι των συμπολι-
τών τους, έχει καταλήξει να είναι αστι-
κός μύθος με αποτέλεσμα ακόμα και 
οι απόλυτα διαφανείς διαδικασίες της 
Διεύθυνσης Εσωτερικών Υποθέσεων 
να τίθενται υπό αμφισβήτηση.

 Η πολιτική και φυσική Ηγεσία 
οφείλει να θεσπίσει ένα νομικό πλαί-
σιο το οποίο θα εξασφαλίζει την ακε-
ραιότητα της δημοσιογραφικής είδη-
σης κατά την διάρκεια αναταραχών, 
χωρίς όμως να δυσχεραίνει το έργο 
των αστυνομικών δυνάμεων. Μια πο-
λύ καλή πρόταση, πρώην Υπουργού 
μας, η οποία δεν υλοποιήθηκε όριζε 
τους δημοσιογράφους, οι οποίοι καλύ-
πτουν αναταραχές, να φορούν διακρι-
τό γιλέκο το οποίο θα τους κάνει να 
ξεχωρίζουν από τους ταραξίες, όπως 
συμβαίνει σε πολλές ευρωπαϊκές χώ-
ρες. Διότι, το κράνος που φέρουν, οι 
αντιασφυξιογόνες μάσκες και το σα-

κίδιο στην πλάτη είναι τα κύρια εφό-
δια των ταραξιών. Το γιλέκο θα πρέπει 
να χορηγείται από την ΕΣΗΕΑ ή κά-
ποιον άλλο φορέα που θα διασφαλίζει 
την διανομή του μόνο σε δημοσιογρά-
φους».

αστυνομικά μέτρα 
Εξάλλου, με άλλο έγγραφό της προς 
την αστυνομική ηγεσία εκφράζει την 
αγωνία της για τα προβλήματα που 
ανακύπτουν τακτικότατα κατά τη λή-
ψη αστυνομικών μέτρων. « Για άλλη 
μία φορά, γίναμε θεατές σε ένα επει-
σόδιο τεράστιας κατασπατάλησης 
αστυνομικών δυνάμεων και άσκοπης 
μετακίνησης διμοιριών σε όμορους 
Νομούς. Την Παρασκευή 7-11-2014 και 
ώρα 23.30΄, ξαφνικά ειδοποιήθηκαν οι 
συνάδελφοι δυο (2) διμοιριών της 
Υ.Α.Τ. και μιας (1) διμοιρίας της Υ.
ΜΕ.Τ. ότι τροποποιείται το πρόγραμ-
μα υπηρεσίας και την 05.30΄ της επο-
μένης πρέπει να βρίσκονται στην έδρα 
της Υπηρεσίας για να ταξιδέψουν 
(άγνωστο για πόσες μέρες) στην Ορε-
στιάδα. Όλα αυτά, επειδή μία ομάδα 
ακτιβιστών από την Γερμανία, η οποία 
βρισκόταν σε ένα χωριό της Βουλγαρί-

ας, είχε σκοπό να μεταβεί στον φράχτη 
της Ορεστιάδας και να διαμαρτυρηθεί 
για την τοποθέτηση αυτού.

 Όπως διατάχθηκαν, οι συνάδελφοι 
αναχώρησαν την 05.30΄ της 8-11-2014 
για την Ορεστιάδα, χωρίς να τους κα-
ταβληθεί η προβλεπόμενη προκατα-
βολή.  Κατά την άφιξή τους στην έδρα 
της Ορεστιάδας ξεκίνησε το θέατρο 
του παραλόγου. Από την μία οι προϊ-
στάμενοί τους ενημέρωναν ότι θα επι-
στρέψουν στη Θεσσαλονίκη επειδή εν 
τέλει δεν υπήρχαν εντάσεις, και από 
την άλλη ότι θα διαμείνουν στην Ορε-
στιάδα. Τελικά, όλες οι διμοιρίες περι-
ορίστηκαν στον χώρο των ξενοδοχεί-
ων όπου και διανυκτέρευσαν. Ωστόσο, 
στα ξενοδοχεία που διέμεναν οι συνά-
δελφοι δεν είχε προβλεφθεί η παροχή 
σίτισης του προσωπικού, τόσο κατά 
της μεσημβρινές ώρες όσο και κατά 
τις νυχτερινές ώρες, με αποτέλεσμα οι 
συνάδελφοι μετά από το πολύωρο τα-
ξίδι και την ταλαιπωρία που υπέστη-
σαν να μπαίνουν στην διαδικασία 
ανεύρεσης φαγητού, λόγω της αδια-
φορίας των καθ' ύλην αρμοδίων να 
τους προσφέρουν τα γεύματα που δι-
καιούνται».

Δημοσιογραφική δεοντολογία
Η ΕΑΣΥ Θεσσαλονίκης καλεί την ηγεσία να επιδείξει τη δέουσα προσοχή για την προστασία των συναδέλφων 



16 ΝέαΑστυνομία
Νοεμβριοσ 2014πρωτογενωσ

Τον Διευθυντή Αστυνομίας Φθι-
ώτιδας ενημέρωσε η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 

Φθιώτιδας για τα προβλήματα που 
κατέγραψε κατή την επίσκεψή της 
(10-11-2014) στο Β΄ Τμήμα Τροχαίας 
Αυτοκινητοδρόμων Φθιώτιδας και 
την ενημέρωση  είχε από τους συνα-
δέλφους μας.

Ειδικότερα επισημάνθηκε η έλλει-
ψη προσωπικού (σε ποσοστό που 
ξεπερνά το 50% της οργανικής δύνα-
μης), η οποία σε συνδυασμό με την 
απασχόληση πολλών εξ αυτών στα 
μέτρα ασφαλείας που λαμβάνονται 
πέριξ του Σ.Κ.Κ.Δομοκού, έχει ως 
αποτέλεσμα την εκτέλεση υπηρεσί-
ας δύο (2) μόνο αστυνομικών κατά 

την απογευματινή και νυχτερινή 
βάρδια ένας (1) Αξιωματικός Υπηρε-
σίας & ένας (1) εποχούμενη περιπο-
λία], με ό,τι αυτό συνεπάγεται για 
την σωματική τους ακεραιότητα, την 
οδική ασφάλεια και την δυνατότητα 
προανάκρισης, σε περίπτωση τρο-
χαίου ατυχήματος. «Σας καλούμε 
λοιπόν, στο μέρος που άπτεται της 
αρμοδιότητάς σας, να μεριμνήσετε: 
i) για την άμεση ενίσχυση του εν λό-
γω Τμήματος Τροχαίας με  προσωπι-
κό & ii) για την ορθολογικότερη κα-
τανομή του προσωπικού που διατί-
θεται στα μέτρα ασφαλείας που λαμ-
βάνονται πέριξ του Σ.Κ.Κ.Δομοκού.

Τέλος, δηλώνουμε ότι, προκείμε-
νου να διασφαλίσουμε την σωματι-

κή ακεραιότητα των συναδέλφων 
μας, η οποία τυγχάνει πρώτο μέλημα 
της Ένωσής μας, δεν θα διστάσουμε 
να χρησιμοποιήσουμε κάθε ένδικο 
μέσο», καταλήγει το έγγραφο του 
σωματείου.

Επίσης, μετά από επίσκεψη του 
σωματείου στο Αστυνομικό Τμήμα 
Στυλίδας ακολούθησε νέα ενημέρω-
ση του Δ.Α, όσον αφορά στην έντονη 
δυσαρέσκεια των συναδέλφων για 
την έλλειψη προσωπικού που υφί-
σταται στο εν λόγω Τμήμα (σε ποσο-
στό που ξεπερνά το 50% της οργανι-
κής δύναμης).Το σωματείο διαμαρ-
τύρεται για την καταπάτηση των 
κανονισμών εργασίας και ζητά σεβα-
σμό εκ μέρους της διοίκησης.

Διαμαρτυρία στον αρχηγό
Τέλος, με έγγραφό του προς τον αρ-
χηγό της Ελληνικής Αστυνομίας, 
εκφράζει «την έντονη δυσαρέσκεια 
και τα παράπονα πολλών συναδέλ-
φων μας, οι οποίοι μετά λύπης δια-
πίστωσαν ότι με την μισθοδοσία 
μηνός Δεκεμβρίου, δεν τους κατα-
βάλλεται όλο ή μέρος του επιδόμα-
τος επιχειρησιακής ετοιμότητας  
(νυχτερινή απασχόληση), λόγω 
υπέρβασης του σχετικού ορίου (488 
ώρες). Η ως άνω υπέρβαση πραγμα-
τοποιήθηκε για την κάλυψη των 
απολύτως απαραίτητων αναγκών 
των Υπηρεσιών (κάλυψη θέσεως 
Αξιωματικού Υπηρεσίας ή Σκοπού 
Αστυνομικού Καταστήματος), κα-

ΗΈνωση Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Λασιθίου, σε συνερ-
γασία με το επιστημονικό 

σωματείο «Προνοσοκομειακή φρο-
ντίδα», εξασφάλισε δωρεάν για τα 
Μέλη της, στα πλαίσια εκδηλώσεων 
που γίνονται για την μνήμη του Δη-
μήτρη Βουρβαχάκη, διευθυντή του 
ΕΚΑΒ Κρήτης και του Βαγγέλη Κελα-
ράκη, διασώστη του ΕΚΑΒ Ηρακλεί-
ου, που χάθηκαν πάνω στο καθήκον 
τους, δύο θέσεις για ένα σεμινάριο 
εκπαίδευσης στην προνοσοκομειακή 
αντιμετώπιση του τραύματος. 

Η καθημερινή πράξη, φέρνει πολ-
λές φορές το προσωπικό της Ελληνι-
κής Αστυνομίας, να φτάνει πρώτο σε 
χώρο που έχει συμβεί κάποιος τραυ-
ματισμός. Είναι λοιπόν πολύ σημαντι-
κό να γνωρίζει πώς θα πρέπει να αντι-
μετωπιστεί το περιστατικό έως ότου 
φτάσουν οι επαγγελματίες της υγείας.

Το συγκεκριμένο σεμινάριο εκπαί-
δευσης (TFR) έχει προέλθει από τις 
Επιστημονικές Εταιρίες των χειρουρ-
γών και των διασωστών των ΗΠΑ, έχει 
διαδοθεί σε περισσότερες από 60 χώ-
ρες και αποτελεί σήμερα το χρυσό 
standard για την προνοσοκομειακή 
αντιμετώπιση του τραύματος. Το πρό-
γραμμα TFR, είναι μονοήμερο και 
απευθύνεται στο πρώτο άτομο που 
φτάνει στη σκηνή του τραυματισμού 
(αστυνομικός, πυροσβέστης, εθελο-
ντής κλπ).  Πρόκειται για ένα απαιτη-
τικό σεμινάριο, που προϋποθέτει 
ενεργό συμμετοχή, καλή προετοιμα-
σία από το σχετικό βιβλίο, και βασίζε-
ται περισσότερο στην πράξη χρησιμο-
ποιώντας σταθμούς εκπαίδευσης 
αντιμετώπισης διαφόρων ειδών τραυ-
ματιών. Μετά από την τελική αξιολό-
γηση ο εκπαιδευόμενος παραλαμβά-

νει δίπλωμα επάρκειας για τις αρχές 
του προγράμματος που έχει παγκό-
σμια ισχύ για 4 χρόνια.

Το κόστος του είναι 180 ευρώ ανά 
εκπαιδευόμενο (μαζί με τα βιβλία) και 
παρέχεται όπως προαναφέρθηκε 
εντελώς δωρεάν. 

εκπροσώπηση  
στο δήμο ίεράπετρας
Να ορίσει εκπρόσωπό της η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Λασιθίου 
στην Δημοτική Επιτροπή

Διαβούλευσης του δήμου Ιεράπε-
τρας, κλήθηκε από το δήμο το σωμα-
τείο.«Αφού σας ευχαριστήσουμε 
για την δυνατότητα συμμετοχής 
μας στην αναγραφόμενη στο θέ-
μα Επιτροπή, σας γνωρίζουμε 
πως η Ένωσή μας, ως οργανι-
σμός, μέρος των τοπικών κοινω-
νιών, θα πρέπει να είναι παρούσα 
σε τέτοιου είδους επιτροπές και 
να είναι δίπλα στον πολίτη με 
πράξεις, βοηθώντας με όποιον 
τρόπο χρειάζεται.  Κατόπιν τούτων, 
εκφράζουμε την επιθυμία μας για 
την συμμετοχή μας στην συγκεκρι-
μένη Επιτροπή και ορίζουμε ως εκ-
πρόσωπο τον Γενικό Γραμματέα της 
Ένωσης, Τζουμάκα Νικόλαο με ανα-
πληρωτή αυτού το Μέλος της Ένω-
σης, Κοτσιά Ανδρέα», σημειώνει το 
σωματείο στην επιστολή του.

Εξάλλου, το σωματείο συναντήθηκε 
στο Ηράκλειο με τον Γενικό Επιθεω-
ρητή Νοτίου Ελλάδος κ. Ηλία Γεωρ-
γόπουλο και τον Γενικό Περιφερεια-
κό Διευθυντή Κρήτης κ. Μιχαήλ Κα-
ραμαλάκη για τα προβλήματα που 
ανέκυψαν στην Ιεράπετρα με την 
φύλαξη των 580 μεταναστών σε κλει-
στό γυμναστήριο της πόλης.

Την Κυριακή, 23 Νοεμβρίου, το 
απόγευμα, στην αίθουσα εκδη-
λώσεων της Διεύθυνσης Αστυ-

νομίας Πειραιά, αντιπροσωπεία με-
λών του διοικητικού συμβουλίου της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Πειραιά, παρευρέθηκε στην 
τελετή έναρξης των μαθημάτων της 
Σχολής χορού της Διεύθυνσης για τα 
τέκνα των συναδέλφων. Το παρών 
έδωσαν πρώτα απ΄ όλα τα παιδιά που 
συμμετέχουν στα χορευτικά μαθή-
ματα αλλά και γονείς και φίλοι. 

Μετά τους χαιρετισμούς των πα-
ρευρισκομένων, ακολούθησε ο κα-
θιερωμένος αγιασμός που τελέ-
στηκε από τον πατέρα Κιούλο 
Νεκτάριο. Στη συνέχεια τα τρία 
χορευτικά τμήματα των παιδιών 
παρουσίασαν ένα δείγμα των χο-
ρευτικών τους ικανοτήτων υπό την 
καθοδήγηση του δασκάλου τους 
Κουκουραβα Κωνσταντίνου. Με 
την λήξη της επίδειξης ακολούθη-

σε δεξίωση με πλούσιο μπουφέ.
Την εκδήλωση τίμησαν με την πα-

ρουσία τους, από τον Όμιλο Κυριών 
Φίλων Αστυνομίας Πειραιά η Πρόε-
δρος κα. Ρούσου Όλγα και η Υπεύ-
θυνη Δημοσίων Σχέσεων κα. Πετρί-
δου Μίλτα, ο  Πρόεδρος Ομίλου Φί-
λων Αστυνομίας Δυτικής Αττικής κ. 
Μαθιουδάκης Ιωάννης, από την 
Διεθνή Ένωση Αστυνομικών Πειραιά 
ο Πρόεδρος κ. Μπαζάκος Σταύρος 
και ο Αντιπρόεδρος κ. Στρατουδά-
κης Εμμανουήλ, από την Λέσχη 
Αστυνομικών Πειραιά ο Αντιπρόε-

δρος κ. Παπαχρήστος Ιωάννης και 
ο Ταμίας κ. Ανδουτσόπουλος Γεώρ-
γιος, καθώς και πολλοί συνάδελφοι.

«Ως Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Πειραιά, θα θέλαμε να ευχαρι-
στήσουμε θερμά το διοικητικό συμ-
βούλιο του Ομίλου Κυριών Φίλων 
Αστυνομίας Πειραιά για την καθορι-
στική συμβολή τους εδώ και χρόνια 
στην λειτουργία της Σχολής χορού 
της Διεύθυνσης Αστυνομίας Πειραιά 
για τα τέκνα των συναδέλφων μας. 
Δεσμευόμαστε δε ότι η Ένωση θα 
σταθεί αρωγός σε κάθε δράση που 
σκοπό της θα έχει το κοινό καλό των 
συναδέλφων μελών μας και των οι-
κογενειών τους. Ενημερωτικά, για 
όσους ενδιαφέρονται, τα μαθήματα 
στην εν λόγω Σχολή χορού είναι δω-
ρεάν και μπορούν να εγγραφούν 
όσοι επιθυμούν. Ευχόμαστε σε όλους 
Καλή και Δημιουργική Χρονιά», ση-
μειώνει το σωματείο στην ανακοίνω-
ση που εξέδωσε.

SOS από το β΄ τμήμα τροχαίας 
αυτοκινητοδρόμων φθιώτιδας
Δεν καταβάλλεται όλο ή μέρος του επιδόματος επιχειρησιακής ετοιμότητας 

ςεμινάριο εκπαίδευσης  
στην προνοσοκομειακή 
αντιμετώπιση του τραύματος

θόσον οι περισσότεροι εξ αυτών 
υπηρετούν σε Υπηρεσίες που πα-
ρουσιάζουν έλλειψη προσωπικού 
που αγγίζει το 50% της οργανικής 
δύναμης, η οποία σε συνδυασμό με 
την απασχόληση της Διμοιρίας 
Υποστήριξης της Διεύθυνσης Αστυ-
νομίας Φθιώτιδας στα μέτρα ασφα-
λείας πέριξ των φυλακών Δομοκού 
σε καθημερινή βάση, ανάγκασε τις 
Διοικήσεις στην υπεραπασχόληση 
αυτών των συναδέλφων και την 
χρησιμοποίηση τους σε νυχτερινή 
βάρδια πέραν του προβλεπόμενου.   

Για τους λόγους που αναφέραμε 
ανωτέρω, ζητούμε την άμεση πα-
ρέμβασή σας, προκειμένου να αρθεί 
το σχετικό ετήσιο ανώτατο όριο νυ-
χτερινής απασχόλησης για τους συ-
ναδέλφους μας που υπηρετούν 
στην Διεύθυνση Αστυνομίας Φθιώ-
τιδας, καθόσον η υπέρβαση του ως 
άνω ορίου, επ’ ουδενί δεν οφείλεται 
σε υπαιτιότητά τους, αλλά οφείλε-
ται στις αυξημένες υπηρεσιακές 
ανάγκες που  παρουσιάζει τον τε-
λευταίο χρόνο η Διεύθυνση Αστυ-
νομίας Φθιώτιδας».

μαθήματα χορού στον Πειραιά
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ΗΟμοσπονδία σε συνεργασία 
με την Επιτροπή Υγιεινής 
και Ασφάλειας και την 

Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Θεσσαλονίκης, πραγματοποίησε 
ενημερωτική Ημερίδα (19 Νοεμ-
βρίου 2014) στο Αμφιθέατρο του 
Αστυνομικού Μεγάρου Θεσσαλο-
νίκης με θέμα: «ΦΥΜΑΤΙΩΣΗ και 
ΙΟΣ ΕΜΠΟΛΑ- ΤΙ ΕΙΝΑΙ ΙΟΓΕ-
ΝΕΙΣ ΝΟΣΟΙ».

Την εκδήλωση τίμησαν με την 
παρουσία τους ο Υπουργός Μακε-
δονίας & Θράκης κ. Γεώργιος Ορ-
φανός, ο οποίος απηύθυνε και σύ-
ντομο χαιρετισμό, ο Γ.Α.Δ.Θ. Υπο-
στράτηγος κ. Βάιος Χονδρος, ο Α’ 
Βοηθός Γενικού Αστυνομικού Διευ-
θυντή Θεσσαλονίκης  Υποστράτη-
γος κ. Ιωακείμ Τσουκνάδης, κα-
θώς επίσης και άλλοι ανώτατοι και 
ανώτεροι Αξιωματικοί της Τοπικής 
Ηγεσίας.

Από τον συνδικαλιστικό χώρο πα-
ρευρέθησαν ο Αντιπρόεδρος Διοικη-
τικών Θεμάτων της Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. Γρη-
γόριος Γερακαράκος,  ο Ειδικός 
Γραμματέας της Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. Αθανά-
σιος Αθανασόπουλος, τα μέλη Δ.Σ. 
της Π.Ο.ΑΣ.Υ. Δημήτριος Δαγκλής, 
Αλέξανδρος Καλευράς, Αλέξαν-
δρος Σφελινιώτης και μέλη του Δ.Σ. 
της Πρωτοβάθμιας Ένωσης.

Εισηγητής και συντονιστής της 
εκδήλωσης ήταν ο Αντιπρόεδρος 
θεμάτων Μελετών & Επιμόρφωσης 
Αστυνομικών κ. Γεώργιος Φεστε-
ρίδης, ο οποίος και με την ιδιότητα 
του Προέδρου της Επιτροπής Υγιει-
νής & Ασφάλειας προλόγισε για την 

αναγκαιότητα αυτής της Ημερίδας, 
που σκοπό έχει την ενημέρωση του 
Αστυνομικού Προσωπικού ως προς 
την πρόληψη και αντιμετώπιση των 
μεταδοτικών ασθενειών, οι οποίες 
τυγχάνουν ιατρικής και επιστημο-
νικής προσέγγισης, γι’ αυτό απαι-
τείται η συνδρομή ατόμων που με 
την επιστημοσύνη τους θα συμβάλ-
λουν σε αυτόν τον σκοπό. 

Για τον λόγο αυτό κλήθηκαν και 
παρευρέθησαν οι ομιλήτριες κα. 
Βασιλεία Δημητριάδη, πνευμονο-
λόγος- εντατικολόγος Δ/ντρια 
Ε.Σ.Υ. στο Γ.Ν.Θ. Άγιος Δημήτρης 
και η κα. Ελένη Αιμονιώτου -Γε-
ωργίου, χειρούργος- εντατικολό-
γος, επιμελήτρια Α’ Ε.Σ.Υ. στο Γ.Ν.Θ. 
Άγιος Δημήτρης, οι οποίες παρου-
σίασαν τα μέτρα πρόληψης και 

αντιμετώπισης των μολυσματικών 
ασθενειών, από πού προέρχονται 
αυτές καθώς και τα αίτια τους.

Χαρακτήρισαν και ενέταξαν τους 
Αστυνομικούς στις ομάδες υψηλού 
κινδύνου, λόγω των συνθηκών ερ-
γασίας που επικρατούν ειδικότερα 
στους χώρους κράτησης, καθώς και 
της συνεχούς επαφής, που απορρέ-
ει από τη φύση του επαγγέλματος, 
με ομάδες και ροές μεταναστών, 
που κατά βάση είναι φορείς αυτών 
των ασθενειών.

Ιδιαίτερη μνεία πρέπει να γίνει 
στην επισήμανση της κα. Δημητρι-
άδου, πως θα πρέπει άμεσα να θε-
σμοθετηθεί και να υλοποιηθεί ο 
θεσμός του Ιατρού Εργασίας στην 
ΕΛ.ΑΣ., όπως και η επισήμανση της 
κας Γεωργίου, η οποία ήταν απόλυ-
τα καθησυχαστική ως προς τον ιό 
έμπολα, όπου ειδικότερα για την 
χώρα μας και ιδίως για τους Αστυ-
νομικούς, δεν προκύπτουν ιδιαίτε-
ρα ανησυχητικές καταστάσεις.

Το αμέσως προσεχές διάστημα 
θα αποτυπωθούν επαρκώς τα συ-
μπεράσματα αυτής της Ημερίδας 
με τις δημοσιεύσεις των Ομιλητρι-
ών, ενώ η Επιτροπή θα συνεχίσει 
από την πλευρά της πάνω σε αυτές 
τις επισημάνσεις την προσπάθειά 
της για την πλήρη θωράκιση και δι-
ασφάλιση  των συναδέλφων μας.

Αντιπροσωπεία του Δ.Σ. της 
Ένωσης Ασ τυνομικών 
Υπαλλήλων Καστοριάς 

πραγματοποίησε συνάντηση, με  τον 
Αντιπεριφερειάρχη της Π.Ε. Καστο-
ριάς κ. Αδαμόπουλο Σωτήριο και 
αφού τον  συνεχάρη για την ανάληψη 
των καθηκόντων του, τον έκανε κοι-
νωνό όλων των προβλημάτων που 
απασχολούν τους συναδέλφους της 
Διεύθυνσης Αστυνομίας Καστοριάς.

Από την πλευρά του ο Αντιπερι-
φερειάρχης εξέφρασε την πρόθεσή 
του να στηρίξει το έργο των αστυνο-
μικών, δρώντας πάντοτε με γνώμο-
να την ασφάλεια και την προστασία 
των πολιτών. Ακολούθησε συνάντη-
ση και με τον δήμαρχο Καστοριάς κ. 
Ανέστη Αγγελή από τον οποίο ζη-
τήθηκε να ονομαστεί το πάρκο που 
βρίσκεται μεταξύ των οδών Γράμ-

μου και Καποδιστρίου σε πάρκο 
Πεσόντων εν ώρα υπηρεσίας Αστυ-
νομικών, ως ένδειξη τιμής και μνή-
μης σε αυτούς τους οποίους οφεί-
λουμε να μην λησμονήσουμε ποτέ. 
«Εφόσον γίνει αυτό, θα τοποθετηθεί 
από πλευράς μας αναθηματική 
στήλη με τα ονόματα των πεσόντων 
εν ώρα υπηρεσίας συναδέλφων. Αν 
αυτό κριθεί ανέφικτο, να ονομαστεί 

μια οδός της πόλεως μας  σε «οδό 
Πεσόντων Αστυνομικών», τόνισε το 
σωματείο. 

Από την πλευρά του ο κ. Δήμαρ-
χος, υποσχέθηκε ότι θα είναι αρω-
γός των προσπαθειών μας και δέ-
χτηκε το αίτημά μας.

Ανάλογη συνάντηση έγινε και με 
τον δήμαρχο Άργους Ορεστικού  κ. 
Πάνο Κεπαπτσόγλου για τα προ-

βλήματα που απασχολούν τους συ-
ναδέλφους του Α.Τ. Άργους Ορεστι-
κού  και ζητήθηκε η συνδρομή της 
τεχνικής υπηρεσίας του Δήμου 
προκειμένου να γίνει η μελέτη για 
την επισκευή του τμήματος, επι-
σκευή που θα επιβαρύνει το υπουρ-
γείο μας.

Εξάλλου, το σωματείο συναντή-
θηκε στην Αθήνα με κλιμάκιο της 
Διεύθυνσης τεχνικών υπηρεσιών 
για το πρόβλημα που έχει δημιουρ-
γηθεί στο Α.Τ. Άργους Ορεστικού 
(αντικατάσταση της στέγης καθώς 
και την τοποθέτηση στραγγιστη-
ριών), για τη δυνατότητα χορήγη-
σης τριών μεταλλικών οικίσκων 25 
τ.μ. προκειμένου να τοποθετηθούν 
στο Τ.Σ.Φ. Μεσοποταμίας καθώς 
και δυο σκοπιών για τα τμήματα 
Νεστόριου και Κορεστείων.

συναντήσεις της Ένωσης Καστοριάς
Ενημερώθηκαν τοπικοί άρχοντες για τα αιτήματά της

ςυνάντηση  
με τον Δήμαρχο 
Κοζάνης 
Με τον Δήμαρχο Κοζάνης κ. Ιω-
αννίδη συναντήθηκε (13/11/2014) 
η  Ένωση Αστυνομικών Υπάλ-
ληλων Κοζάνης και τον ενημέ-
ρωσε για τα κυριότερα προβλή-
ματα της Δ.Α. 

Ειδικότερα ενημερώθηκε για 
την έλλειψη προσωπικού (100 κε-
νές οργανικές θέσεις με το οργα-
νόγραμμα του 1984), σε ένα δήμο 
με το μεγαλύτερο δίκτυο Εγνατί-
ας οδού όπως και με όρια από το 
Δ.Δ.  Χρωμίου  έως το Δ.Δ. Πολυ-
μύλου, απόσταση 78χλμ. Επίσης 
συζητήθηκε το πρόβλημα του 
πάρκινγκ στο νέο Αστυνομικό 
Μέγαρο που αντιμετωπίζουν οι 
συνάδελφοι και οι δημότες της 
πόλης. «Προσπαθήσαμε να βρού-
με οχήματα μεγάλου κυβισμού τα 
όποια ο δήμος δεν χρειάζεται αλ-
λά είναι απαραίτητα για την 
αστυνόμευση της πόλης και της 
περιφέρειας αφού τα περιπολικά 
είναι πλέον επικίνδυνα(400.000 
χιλ/τρα τα πιο πολλά και με ελλι-
πή συντήρηση). Ένα σημαντικό 
θέμα για το όποιο είχαμε την δια-
βεβαίωση από τον Δήμαρχο ότι 
θα το έχει σαν προτεραιότητα 
ήταν η πρότασή μας για έκπτωση 
στα δημοτικά τέλη (τηλεθέρμαν-
ση- νερό) για τις οικίες των Αστυ-
νομικών. Κάτι το οποίο γίνεται σε 
πολλές πόλεις του εξωτερικού 
αναγνωρίζοντας έτσι το έργο του 
αστυνομικού ο Δήμος και οι δη-
μότες του. Η Ένωσή μας αφού 
παρέδωσε σχετικό υπόμνημα με 
όλες τις θέσεις της, τον προσκά-
λεσε να επισκεφθεί την Ένωσή 
μας στο κτήριο της Δ.Α. Κοζάνης. 
Ευχαριστούμε τον Δήμαρχο Κοζά-
νης κ. Ιωαννίδη για τον ρεαλιστι-
κό και ειλικρινή διάλογο που είχε 
μαζί μας», σημειώνει το σωματείο 
στην ανακοίνωσή του. 

νεο ΔίοίΚήτίΚο 
ςυμβουλίο τής 
ενωςής αςτυνομίΚων 
υπαλλήλων γρεβενων

Πρόεδρος, Ευαγγέλου Γρηγόρι-
ος, Αντιπρόεδρος, Βασίλειος 
Λιανός, Γενικός Γραμματέας 
Ηλίας Γραβαλός, Ταμίας Χρυ-
σοβαλάντης Καραγιαννίδης, 
Οργανωτικός Γραμματέας Γεώρ-
γιος Μιχαηλίδης και Μέλη Θε-
όδωρος Σαρηπαπαζίδης και 
Αθανάσιος Ζαρκάδας.

Ευχόμαστε καλή επιτυχία στο 
έργο τους.

Θεσμοθετείστε τώρα 
τον ίατρό εργασίας
Ελλειμματική η πολιτική για την υγιεινή και ασφάλεια τονίστηκε  
στην Ημερίδα της Επιτροπής Υγιεινής & Ασφάλειας στη Θεσσαλονίκη
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Κ
ύριε πρόεδρε, αξιότιμο 
προεδρείο, συνάδερφοι 
ευχαριστώ για τον χρόνο 
που μου παραχωρείτε 
στα πλαίσια του 24ου Πα-

νελλήνιου Συνέδριου της ΠΟΑΣΥ. Βέ-
βαια με λυπεί το γεγονός ότι για μια 
ακόμη φορά δεν  βλέπω στο προε-
δρείο νέους συνάδελφους, κάτι το 
οποίο έρχεται σε αντίθεση με την 
βούληση των νέων συναδέρφων που 
ζητούν και απαιτούν να τους δοθεί 
κάποια θέση και αυτό το συνέδριο θα 
αποτελούσε ευκαιρία να συμβεί αυ-
τό. Θα μου επιτρέψετε να αναφέρω 
κάποια ζητήματα που σχετίζονται με 
τις συνθήκες εργασίας που περιήλ-
θαν σε δεύτερη μοίρα. 

1.Αστυνομικοί υποχρεώνονται να 
εκτελούν υπηρεσία δίχως αλεξίσφαι-
ρο γιλέκο, ασύρματο, φακό κατά πα-
ράβαση άρθρου 6 ΠΔ 45/2008 και 
εδώ θα μου επιτρέψετε να αναφερθώ 
στην χθεσινή ομιλία του κ. Υπουργού  
ο οποίος παραδέχθηκε πως Αστυνο-
μικοί περιπολούν χωρίς αλεξίσφαι-
ρα και δεν είδα καμία αντίδραση από 
εσάς.

2.Ιατρός εργασίας δεν υπάρχει 
πουθενά και οι συνάδερφοι δεν υπο-
βάλλονται στις ελάχιστες ιατρικές 
εξετάσεις κατά παράβαση άρθρου 2 
ΠΔ 45/2008.

3.Υπάρχουν σκοπιές σε στόχους 
υψηλού κινδύνου και όλοι μας γνω-
ρίζουμε ποιοι είναι αυτοί χωρίς αλε-
ξίσφαιρο φυλάκιο και τηλεφωνική 
συσκευή ή μηχανισμό για άμεση ενη-

μέρωση της υπηρεσίας κατά παρά-
βαση άρθρου 5 ΠΔ 45/2008.

4.Ακόμη και σήμερα εκτελούνται 
μεταγωγές από υπηρεσίες μεταγω-
γών με οχήματα χωρίς χημική τουα-
λέτα και επειδή κάποιοι θα γελάσουν 
θα τους υπενθυμίσω την δολοφονία 
των δύο συναδέρφων στα Ιωάννινα 
παραμονή του 2006.

5.Λεωφορεία μεταφοράς προσω-
πικού μετατρέπονται σε μεταγωγικά 
χωρίς προδιαγραφές και επανέρχο-
νται στην αρχική τους μορφή.

6.Ακόμα και σήμερα εκτελούνται 
υπηρεσίες  σκοπού εντός ΙΧΕ ή περι-
πολικού. ΞΕΧΑΣΑΜΕ την δολοφονία 
του ΝΕΚΤΑΡΙΟΥ ΣΑΒΒΑ τον Ιούνιο 
του 2009.

7.Ακόμα και σήμερα συνάδερφοι 
εκτελούν αυθημερόν νυχτερινή υπη-
ρεσία εκτός έδρας εργαζόμενοι επί 
συνεχόμενες 12 ώρες. Ξεχάσαμε το 
τροχαίο της ΟΠΚΕ Ημαθίας τον Ιού-
νιο του 2013 στην Εγνατία Οδό όταν 
οι συνάδερφοι επέστρεφαν ύστερα 
από 11,5 συνεχόμενες ώρες εργασίας.

8.Συνάδερφοι εκτελούν νυχτερινή 
υπηρεσία γνωρίζοντας πως δεν θα 
αποζημιωθούν διότι συμπλήρωσαν 
το πλαφόν των νυχτερινών ωρών.

9.Η εβδομαδιαία ξεκούραση του 
Αστυνομικού  δεν υπάρχει. Θα μου 
επιτρέψετε να σας υπενθυμίσω την 
διαταγή του πρώην αρχηγού κ. Οικο-
νόμου από το 2010 που ορίζει σαφέ-
στατα πως: «H ΜΗ ΧΟΡΗΓΗΣΗ ΤΩΝ 
ΠΡΟΒΛΕΠΟΜΕΝΩΝ ΗΜΕΡΗΣΙΩΝ 
ΑΝΑΠΑΥΣΕΩΝ ΑΠΟ ΤΗΝ ΕΚΑΣΤΟ-

ΤΕ ΔΙΟΙΚΗΣΗ ΑΠΟΤΕΛΕΙ ΠΕΙΘΑΡ-
ΧΙΚΟ ΠΑΡΑΠΤΩΜΑ». Πόσοι διοικη-
τές ελέχθησαν πειθαρχικά γι’ αυτό; 
Κανένας. Τι να τα κάνω τα εξτρά ρεπό 
της διοίκησης όταν δεν μου χορηγεί 
τα κανονικά μου;

10.Και το κυριότερο, ΑΣΦΑΛΕΙΣ 
ΕΠΙΚΟΙNΩΝΙΕΣ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ, δηλαδή 
λύση πακέτο για όλη την Ελλάδα και 
όχι μόνο για την Αθήνα.  ΕΛ.ΑΣ. δεν 
είναι μόνο η Γ.Α.Δ.Α. και δεν αντέ-
χουμε οι υπόλοιποι εκτός Aττικής να 
περιμένουμε άλλα 10 χρόνια.

Θα μπορούσα να περιγράψω και 
άλλες καταστάσεις που μαζί με όσα 

προανέφερα αποδεικνύ-
ουν περίτρανα πως ο Ερ-
γασιακός Μεσαίωνας εν έτει 
2014 στην Αστυνομία είναι υπαρκτός.

Ζητάμε από τον Αστυνομικό να εκ-
πληρώνει στο έπακρο τα καθήκοντά 
του και πολύ σωστά πράττουμε. 
Εμείς όλοι που αποτελούμε το Σώμα 
της Αστυνομίας πότε θα ζητήσουμε 
από την Πολιτεία να πράξει το ελάχι-
στο για εμάς όσον αφορά τις συνθή-
κες εργασίας; Συμβιβαζόμαστε με το 
ελάχιστο για να γινόμαστε αρεστοί 
στον εκάστοτε υπουργό,  αρχηγό, δι-
οικητή, εκάστοτε διοίκηση αμελώ-
ντας βασικούς κανόνες για να επιβι-
ώσουμε, αλλά όταν έρθει η δύσκολη 
στιγμή να μας στηρίξει θα είναι η 
πρώτη που θα μας γυρίσει την πλάτη 
και θα εφαρμόσει αυτό που κάνει 
χρόνια: ΤΑ ΝΟΜΙΜΑ ΜΟΝΟ ΟΤΑΝ 
ΕΙΝΑΙ ΕΙΣ ΒΑΡΟΣ ΜΑΣ, διότι τα νό-
μιμα εις βάρος της τα αγνοεί.

Γι΄ αυτό θεωρώ πως ωρίμασαν 
πλέον οι συνθήκες και είναι απαιτη-
τό από όλους μας και κυρίως από 
τους Αστυνομικούς του πεζοδρομίου 
να γίνει το αυτονόητο: Αλλαγή των 
συνθηκών εργασίας σύμφωνα με 
τους ισχύοντες Νόμους και Π.Δ. και 
πειθαρχικός έλεγχος της εκάστοτε 
διοίκησης ακόμα και ποινική δίωξη 
όταν αυτά απαιτούνται. Γι’ αυτό πρέ-
πει από αύριο κιόλας εμείς οι συνδι-
καλιστές με φωτογραφίες, με επιση-
μάνσεις με επιτόπιες αυτοψίες και 
με οποιονδήποτε άλλον τρόπο να τα 
αναφέρουμε αυτά για να καταλά-

βουν όλοι οι συνάδερ-
φοι πως είμαστε δίπλα 

τους και όχι μακριά τους.
Και επειδή σίγουρα κάποιος θα πει 

πως είμαστε υποχρεωμένοι όταν δε-
χόμαστε  διαταγή εμφανώς παράνο-
μη να την εκτελέσουμε και μετά να 
υποβάλουμε αναφορά θα του απα-
ντήσω το εξής: Όταν η παράλειψη ή 
η αμέλεια γίνεται κάθε μέρα κατ΄ 
επανάληψη εις βάρος μας, μετατρέ-
πεται σε δόλο και όπου υπάρχει δό-
λος υπάρχει και έγκλημα.

Συνάδερφοι, φθάνει πια η καλοσύ-
νη μας με την εκάστοτε διοίκηση, δη-
λαδή με τους αξιωματικούς, με τους 
οποίους έχουμε ελάχιστα κοινά. Ήρ-
θε η ώρα επιτέλους να δείξουμε την 
‘’αγριάδα’’ μας υπερασπιζόμενοι τα 
δικαιώματά μας, διότι ναι έχουμε και 
από αυτά και όχι μόνο υποχρεώσεις. 
Γι΄ αυτό σας καλώ με την ιδιότητά 
μου ως μέλος του ΔΣ της ΠΟΑΣΥ, 
αντιλαμβανόμενος και το μερίδιο 
που μου αναλογεί να δώσουμε ακό-
μη μεγαλύτερο αγώνα, όχι μέσω δια-
δικτύου και αλληλογραφίας αλλά 
στο πεζοδρόμιο από αύριο κιόλας. 
Σας ευχαριστώ που με ακούσατε και 
να μην ξεχνάμε πως καλό το διαδί-
κτυο και η αλληλογραφία, αλλά όλοι 
οι αγώνες δόθηκαν και κερδήθηκαν 
στο πεζοδρόμιο, το οποίο μας ενώνει, 
δεν μας απομονώνει.

ΟΙ ΝΕΚΡΟΙ ΜΑΣ  ΖΗΤΟΥΝ ΔΙΚΑΙ-
ΩΣΗ

ΟΙ ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΙ ΕΞΩ ΤΟ ΖΗ-
ΤΟΥΝ ΚΑΙ ΤΟ ΑΠΑΙΤΟΥΝ

ομιλιες ςυνεδρων

Σ
υναδέλφισσες και συνά-
δελφοι. Τα θέματα που 
καλούμαστε να διαχειρι-
στούμε στο 24ο συνέδριο 
αυτήν την περίοδο είναι 

περισσότερα παρά ποτέ. Για πρα-
κτικούς λόγους θα θίξω αυτά τα 
δύο που θεωρώ ότι πρέπει άμεσα 
να ληφθούν αποφάσεις.

Θα ξεκινήσω με το θέμα του τα-
μείου μας.

Το κοινωνικό σοκ που δημιούρ-
γησε η μεγαλύτερη επίθεση του 
Νεοφιλελευθερισμού που έχουμε 
ποτέ γνωρίσει, βαθαίνει και διευ-
ρύνεται. Εργαζόμενοι αστυνομικοί, 
μαζί με τα μεγάλα τμήματα της ελ-
ληνικής κοινωνίας συγκλονίζονται 
από την επίθεση. Στόχος του είναι 
η δημόσια κοινωνική ασφάλιση 
και η κατάργηση της κρατικής 
χρηματοδότησης. Στόχος του είναι 
η εμπορευματοποίηση του κοινω-
νικού αγαθού της ασφάλειας, με 
σημαία του «το μικρότερο κράτος» 
και την «ιδιωτικοποίηση» των πά-

ντων. Αυτά εξυπηρετεί ο νόμος 
4281/2014.

Χθές (26-11-2014) τα «μαύρα» μα-

ντάτα των αναλογιστών του ταμεί-
ου (ΤΕΑΠΑΣΑ), πρέπει να μας κά-
νουν να αναλογιστούμε τις μεγά-
λες ευθύνες μας, αφού όπως είδα-
με, οι περικοπές συντάξεων και οι 
αυξήσεις εισφορών στους μισθούς 
θα είναι δυσβάσταχτες, κυρίως 
στους νέους συναδέλφους.

Το συνδικαλιστικό μας κίνημα 
πρέπει επειγόντως να μεταπηδή-
σει από το πεδίο του συνομιλητή 
στο πεδίο του ανταγωνιστή. Απέ-
ναντι και κόντρα στις προειλημμέ-
νες αποφάσεις που θίγουν κεκτη-
μένα συμφέροντα των εργαζομέ-
νων στα Σώματα Ασφαλείας, η 
πρόταση πρέπει να είναι μία (ακό-
μα και εάν δώσουν εξάμηνη παρά-
ταση): νόμιμος αγώνας μέχρις 
εσχάτων, με κάθε μέσο, για την κα-
τάργηση του νόμου 4281/2014 και 
από την αρχή ουσιαστική διαπραγ-
μάτευση σε άλλη βάση. Απαιτείται 
άμεση δράση διότι ετοιμάζουν ένα 
νέου τύπου «ιδιώνυμο» κατά του 
συνδικαλισμού, με το νέο συνδικα-

λιστικό νόμο Μνημονιακής προέ-
λευσης, με ό,τι αυτό συνεπάγεται 
για τις συνδικαλιστικές και δημο-
κρατικές ελευθερίες.

Ως αντιπρόσωπος, αυτή είναι η 
άποψη, στην οποία δεν κατέληξα 
απερίσκεπτα και θεωρώ ότι την 
ίδια έχει το σύνολο των συναδέλ-
φων. Η ιστορία θα μας κρίνει για 
τις αποφάσεις μας σήμερα. Εμείς 
οι νεότεροι δεν πρέπει να σηκώ-
σουμε αυτό το φορτίο μελλοντικά.

Γι’ αυτό η Ομοσπονδία, μαζί με 
τα πρωτοβάθμια σωματεία και 
όλοι οι αντιπρόσωποι να σταθούμε 
τώρα ορθοί, με ψηλά το κεφάλι, να 
αγωνιστούμε για το δικαίωμα να 
ζούμε και να δουλεύουμε με αξιο-
πρέπεια. Να νοιαστούμε για το 
μέλλον όλων μας.

Το άλλο θέμα είναι οι εργασια-
κές μας συνθήκες και πιο συγκε-
κριμένα εδώ και καιρό η εφαρμο-
γή του Π.Δ. 173/2013 για την ανα-
κοίνωση της εβδομαδιαίας υπηρε-
σίας έχει καταντήσει 

«ιλαροτραγωδία».
Έχουμε δεί απαντήσεις του πρώ-

ην υπουργού μας στη Βουλή, σε 
ερωτήσεις  βουλευτών, ότι θα 
εφαρμοστεί ο νόμος, διαβάσαμε 
διαταγές του πρώην αρχηγού για 
απαρέγκλιτη εφαρμογή του Π.Δ., 
ακούσαμε δεσμεύσεις του τωρινού 
αρχηγού ότι θα καλούσε σε απολο-
γία όσους Γενικούς Αστυνομικούς 
Διευθυντές δεν το εφάρμοζαν, 
ακόμα και εχθές στο συνέδριό μας 
ο Γενικός γραμματέας του υπουρ-
γείου, το ανέφερε αλλά εφαρμογή 
του νόμου δεν βλέπουμε.

Όμως και σε αυτό η απάντηση 
του συνδικαλιστικού μας κινήμα-
τος πρέπει να είναι, πλέον, μία: 
μαζικά και οργανωμένα, μέσω των 
πρωτοβάθμιων σωματείων, να 
προβεί σε μορφές αγώνων χωρίς 
ταμπού. Τότε να είστε σίγουροι ότι 
θα εφαρμοστεί άμεσα ο νόμος. Η 
εναρμόνιση της οικογενειακής με 
την επαγγελματική μας ζωή πρέ-
πει να είναι αδιαπραγμάτευτη.

Αγώνας μέχρις εσχάτων 

Να δείξουμε την «αγριάδα» μας 
υπερασπιζόμενοι τα δικαιώματά μας

 ΤΕΑΠΑΣΑ

 Η ζοφΕρΗ ΠρΑγμΑΤικοΤΗΤΑ ΤΗΣ ΑΣΤυνομικΗΣ ΕργΑΣιΑΣ

Του μΑνωλΗ μΑριΕΤΑκΗ 

ανΤιπροσωποσ Τησ εασΥα

Του ΑλΕξ. ΣφΕλινιωΤΗ 

μελοσ ΤοΥ Δσ Τησ ποασΥ

Περισσότερα  
για το 24ο  
συνέδριο  

στο επόμενο  
τεύχος



19ΝέαΑστυνομία
νοεμβριοσ 2014 αποψεις

Η
απόφαση του ΣτΕ 
αποτελεί μια ηθική, 
νομική και 
συνδικαλιστική 
δικαίωση γιατί το 

ΣτΕ αποδέχθηκε τα επιχειρήματα 
της Ομοσπονδίας αναφορικά με 
την επικινδυνότητα τις δυσκολίες 
και τις ιδιαιτερότητες του 
αστυνομικού λειτουργήματος. Η 
ομοσπονδία μετά την απόφαση 
και τη δήλωση του υπουργού 
Οικονομικών ότι οικονομική 
πολιτική ασκεί η κυβέρνηση και 
όχι η δικαιοσύνη, συνέχισε τον 
αγώνα για το αυτονόητο, δηλαδή 
την πλήρη εφαρμογή της 
απόφασης αυτής.

Προβήκαμε σε μια σειρά 
κινητοποιήσεων στην Αθήνα και 
στη Θεσσαλονίκη προκειμένου 
να αναγκάσουμε την κυβέρνηση 
να αποδεχθεί και να εφαρμόσει 
την απόφαση του ΣτΕ, κάτι που 
έγινε τελικά με την πρόσφατη 
νομοθετική ρύθμιση, που 
βεβαίως έγινε όπως συμφέρει 
την κυβέρνηση, σε ποσοστό 50%, 
αλλά αποτελεί μια επιτυχία για 
την Ομοσπονδία αφού ανέτρεψε 
ένα μνημονιακό νόμο και έδωσε 
μια ανάσα στους συναδέλφους 
σε μια δύσκολη οικονομική 
συγκυρία.

Η κατάργηση του νόμου για την 
αναδιάρθρωση ήταν αποτέλεσμα 
επίσης τη πίεσης που άσκησε η 
Ομοσπονδία και της σταθερής 
και ανυποχώρητης στάσης που 
κράτησε από την αρχή πάνω σε 
αυτό το ζήτημα. Η αναδιάρθρωση 
δεν ήταν αυτή που περίμεναν 
αστυνομικοί και πολίτες. Δεν 
ανταποκρινόταν στις προσδοκίες 
και απαιτήσεις της κοινωνίας σ’ 
ότι αφορά την καταπολέμηση της 
εγκληματικότητας και την 
εμπέδωση αισθήματος 
ασφαλείας στους πολίτες. 
Δημιουργούσε επιπλέον 
γραφειοκρατία, σύγχυση, 
πρόσθετες θέσεις υψηλόβαθμων 
και γι’ αυτό επιμείναμε στην 
ανάκλησή της. 

Για το μέλλον του 
συνδικαλιστικού κινήματος, 
θεωρώ ότι πρέπει να 
δημιουργήσουμε ένα συνολικό 
σχήμα χωρίς αποκλεισμούς, 
συμβιβασμούς και διακρίσεις 
που θα ανταποκρίνεται στις 

σημερινές προκλήσεις και 
δυσκολίες, που θα κρατήσει 
ψηλά την Ομοσπονδία και θα την 
πάει ακόμα ψηλότερα, 
διατηρώντας το σημερινό 
διεκδικητικό και παρεμβατικό 
της ρόλο.

Τ
ο συνέδριο ήταν απόλυ-
τα επιτυχημένο όσον 
αφορά την οργάνωση 
των εργασιών του, αλλά 
και για το περιεχόμενό 

του. Κατατέθηκε προβληματι-
σμός. Παρήχθη έργο. Όποιος ήθε-
λε να μιλήσει μίλησε. Μίλησαν 
πάρα πολλοί σύνεδροι. Παρουσι-
άστηκαν οι εκθέσεις των αναλογι-
στών για το ΤΕΑΠΑΣΑ και υπήρ-
ξαν εισηγήσεις για την εκπαίδευ-
ση, την υγιεινή και την ασφάλεια 
κλπ. Πήραμε υπεύθυνα απόφαση 
για το ΤΕΑΠΑΣΑ, να μην υποκύ-
ψουμε στο εκβιαστικό δίλημμα 
και ζητήσαμε παράταση έξι μη-
νών.

Έχουμε όλο το χρόνο μπροστά 
μας να ενημερωθούμε και να 
ενημερώσουμε τα μέλη μας. Να 
μελετήσουμε και να 
αξιοποιήσουμε το υλικό του 
συνεδρίου ώστε να πορευτούμε 
με βάση το ψήφισμα και όσα 
διαλαμβάνονται σε αυτό.

Στα πλαίσια του 24ου Πανελλήνι-
ου Συνέδριου της ΠΟΑΣΥ επιση-
μαίνουμε υπηρεσιακά προβλή-

ματα και καταθέτουμε προτάσεις και 
λύσεις αυτών:

Α) Αναδιάρθρωση Ελληνικής 
Αστυνομίας. 

Δυστυχώς, το πολυπόθητο νομοσχέ-
διο της αναδιάρθρωσης έμεινε μόνο 
στα χαρτιά. Βλέπουμε στην Κρήτη και 
κατ’ επέκταση σε όλη την Ελλάδα 
Αστυνομικούς δυο ταχυτήτων. Αυτούς 
που με μειωμένες αποδοχές, επιβαρυ-
μένους με τον περισσότερο όγκο εργα-
σίας, χωρίς να γνωρίζουν τι υπηρεσία 
και πού θα εργαστούν πολλές φορές 
και για την ίδια ημέρα που διανύουν, 
και αυτούς που ενισχυμένοι με ειδικά 
επιδόματα, εργάζονται σε κυλιόμενες 
βάρδιες και δεν μπορούν να διατεθούν 
σε τίποτε άλλο. 

Την στιγμή που η μέση αστυνομική 
υπηρεσία υποφέρει από έλλειψη 
αστυνομικού προσωπικού, που καθι-
στά πολλές φορές επικίνδυνη την ερ-
γασία των συναδέλφων (π.χ. περιπο-
λία με έναν αστυνομικό) βλέπουμε ει-
δικές υπηρεσίες, πλήρως ενισχυμένες 
και επανδρωμένες. Αφού λοιπόν η 
πολιτεία δεν μπορεί να καλύψει τα κε-
νά των υπηρεσιών πρέπει άμεσα, τώ-
ρα, να αποφασίσει τι υπηρεσίες θέλει 
και να τις επανδρώσει όπως πρέπει. 

Δεν πάει άλλο αυτός ο εμπαιγμός. 
Πρότασή μας είναι η στελέχωση με τον 
απολύτως αναγκαίο αριθμό αστυνομι-
κών – ειδικών φρουρών των ειδικών 
υπηρεσιών κατά νομό και η διάθεση 
των υπολοίπων στην καθημερινή 
αστυνόμευση του πολίτη και στην ενί-
σχυση των αποδιοργανωμένων τμη-
μάτων.

B) Στο πλαίσιο των οικονομικών μας 
διεκδικήσεων, εκτός από την πίεση 
που πρέπει να ασκήσουμε στην κυβέρ-
νηση για την άμεση χορήγηση των 

υπόλοιπων αναδρομικών από τις μει-
ώσεις του Αυγούστου 2012, αναγκαίο 
είναι να υπάρξει νομοθετική ρύθμιση 
στο να μπορεί ο Έλληνας Αστυνομικός 
να πάρει τμήμα από το Εφάπαξ βοήθη-
μα στα εικοσιπέντε (25) χρόνια υπηρε-
σίας του, όπως ήδη ισχύει σε άλλους 
τομείς του δημοσίου, αποτρέποντας με 
αυτό τον τρόπο την εκάστοτε κυβέρνη-
ση να «γλυκοκοιτάζει» τα αυξημένα 
αποθεματικά του ταμείου μας. 

Γ) Τελικά πόσο δύσκολο είναι την 
εποχή των υψηλών επιδόσεων ηλε-
κτρονικών εφαρμογών,  να δημιουρ-
γηθεί μία απλή εφαρμογή στο POLICE 
ON LINE, όπου θα μπορεί η οποιαδή-
ποτε προϊστάμενη υπηρεσία να αντλή-
σει δεδομένα (περιοδικές αναφορές, 
στατιστικά, παραβάσεις κ.α.) από τις 
υφιστάμενές της. Με αυτόν τον τρόπο 
θα υπάρξει περιορισμός της γραμμα-
τειακής εργασίας των αστυνομικών 
υπηρεσιών με ότι συνεπάγεται αυτό.

Δ) Ένα χρόνο μετά την έκδοση του 
Π.Δ. σχετικά με την εβδομαδιαία υπη-
ρεσία δεν έχει γίνει απολύτων τίποτα. 
Ακόμα και σήμερα οι υπηρεσίες εκδί-
δονται την προηγούμενη ημέρα και 
όχι με τόσο ευθύνη των διοικητών των 
υπηρεσιών αλλά των Αστυνομικών και 
των Γενικών Διευθύνσεων. Οι διαταγές 
για μέτρα, συνεργεία γήπεδα, έρχονται 
μία ή δύο ημέρες νωρίτερα και ας το 
γνωρίζουν οι προϊστάμενες υπηρεσίες 
πολλές φορές και μήνα πριν. Αναγκαία 
είναι η πίεση προς υλοποίησης της 
εβδομαδιαίας υπηρεσίας αλλά και 
ανάλογος έλεγχος από τους προϊστα-
μένους αυτών που αυθαιρετούν. 

Ένα πράγμα πρέπει να καταλάβουμε 
όλοι. Ο συνδικαλισμός βάλετε από πα-
ντού. Κάποιοι θέλουν να τον υποβαθμί-
σουν και να τον εξαφανίσουν για να 
μπορούν να κάνουν μετά ό,τι θέλουν. 

Εμείς θα τους αφήσουμε; 
Συναδέλφισσες και Συνάδελφοι πι-

στέψτε σε αυτόν και ΑΓΩΝΙΣΤΕΙΤΕ!

προείσπραξη εφάπαξ 
με 25ετία
Προτάσεις των αντιπροσώπων της ΕΑΣΥ Ρεθύμνου

Το συνέδριο ήταν παραγωγικό
 24ο ΣυνΕΔριο ΠοΑΣυ

Του γιωργου ΠΑΠΑΤΣιμΠΑ

οργανωΤικοσ γραμμαΤεασ  
Τησ ποασΥ

Τ
ο  Ελληνικό Κράτος 
τίμησε την 3η 
Δεκεμβρίου ως 
Παγκόσμια Ημέρα 
Ατόμων με Αναπηρία. Οι 

αναξιοπαθούντες συμπολίτες μας 
έτυχαν «θερμής» υποδοχής  στην 
πρόσοψη του Υπουργείου 
Οικονομικών όπου και 
παρέστησαν για να 
διαμαρτυρηθούν για την 
κατάρρευση του κοινωνικού 
Κράτους, της πρόνοιας και των 
δομών υγείας.

Μάλιστα,  η Κρατική αναλγησία 
άγγιξε και τα όρια της πολιτικής 
βαρβαρότητας, με την άνωθεν 
εντολή που δόθηκε για την 
ανάπτυξη της Υ.ΜΕ.Τ. με σχεδόν 

πλήρη εξάρτηση, προκειμένου να 
απωθήσουν πιθανή εισβολή 
ατόμων Α.Μ.Ε.Α., καθηλωμένων 
σε αναπηρικά αμαξίδια. Οι φόβοι 

και η απειλή ήταν τόσο διάχυτη 
για την Ηγεσία, ούτως ώστε 
κρίθηκε επιβεβλημένο να 
κατεβούν ακόμα και τα ρολά προς 

αποτροπή των εισβολέων!
Η εικόνα μιλά από μόνη της. 

Απόγνωση και απορία από τα 
άτομα με ειδικές ανάγκες, 

αμηχανία από τους συναδέλφους 
μας για τα επιχειρησιακά σχέδια 
που εντέλλονται να εφαρμόσουν. 
Ούτε λόγος φυσικά από τον Τύπο 
για τις δυσμενείς επιπτώσεις τόσο 
για το θεσμό όσο και για τους 
συναδέλφους μας.

Ερωτούνται οι συναρμόδιοι 
Υπουργοί Οικονομικών,  Δημόσιας 
Τάξης και Προστασίας του Πολίτη: 
ποια είναι η θέση τους για τις εικό-
νες απέχθειας που θέλει να πα-
ρουσιάζει ένα Κράτος Δικαίου, που 
εκθέτει ανεπανόρθωτα και προ-
σβάλλει βάναυσα τον μακραίωνο 
πολιτισμό του, όπως επίσης και 
τους Δημόσιους Λειτουργούς του, 
και μάλιστα στις παρυφές του Ιε-
ρού Βράχου της Ακροπόλεως.

οι ακρότητες εκθέτουν το κράτος δικαίου

με αφορμή την δημοσίευση της 
επίμαχης φωτογραφίας στην 
εφημερίδα Έθνος την 4η Δεκεμβρίου 
2014 ο ειδικός γραμματέας της 
ομοσπονδίας προέβη στο παρόν σχόλιο                      

Του ΑθΑνΑ-
ΣοΠουλου 
θΑνΑΣΗ 

ειΔικοσ 
γραμμαΤεασ 
Τησ π.ο.ασ.Υ.



20 ΝέαΑστυνομία
Νοεμβριοσ 2014

Πριν στεγνώσει το μελάνι του 
Ψηφίσματος του 24ου πανελλα-

δικού μας συνεδρίου και μετά βεβαι-
ότητος πριν διαβαστεί από τους απο-
δέκτες του, χιλιάδες συναδέλφους 
μας σε όλη τη χώρα, ξεκίνησε η αμφι-
σβήτησή του και κατ’ επέκτασιν η αμ-
φισβήτηση των εργασιών του συνε-
δρίου μας. Κάποιοι βιάστηκαν μάλι-
στα να μιλήσουν και για ήττα του 
συνδικάτου, επειδή λέει δεν προστά-
τεψε το ΤΕΑΠΑΣΑ. Καλά, δεν αντι-
λαμβάνονται ότι προσβάλουν ασύ-
στολα τους εκλεκτούς μας συνέ-
δρους; Από πότε κυβερνά η ΠΟΑΣΥ 
και ψηφίζουν νόμους οι σύνεδροί 
της; 

Στην πολύχρονη ιστορία της 
ΠΟΑΣΥ, υπήρξαν φορές που 

κάποιοι ψάρεψαν στα θολά νερά, 
ποντάροντας στην άγνοια των 
υπολοίπων. Ας μην υποτιμά όμως 
κανείς την αλήθεια και κυρίως τα 
ντοκουμέντα. Αδιάψευστος μάρ-
τυρας τα επίσημα έγγραφα και τα 
επίσημα έντυπά μας. Σ’ αυτά απο-
τυπώνεται η δραστηριότητά μας 
και αυτά υπερασπιζόμαστε.

Η συνδικαλιστική δραστηριότη-
τα δεν είναι εργασία, είναι λούφα 

και παραλλαγή! Αυτήν την επικίνδυ-
νη για τη λειτουργία του δημοκρατι-
κού πολιτεύματος μαύρη προπαγάν-
δα διακινούν χρόνια τώρα όσοι δεν 
πιστεύουν στο συνδικαλισμό και στις 
αξίες του. Τσίμπησαν και κάποιοι 
αστυνομικοί, την ασπάστηκαν και 
επιχείρησαν να την προσαρμόσουν 
στα δικά μας μέτρα. Ετσι, δοθείσης ευ-
καιρίας, ξιφούλκησαν κατά των συν-
δικαλιστικών αδειών. Αμφισβήτησαν 
το δικαίωμα των αιρετών να έχουν 
άνετο χρόνο για να εργαστούν συνδι-
καλιστικά. Τους είπαν «επαγγελματί-
ες συνδικαλιστές» όχι για να ασκή-
σουν κριτική σε αυτούς που νομίζουν 

με τα δικά τους κριτήρια ότι δεν ήταν 
παραγωγικοί και αποτελεσματικοί 
στη δράση τους, αλλά για να συσκοτί-
σουν τον πραγματικό τους ρόλο. 

Διαφοροποιήσεις από τη 
γραμμή της ΠΟΑΣΥ ανακά-

λυψαν κάποιοι πίσω από την 
πρωτοβουλία του Δ.Σ. της Ε.Α.Υ. 
Ροδόπης, αναφορικά με την δυ-
νατότητα προσφυγής στο  Ευρω-
παϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων 
του Ανθρώπου για  την πλήρη 
εφαρμογή της απόφασης του ΣτΕ. 
Το σωματείο εξέδωσε ανακοίνω-
ση διάψευσης σημειώνοντας ότι 
οι ενέργειές του ευθυγραμμίζο-
νται εντελώς με την σταθερά και 
δημόσια εκφρασμένη, τόσο με λό-
για όσο και με έμπρακτους αγώ-
νες, θέση της Π.Ο.ΑΣ.Υ. ότι η προ-
σπάθεια των αστυνομικών και 
των συλλογικών τους οργάνων 

θα συνεχιστεί ως την πλήρη δι-
καίωση. Και για όσους θέλουν να 
συλλέγουν …στοιχεία, η ιδέα για 
μια τέτοια πρωτοβουλία είχε πέ-
σει στο τραπέζι από το καλοκαίρι, 
όταν κάποιοι απολάμβαναν τα 
αυγουστιάτικα μπάνια τους και η 
ΠΟΑΣΥ οργάνωνε συνέντευξη τύ-
που στο Αμαλία και παραστάσεις 
διαμαρτυρίας στο υπουργείο Οι-
κονομικών.

Ακουσον – άκουσον. «Σύμφωνα 
με πληροφορίες ο 32χρονος 

υποστήριξε πως αφαίρεσε τα χρή-
ματα γιατί η σύζυγός του ήταν έγκυ-
ος και δεν είχε την δυνατότητα να 
ανταπεξέλθει στα έξοδα»! Αυτά 
έγραψαν οι εφημερίδες που φιλοξέ-
νησαν την είδηση για τη σύλληψη 
ενός ειδικού φρουρού, αλλά δεν ξέ-
ρω αν το έγραψαν για να τον σώσουν 
ή για τον εξοντώσουν.

Οι τρομοκρατικές απειλές 
έχουν μπει και πάλι στην 

Ημερήσια Διάταξη, όπως δείχνει 
η συχνότητα των επιθέσεων ενα-
ντίον στόχων. Οι συνάδελφοι που 
βρίσκονται στην πρώτη γραμμή 
του πυρός καλό είναι να μην 
εφησυχάζουν διότι έχουμε πλη-
ρώσει βαρύ το τίμημα των αν-
θρωποθυσιών. 

 Με τη λήξη των εργασιών του 
συνεδρίου, η Ομοσπονδία έβαλε 

μπρος τις μηχανές για την αντιμετώ-
πιση του φλέγοντος θέματος που λέ-
γεται ΤΕΑΠΑΣΑ. Επιστολή στον Πρω-
θυπουργό, συναντήσεις με πολιτικά 
κόμματα, ώστε να κατατεθεί άμεσα 
στη Βουλή η νομοθετική ρύθμιση που 
θα μας δίνει τη δυνατότητα ενδελε-
χούς μελέτης όλων των δεδομένων 
με στόχο την σωτηρία του ταμείου, 
μακριά από σκοπιμότητες.

Ήμασταν σε συνεχή επικοινωνία με 
τον Πρωθυπουργό. Καταθέσαμε 12 
τροπολογίες για τα Σώματα Ασφα-
λείας και τις Ένοπλες Δυνάμεις. 
Άλλες ψηφίστηκαν κι άλλες δεν 
ψηφίστηκαν. Για το μισθολόγιο να 
είστε έτοιμοι. Και να το δείτε σε 
σύνδεση με τους δικαστικούς. Μην 
περιμένετε από τους άλλους. Το συν-
δικαλιστικό μας κίνημα πάντα ήταν 
μπροστά στους αγώνες. Η ίδρυση 
Συνομοσπονδίας είναι αναγκαιότητα. 
Η σύνδεση επίσης με την ΑΔΕΔΥ.

&Είπαν 
Εγραψαν

Δημήτρης 
Κυριαζίδης
βοΥΛεΥΤΗσ ΝεΑσ 
ΔΗμοΚρΑΤιΑσ

εκΚΕΝΤΡΙκόs

Πέρασε ένας χρόνος από το 
23ο πανελλαδικό συνέδριο 
με φοβερή συνδικαλιστική 

πυκνότητα γεγονότων και δράσεων. 
Ούτε μια μέρα ησυχίας. Όσοι ζούσαν 
αυτόν τον παλμό έχουν ήσυχη τη συ-
νείδησή τους. Όσοι δεν τον έζησαν, 
μπορεί κι αυτοί ήσυχη να την έχουν, 
αλλά δικαιούμαστε να τους λέμε ότι 
έχασαν. Έχασαν και χάσαμε όλοι μα-
ζί γιατί από τον καλό αγώνα που κά-
νουμε, δεν περισσεύει κανένας. 

Είναι καταστατική υποχρέωση 
όλων να συμμετέχουν ενεργά στα 
συνδικαλιστικά μας δρώμενα. Να 
μεταφέρουν την αγωνία των μελών 
μας, να καταθέτουν προτάσεις και 
να αγωνίζονται για να γίνονται οι 
αποφάσεις μας αποδεκτές από τις 
κυβερνήσεις. Αυτό είναι συνοπτικά 
το προβλεπόμενο από το Καταστατι-
κό της Ομοσπονδίας σχέδιο δράσης 
μας. Είναι το πιο δημοκρατικό κείμε-
νο που διαθέτουμε με βάση τις δια-

τάξεις του συνδικαλιστικού νόμου 
1264 και το οποίο όλοι οφείλουμε να 
τηρούμε.

Αλλά για να το τηρούμε πρέπει 
προφανώς να το έχουμε εμπεδώσει 
ώστε να γνωρίζουμε βασικές συνι-
σταμένες του. Δεν μπορεί για παρά-
δειγμα να προκαλείται τόσος θόρυ-
βος στο 24ο συνέδριο και να ακούγε-
ται ότι δεν χρειαζόμαστε κανέναν 
Κώδικα Δεοντολογίας, όταν το ίδιο 
το καταστατικό μας το προβλέπει 
στο άρθρο 33 αυτού! Το ζητούμενο 
είναι η επικαιροποίησή του, η προ-
σαρμογή του στα σημερινά δεδομέ-

να και όχι η κατάργησή του.
Όπως είναι επίσης αδιανόητο να 

κατηγορείται η ΠΟΑΣΥ για αντιδη-
μοκρατική λειτουργία. Αλλά στο συ-
νέδριο, όπου όλοι κρινόμαστε, ου-
δείς εμφανίστηκε να υποστηρίξει 
μια τέτοια χυδαία άποψη. Εκεί δεν 
είναι «μπλόκα και μόκα» και θα συ-
ναντούσε την κατακραυγή των συνέ-
δρων, οι οποίοι είναι αλήθεια ότι δι-
αδραματίζουν σπουδαίο ρόλο. Συνή-
θως θεωρούνται στελέχη τα προβε-
βλημένα μέλη των προεδρείων, 
όμως οι σύνεδροι είναι η βάση της 
οργανωτικής λειτουργίας του συνδι-

κάτου μας. Όχι μόνο επειδή αποτε-
λούν το εκλεκτορικό σώμα, αλλά και 
διότι η δική τους αυτενέργεια κρατά 
ζωντανό όλο το σύστημα και η δική 
τους συμμετοχική παρουσία αντα-
νακλά και στο δυναμισμό ολόκλη-
ρου του συνδικαλιστικού μας κινή-
ματος.

Έχει τονιστεί κατά κόρον από 
τον πρόεδρο της ΠΟΑΣΥ, τον 
Χρ. Φωτόπουλο, ότι κανένα άλ-

λο συνδικάτο δεν παρουσιάζει την 
δική μας οργανωτική-συνδικαλιστι-
κή δραστηριότητα. Με συνεδριάσεις 

Διοικητικών και Γενικών Συμβουλί-
ων, με επισκέψεις σε υπηρεσίες, με 
ημερίδες, με παρεμβάσεις στην Ηγε-
σία, στα όργανα της Τοπικής Αυτοδι-
οίκησης και αλλού, με ανοικτές συ-
γκεντρώσεις διαμαρτυρίας κλπ. 
Ποτέ κανείς και σε κανέναν δεν είπε 
μη συνεδριάζεις, κράτα στο σκοτάδι 
τα μέλη σου. Κάνε πλάτες στον 
υπουργό. Μην πιέζεις την κατάστα-
ση… Το αντίθετο συμβαίνει.

Αλλά η αμετροέπεια ορισμένων 
δεν έχει όρια. Ακόμα και το συνδικα-
λιστικό δικαίωμα στη συνδικαλιστι-
κή άδεια λοιδορείται, παραβλέπο-
ντας ότι είναι χρόνος εργασίας και 
ως τέτοιον οφείλουμε να τον αξιο-
ποιούμε, κάθε στιγμή, όπου κι αν 
βρισκόμαστε. Ας μην αμφισβητούμε 
επομένως το ρόλο μας και κυρίως 
την προσφορά μας. Εχθρός του κα-
λού είναι το καλύτερο και σε αυτήν 
την προσπάθεια όλοι οφείλουμε να 
συμβάλουμε. 

Το Καταστατικό δεν είναι διακοσμητικό στοιχείο
 αΤ-αξΙΕς

( (Ζωτικές εκλογικές αποστάσεις 

ΤΕΧΝΟΛΟΓΙα
Η τεχνολογία στην υπηρεσία των 
Εγκληματολογικών Υπηρεσιών της 
Ελληνικής Αστυνομίας. Τα πλάνα που 
πήρε το αστυνομικό ελικόπτερο από την 
περιοχή των Εξαρχείων με τις νέες 
δραστηριότητες των «κουκουλοφόρων», 
καταδεικνύουν το μέγεθος των 
δυνατοτήτων που παρέχει η τεχνολογία 
στην εξιχνίαση του εγκλήματος. Το 
ερώτημα είναι αν και σε τι έκταση 
αξιοποιείται κατ’ αρχήν για την προστασία 
του αστυνομικού και δη εκείνου που 
μάχεται στην πρώτη γραμμή του πυρός. 
Την απάντηση την γνωρίζουμε, αλλά θα 
αναμέναμε να τη δώσουν οι πολιτικοί μας 
ταγοί ιδίως σε αυτούς που ξέρουν από 
πρώτο χέρι την αλήθεια.

Για τα ταμεία των αστυνομικών και 
πυροσβεστών, για το ασφαλιστικό 
των ενστόλων εν γένει που η Κυ-
βέρνηση εκβιαστικά τους προτρέ-
πει μέχρι 31/12 να βρουν μόνοι 
τους τον τρόπο που θα χάσουν τις 
συντάξεις τους, εμείς προτείνουμε 
άμεσα εξάμηνη τουλάχιστον ανα-
στολή εφαρμογής αυτής της εκβι-
αστικής επιλογής και σας καλούμε 
να αναλάβετε την ευθύνη διαμόρ-
φωσης κοινού ταμείου ενστόλων με 
την εγγύηση του κράτους.

Δημήτρης 
Τσουκαλάς
βοΥΛεΥΤΗσ 
εΠιΚρΑΤειΑσ 
σΥριΖΑ
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